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نایب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس :

تبدیل گهر صنعت، به یکی از صادرکنندگان مهم خدمات فنی و مهندسی

۴.۵ میلیون هکتار از بیابان های 
کرمان عرصه های حساس به 

فرسایش بادی هستند
مدیـرکل منابـع طبیعـی و آبخیـزداری اسـتان کرمـان 
بـا اشـاره بـه خشکسـالی های چنـد سـال اخیـر در 

ایـن اسـتان گفـت: حـدود ۴.۵ میلیـون هکتـار از مجمـوع بیابان هـای کرمـان، 
عرصه هـای حسـاس بـه فرسـایش بـادی هسـتند.

مهـدی رجبـی زاده افـزود: فقـر پوشـش گیاهـی در مناطق حسـاس به فرسـایش 
بادی به حدی اسـت که با انـدک وزش بـاد، ذرات خـاک در قالب گرد و خـاک و یا 

طوفان هـای شـن بـه حرکـت در می آیند.

مدیـرکل دفتـر حقوقـی سـازمان امـور مالیاتـی از رشـد 
۱۱۶ درصـدی مالیـات ابـرازی پزشـکان، دندانپزشـکان 

و داروخانه هـا در سـال جاری بـا اشـراف اطلاعاتـی و حاکمیـت داده در سـازمان 
امـور مالیاتـی خبـر داد. 

به گـزارش مهر بـه نقـل از سـازمان امـور مالیاتـی کشـور، حسـین تاجمیـر ریاحی 
با بیـان اینکـه افزایـش مالیـات پرداختی پزشـکان بـا توجه بـه اشـراف اطلاعاتی 
نظـام مالیاتـی بـر فعـالان اقتصـادی و حاکمیـت داده در سـازمان امـور مالیاتـی 
در سـال ۱۴۰۱ رخ داده اسـت، گفت: نظـام مالیاتی بـا کنترل اطلاعـات و داده ها 
مانند میـزان بیمه نامه ها، نقل و انتقـالات دارایی ها، قراردادهـای پیمانکاری در 
خصوص مالیات مودیان مختلف بررسـی کارشناسـی و تصمیم گیری می نماید.

به گـزارش »کاغـذ وطن« شـهر درب بهشـت مرکز بخش 
سـاردوئیه جیرفت است.

 اواخـر سـال گذشـته بخشـدار ایـن شـهر بازنشسـته شـد و صندلـی بخشـداری از 
حـدود ۶ مـاه قبـل خالـی مانده اسـت. طبـق صلاحدیـد جایـگاه خالـی بـا عنوان 

سرپرسـت کـه نـه بلکـه کفیـل پر شـده اسـت.

مصوبات شوراهای روستا در ساردوئیه 
معطل تعیین بخشدار

فرماندار: افراد معرفی شدند، منتظر تاییدیه هستیم

مالیات پرداختی پزشکان 
و داروخانه ها ۲برابر شد
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روزانه روزانه ۷۷ هزار تن آرد یارانه ای  هزار تن آرد یارانه ای 
در نانوایی ها به سرقت می روددر نانوایی ها به سرقت می رود

شـهباز حسـن پور در حاشـیه مراسـم آغـاز عملیـات طراحـی و تولید 
اولیـن دامپتراک ۱۵۰ تنـی برقی در کشـور و رونمایی از سـامانه ٪۱۰۰ 

بومی کنتـرل و مانیتورینـگ ماشـین آلات معدنی برقی گفـت: ما به 
عنوان یـک کشـور تاثیرگـذار کـه در بحث شـرکت هـای دانـش بنیان 

حرف برای گفتـن داریم،باید از همه ظرفیت ها در حوزه بومی سـازی 
اسـتفاده کنیم.

عاقبت حشرات مهاجم به موزه هنرهای معاصر چه شد؟

به گزارش »کاغذ وطن« شهر درب بهشت مرکز 
بخش ساردوئیه جیرفت است. اواخر سال گذشته 
بخشدار این شهر بازنشسته شد و صندلی بخشداری 
از حدود 6 ماه قبل خالی مانده است. طبق صلاحدید 
جایگاه خالی با عنوان سرپرست که نه بلکه کفیل پر 

شده است.
ره امورمربوط به بخش،  دا سازمان مرکزی برای ا
نهادی به نام بخشداری پیش بینی کرده که به ریاست 

بخشدار انجام وظیفه می نماید.

بخشدار را می توان در واقع نماینده دولت مرکزی در 
بخش دانست که مجری سیاست  ها و دستورات وزارت 
کشور است. حالا که کفیل در محل بخشداری نشسته 
است، برخی از وظایف در اختیارات او نمی گنجد از 

جمله این وظایف تشکیل کمیته تطبیق است. 
نتصاب  مصوبات شورای های روستا و حتی حکم ا
دهیاری در این کمیته انجام می گیرد. این به این 
معنی است که در بخش ساردوییه از سال گذشته 
کمیته تطبیق در آن تشکیل نشده است و تصمیمات 

نتظار تعیین بخشداری برای  شوراهای روستا در ا
تصویب مانده است.

 فرماندار جیرفت در این رابطه به »کاغذ وطن« گفت: 
بخشدار در سال گذشته به دلیل صلاحدید فرماندار 
اسبق  در خصوص تغییرات احتمالی در دولت جدید 
انتخاب نشد و برای این سمت به جای سرپرست که 

اختیارات بیشتری دارد کفیل انتخاب کردند.
ینکه در حال حاضر  احمد بلندنظر با اشاره به ا
بخشداری تمام موارد مربوط به شهرها و آبادی ها 
انجام می گیرد و کار رو به روال است، افزود: انتخاب 
کفیل هنگامی صورت می گیرد که در انتخاب به توافق 
نمی رسند و می توانند فرد را بدون استعلامات خاص 

و طی روند این سمت منصوب کرد. 
بلندنظر تصریح می کند: به دلیل اهمیت منصب 
بدون  ند  نمی توا بخشداری  ینکه  ا و  بخشداری 
بخشدار باشد در جهت تعیین سریع فردی به جای 
 بخشدار فعلا این جای خالی با کفیل پر شده است.
او با خبر اینکه به زودی بخشدار ساردوییه معرفی 
می شود ادامه داد: مراحل قانونی تعیین بخشدار انجام 
گرفته است، افراد مورد نظر معرفی  و منتظر جواب و 

تاییدیه وزارت کشور هستیم.

اخبار مربوط به موزه هنرهای معاصر و خصوصا بخشی از آن 
 ـبا توجه به قدمت و قیمت  که به آثار گنجینه مربوط می شود 
آثار ـ همواره دغدغه مردم، کارشناسان و البته رسانه ها بوده 
است. در آخرین اتفاق، هجوم چند حشره به موزه که عنوان 
می شود صرفا محدود به یک اثر بوده، خبرساز شد که در 
ادامه توضیحاتی را از سوی معاونت هنری و خود موزه به 
همراه انتشار نظرهای کارشناسی به همراه داشت. با این 
همه، خبرنگار ایسنا برای پیگیری نگرانی های عمومی درباره 
وضعیت صحت و سلامت آثار گنجینه، با حضور در محل موزه 
و گفت و گو با رییس موزه تلاش کرد به پرسش های احتمالی 

پاسخ دهد. این حشراتی که گفته می شود صرفا بر یکی از آثار 
نمایشگاه »مینیمالیسم و کانسپچوال آرت« دیده شدند، 
پس از بررسی هایی که کارشناسان موزه هنرهای معاصر 
تهران انجام دادند، مشخص شد که از نوع »سیلور فیش« 
هستند و در ادامه در دستمالی دیده می شوند. اخبار و 
حاشیه های مرتبط با این اتفاق که با تیتر »هجوم حشرات به 
موزه هنرهای معاصر تهران« منتشر شده بودند، چند روزی 
است که با بیانیه ای که این مکان فرهنگی و هنری درباره 
اتفاق پیش آمده منتشر کرد و در اختیار رسانه ها قرار داد، 
رو به خاموشی است؛ هرچند که البته از سوی برخی اعلام 

نتیجه سریع کارشناسی ها پرسش برانگیز بوده است. با این 
همه ترجیح دادیم با حضور در موزه هنرهای معاصر و دیدار 
با مدیر موزه هم در جریان وضعیت نمایشگاه پس از حاشیه 
اخیر قرار بگیریم و هم این پرسش ها را در گفت وگو با عبادرضا 
اسلامی کولایی مطرح کنیم که بالاخره این حشرات از کجا 
آمده بودند؟ چرا فقط یک اثر هنری و چرا فقط در یک قسمت 

موزه دیده شدند؟
اسلامی به ایسنا می گوید: »قبل از اینکه به این موضوع 
اشاره کنم، ابتدا از جامعه هنری کشور، هنرمندان دنیا برای 

رخ دادن چنین اتفاقی عذرخواهی می کنم.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  500 قیمــت  صفحــه            8            1401 مــاه  مــرداد   30 یکشــنبه          1300 پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

پیام سیلاب های مرداد 
 چه بود؟

مـرداد هنـوز بـه آخـر نرسـیده کـه 
طبیعـی«  سـوانح  »پژوهشـکده 
وزارت علـوم، تحقیقـات و فن آوری 
در گزارشـی ۵۴ صفحـه ای نتیجـه 
بررسـی سـیلاب های ایـن مـاه در 
کشـور را منتشـر کرده  اسـت. در این 
گـزارش سـیلاب های اسـتان تهـران 
یعنی »امامزاده  داوود« و »مزداران«، 
روسـتای بازده از توابع شهرستان بن 
در چهارمحـال و بختیـاری و یـزد بـه 
 صـورت میدانـی ارزیابـی شـده اند.
همچنیـن ایـن گـزارش راهکارهـا و 
نکاتی پیشـنهادی هم داشته اسـت. 
ضمـن آنکه بایـد از سـرعت بررسـی 
و تحلیـل ایـن سـیلاب ها توسـط 
یـک نهـاد دانشـگاهی قدردانـی کـرد 
بـار دیگـر ایـن پرسـش برجسـته تر 
سیاسـتمداران،  کـه  می شـود 
تصمیم سـازان  و  تصمیم گیـران 
تـا چـه انـدازه از محتـوای ایـن 
بررسـی های علمـی مطلـع شـده 
بهره بـرداری می کننـد؟ این پرسـش 
کـه  می شـود  برجسـته تر  وقتـی 
می دانیم در پی سـیلاب های شمال 
تـا جنـوب ایـران در بهـار ۱۳۹۸ یـک 
هیئت کارشناسی و علمی از استادان 
دانشـگاه بـه دسـتور رییس جمهـور 
ملـی  و گـزارش  تشـکیل  وقـت 
سـیلاب تهیـه و تدویـن شـد امـا بـه 
نظـر می رسـد از ماحصـل بررسـی ها 
و نتایـج آن و همچنیـن راهکارهـای 
ارائه شـده در آن کمترین بهره برداری 

. شـد

ادامه در صفحه 8

تعهد ارزی سد راه صادرات پسته
رئیس هیأت  مدیره انجمن پسته :علاوه بر کاهش تولید به دلیل خشکسالی و ســرمازدگی باغات، صادرکنندگان با مشکل تعهد ارزی روبه رو هستند 

مجبوریم ارز را به نرخ مصوب دولت صادر کنیم که این نرخ 15 درصد پایین تر از میزان واقعی است.
رئیس سازمان توسعه تجارت: تصمیمات ارزی خاصی برای صادرات پسته گرفته خواهد شد

یادداشت

 سینا قنبرپور

رییـس سـازمان مدیریـت و برنامه ریـزی 
کرمـان گفت: دولـت الکترونیـک با هدف 
شفاف سـازی، کاهـش هزینـه و کاهـش 
فسـاد اداری در ایـن اسـتان پیگیـری 

می شـود که بـه بهبـود فضـای کسـب و کار 
 بـه عنـوان اولویـت کرمـان کمـک می کند.
جعفر روردی در نشست شورای راهبری و 
توسـعه کرمان افزود: برخی دسـتگاه های 

اجرایـی مهـم و تاثیرگـذار در فراینـد 
برنامه.ریـزی این اسـتان قـرار ندارنـد و ۲۴ 
دسـتگاه بایـد در ایـن فراینـد ورود یابنـد 
 تـا بـه سـمت اصـلاح فرایندهـا برویـم.

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب 

کشور 
)مادر تخصصی( 

آگهی مناقصه شماره 167/ ج/ 05 – 1401 م
شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه موضوع: عملیات اجرایی مخزن 500 مترمکعبی مجتمع چاه حسن 

شهرستان رودبار جنوب را با براورد  11.896.847.702 ریال و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار : 594.842.400 ریال از محل اعتبارات 
عمرانی و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 1 نفر و به شماره 2001005963000224 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به  برگزار 
نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای گواهی صلاحیت در رشته آب و همچنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی 

می باشند، دعوت می شود جهت دریافت اسناد مناقصه تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1401.06.05 به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

تدارکات  از طریق درگاه سامانه  پاکت ها  بازگشایی  و  پیشنهاد مناقصه گران  ارائه  تا  اسناد مناقصه  از دریافت  برگزاری مناقصه  کلیه مراحل 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت 

نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند . 
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد.

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت 8 صبح روز پنج شنبه مورخ 1401.05.27  می باشد.
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه : ساعت 19:00 روز سه شنبه مورخ 1401.06.15

تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت : ساعت 13:30 روز سه شنبه مورخ 1401.06.15 
زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 10:00 صبح روز چهارشنبه مورخ  1401.06.16

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف:
 آدرس: کرمان بلوار 22 بهمن شرکت آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها- تلفن: 034-333222282 

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 1456 - 021 
دفتر ثبت نام: 88969738 و 85193768

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

هر قطره صرفه جویی من ، زمینی تشنه را سیراب خواهد کرد

آگهی اصلاحیه اسناد و تمدید مهلت تحویل پاکات مناقصه عمومي 
شماره 1401/25/ع

به اطلاع کلیه متقاضیان جهت شرکت در مناقصه با موضوع "ارائه خدمات مشاوره نظارت کارگاهی بر احداث نیروگاه اضطراری 
موتور گازسوز 15 مگاواتی" شرکت معدنی و صنعتی گل گهر می رساند اسناد مناقصه اصلاح شده از وبسایت این شرکت به 
نشانی WWW.GEG.IR بخش مناقصه و مزایده قابل دانلود می باشد. لازم به ذکر است شرکت های مهندسین مشاور 
می باید گواهی نامه صلاحیت خدمات مشاوره با رتبه حداقل 3 در رشته نیرو از سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور را دارا 
باشند. همچنین مهلت تحویل پاكات از روز شنبه مورخ 1401/06/05 به روز شنبه مورخ 1401/06/12 در محل دفتر كمیسیون 
معاملات مجتمع و یا دبیرخانه دفتر مرکزی تهران موکول گردید. بازدید از محل اجرای موضوع مناقصه و حضور در جلسه 
پرسش و پاسخ روز چهارشنبه مورخ 1401/06/02 مقرر شده است و حضور در آن الزامی می باشد. ضمناً فرمت ضمانت نامه 
های مورد تهیه می باید عینأ مطابق با فرمت ارائه شده در اسناد مناقصه باشد. شركت معدنی و صنعتی گل گهر در قبول یا رد 

کمیسیون معاملات هر یك از پیشنهادات بدون نیاز به ذکر دلیل و بدون جبران خسارت مختار می باشد.
شركت معدنی و صنعتی گل گهر

آگهي تجدید مزایده عمومی
شهرداری رفسنجان در نظر دارد بر اساس مصوبه شماره 328 مورخ 1401/03/23 و 889 مورخ 1401/10/26 شورای محترم اسلامی 
شهر، نسبت به فروش 34 قطعه زمین از املاک شهرداری از طریق برگزاری مزایده عمومی اقدام نماید. لذا از کلیه اشخاص حقیقی و 
حقوقی که توانایی لازم جهت شرکت در مزایده را دارند، دعوت بعمل  می آید نسبت به دریافت اسناد و اطلاع از شرایط شركت در تجدید مزایده 
به دفتر امور قراردادها واقع در شهرداری مركزی به آدرس رفسنجان، خیابان تختی یا به نشانی اینترنتی www.news.rafsanjan.ir مراجعه 

و پیشنهادات خود را تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 06/09 /1401 به دبیرخانه شهرداری مركزی تسلیم نمایند.
) لازم به ذکر است شهرداری رفسنجان در رد یا قبول تمام یا هر یک از پیشنهادات مختار است.(

مدت اعتبار پیشنهادات 2 ماه می باشد ، سایر جزئیات مربوطه در اسناد مزایده درج شده است.                             تلفن های تماس : 34258701-5 -034
اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری رفسنجان

 مصوبات شوراهای روستا در ساردوئیه معطل تعیین بخشدار
فرماندار: افراد معرفی شدند، منتظر تاییدیه هستیم

معاون اقتصادی وزارت اقتصاد:
 اجرای آزمایشی طرح کالابرگ الکترونیکی  در مهر ماه
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رییس سازمان صمت:  بیشترین 
وصول حقوق دولتی از معادن 

استان کرمان
بنا به گفته رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان سهم 
معدن در تولید ناخالص داخلی کشور کمتر از یک درصد است. با این 

حال بیشترین حقوق دولتی وصولی از معادن استان کرمان بوده است.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان گفت: معادن سهم 
بسیار بالایی در تولید ناخالص داخلی کشورهای مختلف دارد اما در 

کشور ما سهم معدن در تولید ناخالص داخلی کمتر از یک درصد است.
مهدی حسینی نژاد در جلسه شورای معادن استان کرمان با اشاره به 
اینکه ایران جزء 15 کشور معدنی دنیاست، اظهار کرد: معادن سهم بسیار 
بالایی در تولید ناخالص داخلی کشورهای مختلف دارد اما در کشور ما 

سهم معدن در تولید ناخالص داخلی کمتر از یک درصد است.
او در ادامه بیان کرد: ذخایر اثبات شده معدنی استان کرمان 8 میلیارد تن 
است و بیشترین میزان استخراج را داریم که سالیانه حدود 1۲۹ میلیون 

تن استخراج را شامل می شود.
حسینی نژاد تصریح کرد: بیشترین میزان وصول حقوق دولتی معادن 

مربوط به استان کرمان است.
رئیس سازمان صمت استان کرمان با اشاره به تکمیل زنجیره های ارزش 
افزوده مواد معدنی در استان گفت: در حال حاضر رتبه اول کنسانتره 
آهن در کشور را داریم و همچنین استان کرمان در گندله رتبه اول را 
با ۲۲ و نیم میلیون تن تولید دارد و هدفگذاری افق 1404 میزان ۲8 و 

نیم میلیون تن است.
او در ادامه با اشاره به ظرفیت های مالی قانون بودجه امسال در حوزه 
معدن بیان کرد: 4۹۲۷ میلیارد تومان تا مردادماه امسال وصولی حقوق 
دولتی معادن استان است که باید سهم اســتان از این اعداد برگشت 

داده شود.

اظهار امیدواری نایب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس 
به آینده شرکت گهر صنعت:

تبدیل گهر صنعت، به یکی
 از صادرکنندگان مهم خدمات 

فنی و مهندسی
شهباز حسن پور در حاشیه مراسم آغاز عملیات طراحی و تولید اولین 
دامپتراک 150 تنی برقی در کشور و رونمایی از سامانه ۱۰۰٪ بومی کنترل 
و مانیتورینگ ماشین آلات معدنی برقی گفت: ما به عنوان یک کشور 
تاثیرگذار که در بحث شرکت های دانش بنیان حرف برای گفتن داریم،باید 

از همه ظرفیت ها در حوزه بومی سازی استفاده کنیم.
 نایب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: 
اســتان کرمان در حال یک جهش اقتصادی است و عملا این استان به 
یک کارگاه بزرگ سازندگی تبدیل شده،همینطور به واسطه مشارکت 
و همراهی مردم در شهرستان های ســیرجان و بردسیر بهشتی برای 

کارآفرینان و سرمایه گذاران فراهم شده است.
او افزود:بایستی دولت در بحث زیرساخت ها از شرکت هایی که در خصوص 
بومی سازی فعالیت دارند حمایت بیشتری داشته باشد و متاسفانه ما در 
ایران مشخصا در بحث تراک و ماشین آلات سنگین معدنی تاکنون کم 
کاری و کوتاهی کرده ایم. حسن پور تصریح کرد: در این زمینه شرکت های 
صنعتی و معدنی در سیرجان از جمله گهر صنعت،اقدامات قابل توجهی 
در بحث مهندسی معکوس و بومی سازی در راستای اقتصاد مقاومتی 
داشته اند و موفق شده اند تعمیرات اساسی  و آورهال تراک های معدنی را 

هم با استفاده از ظرفیت متخصصین داخلی انجام دهند.
نماینده مردم سیرجان و بردسیر در ادامه گفت: شرکت گهر صنعت، یک 
شرکت جوان و نوپاست که آینده خوبی را برای آن پیش بینی می کنم و با 
توجه به اقداماتی که در طول یکسال گذشته انجام داده و رضایت مندی 
خوبی ایجاد نموده،امیدوارم در آینده به یکی از صادرکنندگان مهم خدمات 
فنی و مهندسی و قطعات به کشورهای مختلف تبدیل شود کما اینکه در 
همین مدت کوتاه دستاوردهای چشمگیری را کسب کرده و انتظار می رود 
مسئولان از این شرکت ها حمایت های بیشتری داشته باشند چرا که هر 
گام که ما در حمایت از این نوع اقدامات برمی داریم یک گام از وابستگی به 

بیگانگان فاصله می گیریم.

طـی چنـد دهـه اخیـر پسـته در کنـار زعفـران و 
خاویار جـزو ارز آور ترین کالاهـای صادراتی بخش 
کشـاورزی بوده اسـت به طوری کـه همـواره ایران 
بزرگترین صادرکننده این محصـول در جهان بوده 
اسـت، اما با ایـن حال طـی سـالیان اخیر بـه دلیل 
تغییرات اقلیمی، خشکسالی و سرمازدگی باغات و 
اراضی ایـن محصـول کشـورمان پـس از آمریکا به 
رتبـه دوم صادر کنندگان پسـته در جهان سـقوط 

کرده اسـت. 
ایران بـا  دارا بـودن 35۷ هزار هکتار، از نظر سـطح 
زیـر کشـت پسـته در دنیـا مقـام اول را دارد کـه 
متوسـط میزان برداشـت محصول در واحد سطح 
در کشـور ما بین 500 تـا ۷00 کیلوگرم اسـت. به 
طوری کـه میـزان تولیـد پسـته در کشـورمان به 
135 هزار تن رسـیده که نزدیک بـه ۹0 درصد آن 
همچنان به دیگر کشـورها صادر و 10 درصد آن به 
مصرف داخلی می  رسـد. ۲0 درصد پسـته کشـور 
در اسـتان های کرمان، خراسـان رضوی، خراسان 
جنوبی، خراسـان شمالی و سـمنان، یزد، مرکزی، 
قزویـن و در مناطقی از اسـتان تهران تولیـد و 80 
درصد آن از مزارع شهرسـتان رفسـنجان اسـتان 
کرمان برداشـت می  شـود. از طرف دیگر آمارهای 
صادراتـی گمرک طـی چهار ماهه نخسـت سـال 
نشـان می  دهـد تاکنـون 1۲ هـزار و 10۷ هـزار 
تـن پسـته بـه ارزش نزدیک بـه 88 میلیـون دلار 
به دیگر کشـورها صادر شـده اسـت که بیشـترین 
میزان آن به کشـورهای چین، هند و امارات صادر 

شـده است.
تولید 135 هزار تن پسته در کشور

محمد صالحـی، رئیس هیأت  مدیره انجمن پسـته 
در گفت وگو بـا »ایران« گفت: در دو سـال گذشـته 
به دلیل خشکسـالی و سـرمازدگی از میـزان تولید 
پسـته کاسـته شـده اسـت. او با بیان اینکه طبیعتاً 
ایـن کاهـش تولیـد سـبب کاهـش صـادرات نیـز 
می شـود، افـزود: عـلاوه بـر ایـن صادرکننـدگان با 
مشـکل تعهد ارزی روبه رو هسـتند به ایـن صورت 

که همه صادرکنندگان معتقدند باید پول صادرات 
پسـته به کشـور بازگردد بااین حال مجبوریم ارز آن 
را به نرخـی که دولـت اعلام کـرده صـادر کنیم که 
این نـرخ 15 درصد پایین تـر از میزان واقعی اسـت. 
رئیس هیأت  مدیره انجمن پسـته خاطرنشان کرد: 
به همین دلیـل طـی روزهای اخیـر دو نشسـت با 
رئیس سـازمان توسـعه تجارت داشـتیم که ایشان 
قـول حل ایـن مشـکل را بـا کمـک وزارت صمت و 
بانـک مرکـزی داده اسـت تا دوباره شـاهد توسـعه 
صـادرات پسـته و ارزآوری بیشـتر ایـن محصـول 
باشـیم. صالحی گفت: در حـال حاضر بیـش از 30 
هزار تـن پسـته در انبارهای کشـور وجـود دارد که 
متقاضی خارجی نیز برای خرید آن وجـود دارد که 
امیدواریـم بـا کمک سـازمان توسـعه تجـارت این 

میزان پسـته بـه دیگر کشـورها صادر شـود. 
او افزود: برداشـت پسـته از باغات و مزارع سه استان 
خراسـان رضـوی، خراسـان شـمالی و خراسـان 
جنوبـی شروع شـده و از 10 شـهریور نیز برداشـت 
این محصول در بزرگ ترین اسـتان تولیدکننده آن 
یعنی کرمان آغاز خواهد شـد. رئیـس هیأت  مدیره 
انجمن پسته با بیان اینکه در سـال ۹۹ حدود ۲۲0 
هزار تن و در سـال گذشـته 150 هزار تن پسـته در 
کشـور تولید شـد، اظهار کرد: با این  حال متأسفانه 
به دلیل خشکسـالی و سـرمازدگی انتظار می رود تا 
15 مهرمـاه )اتمـام فصل برداشـت( 135 هـزار تن 
پسـته از باغات سراسـر کشـور برداشت شـود که با 
توجه به 30 هـزار تن موجـودی انبارهـا در مهرماه 
165 هزار تن پسـته در کشـور موجـود خواهد بود. 
صالحی در ادامه خاطرنشـان کـرد: قیمت هر کیلو 
پسـته صادراتی بسـته به انـواع مختلـف آن بین ۷ 
تـا ۹ دلار و کشـورهای مقصد این محصـول چین، 
کشـورهای اروپایـی، خاورمیانـه، هنـد و روسـیه 

 . هستند
سرمازدگی 50 درصد از باغات پسته

 در بهار سال جاری
او در بخـش دیگری از سـخنان خود خسـارت های 
ناشی از سـرمازدگی به باغات پسته کشـور را بیش 
از 50 درصـد دانسـت و گفـت: فصل شـکوفه زدن 
پسـته از 10 فروردیـن تا اول اردیبهشـت اسـت به 

همیـن دلیـل امسـال در ایـن بـازه زمانـی هـوا به 
زیر صفـر درجه هم رسـید که سـبب سـرمازدگی 
پسـته شـد. این فعال اقتصادی ادامـه داد: ۲ سـال 
پی درپی سرمازدگی بهاره محصول پسـته را از بین 
بـرد و هزینه های زیـادی را بـه  کشـاورزان تحمیل 
کرد. رئیس انجمن پسـته ایران تصریح کـرد: توان 
بسـته بندی پسـته برای صـادرات در کشـور وجود 
دارد امـا ازآنجایی که تعرفه واردات و گمرکی پسـته 
بسـته بندی شـده زیاد اسـت ازاین رو به صورت فله 

صـادر می شـود. 
او امریـکا را مهم ترین رقیـب ایران در تولید پسـته 
دانست و افزود: سال گذشـته در امریکا حدود 600 
هزار تن پسـته تولید شـد که این حجم از تولید در 
مقابل 150 هزار تن پسـته تولیدی ما بسـیار بالاتر 
اسـت، در حال حاضـر امریـکا رتبـه نخسـت را در 

تولید پسـته در جهان دارد. 
این فعـال اقتصـادی در پایـان تصریح کـرد: امکان 
رشد پسته در مناطق کویری بیشـتر است هرچند 
در ۲۷ اسـتان کشور پسته تولید می شـود اما وقتی 
آب به میـزان کافـی نباشـد در نتیجـه نمی توانیم 

امیدوار به توسـعه تولید باشـیم.  
تصمیمات ارزی خاصی برای صادرات پسته 

گرفته خواهد شد
طی روزهـای اخیر سـازمان توسـعه تجـارت برای 
توسـعه صادرات پسـته نشسـت هایی را بـرای حل 
مشـکلات موجود ایـن بخش بـا تولیدکننـدگان و 
صادرکننـدگان صـورت داده اسـت. علیرضا پیمان 
پاک، رئیس سـازمان توسـعه تجـارت در ایـن باره 
گفـت: تمـام تـلاش خـود را بـرای رفع مشـکلات 
انجـام می  دهیـم، نـه تنهـا پسـته کـه 80 درصـد 
کالاهـای صادراتی ما همین مشـکل را دارد. پیمان 
پاک با بیـان اینکه این سـازمان تمام تـلاش خود را 
برای بازنگری قوانین و بخشـنامه های موجود انجام 
می  دهد، گفـت: برای حل مسـائل ارزی و ایجـاد راه 
حل بشـدت تلاش می  کنیم، اما اجـرای این راهکار 

بیـش از ۲ مـاه زمـان می  برد.
او تصریح کـرد: در موضوع خشـکبار و بویژه پسـته 
باید در جلسـه ای با معاون اقتصادی رئیس جمهور 
همـه مسـائل مربـوط بـه صـادرات آمـار مطـرح 
شـود و با توجه به نتیجه جلسـه مصوباتی از سـتاد 
هماهنگی اقتصـادی با حضـور رئیس جمهـور این 
مشـکل در مورد سـایر گروه هـای محصـولات نیز 
صدق می  کند و مـا اولین گـروه از محصولات دانش 
بنیان را سـاخته ایم که مشـکلات مشـابهی دارند.

نماینده قوه مقننه در نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
گفت: از 400 شهر کشور 1۲0 شهر فاقد کتابخانه 
عمومی ست و از 60 هزار روستا کمتر از یک هزار روستا 

کتابخانه دارند.
 حجت الاسلام حسین جلالی در جمع خبرنگاران 
با اشاره به طرح جدید برای اداره نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور اظهار کرد: حدود یک سال است که 
روی طرح کتاب و اصلاح طرح نهاد کتابخانه ها کار 
کردیم و پیگیری های زیادی بــرای تصویب طرح 

جدید انجام شد.

او ادامه داد: گسترده ترین شبکه توزیع کتاب در سطح 
کشور بر عهده نهاد کتابخانه هاست که نهادی غیر 

دولتی ست و متأسفانه با مشکلاتی هم مواجه است.
نماینده قوه مقننه در نهــاد کتابخانه های عمومی 
کشــور عنوان کرد: تقریبا از 400 شهر کشور 1۲0 
شهر فاقد کتابخانه عمومی ست و از 60 هزار روستا 
کمتر از یک هزار روســتا کتابخانه دارند که طرحی 
برای کتابخانه های سیار روستایی در دست اجرا داریم.
حجت الاسلام جلالی ادامه داد: نهاد کتابخانه های 
عمومی کشــور حدود ۷50 نفر نیــرو دارد و 500 

کتابخانه  در کشور دارای تک کتابدار هستند، همچنین 
تا رسیدن به سرانه لازم جهانی فاصله زیادی داریم که 
هم باید جذب نیرو داشته باشیم و هم نسبت به توسعه 

کتابخانه ها اقدام کنیم. 
جلالی به چالش های موجود در کتابخانه های عمومی 
اشاره کرد و از برگزاری جلسه ای با حضور مسئولان 
وزارت ارشــاد، نهاد کتابخانه های عمومی و اعضای 
کمیسیون فرهنگی مجلس طی هفته پیش رو خبر 
داد که نسبت به رفع چالش ها تصمیمات لازم اتخاذ و 

به مجلس ارائه شود.

ناظر مجلس بر نهاد کتابخانه های عمومی کشــور 
در ادامه ســخنانش تصریح کــرد: در طرح جدید، 
مردمی سازی نهاد کتابخانه ها را در دستور کار داریم 
که تصدی گری دولت را کم و بیشتر کارها را به مردم 

واگذار کنیم.
حجت الاســلام جلالی به افزایش حقوق کارکنان 
و افزایش جذب نیرو در نهاد اشــاره کــرد و از الزام 
شهرداری ها نسبت به پرداخت سهم نیم درصدی 
خود به کتابخانه ها در طرح جدیــد خبر داد، که در 
گذشته برخی شهرداری ها به این موضوع بی توجهی 

می کردند.
او ابراز امیدواری کرد: در طرح جدید شــاهد تحول 

خوبی در نهاد کتابخانه های کشور باشیم.

نخستین کلینیک حقوقی دانشگاههای کرمان 
در مرکز مشــاوره امین دانشــگاه آزاد اسلامی 

بردسیر افتتاح شد.
 برای نخستین بار در بین دانشگاه های استان 
کرمان و در راستای استفاده از ظرفیت اساتید 
دانشــگاه در افزایش آگاهی های حقوقی مردم 
و ارائه خدمات مشــاوره ای حقوقی، طی آیینی 
با حضور رییس کل دادگستری استان کرمان و 
جمعی از مسئولان شهرستان بردسیر، کلینیک 
حقوقی مرکز مشاوره امین دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد بردسیر افتتاح و به بهره برداری رسید.

در این آیین، رییس کل دادگســتری اســتان 
کرمان با قدردانی از اهتمام دانشگاه آزاد اسلامی 
بردســیر در راه اندازی ایــن کلینیک گفت: با 
استفاده از ظرفیت اســاتید و دانشجویان رشته 
حقوق می توان ضمــن افزایــش آگاهی های 
حقوقی جامعه، شاهد کاهش پرونده های وارده 

به دادگستری بردسیر بود.
حجت الاسلام و المســلمین ابراهیم حمیدی 
همکاری قوه قضائیه و دانشــگاهیان را در ارائه 
خدمات حقوقی و ایجاد نهضت دسترسی آسان 
به عدالت و تحقق ســند تحول قضایی را مهم 

برشمرد و برای دانشگاه آزاد اسلامی بردسیر به 
منظور تحقق این امر آرزوی توفیق کرد.

رییس دانشگاه آزاد اسلامی بردسیر نیز با بیان 
اینکه مرکز مشاوره امین دانشگاه آزاد اسلامی 
بردسیر خدمات مشاوره ای خود را در حوزه های 
خانــواده، ازدواج، فرزند پــروری، مهارت های 
زندگی، روان شناختی، تحصیلی، شغلی، تغذیه، 
ورزشی، مذهبی و حقوقی ارائه می کند گفت: با 
راه اندازی کلینیک حقوقی این مرکز مشــاوره 
می توان با استفاده از ظرفیت های اساتید گروه 
حقــوق، گامی مهــم در افزایــش آگاهی های 

حقوقی جامعه و کاهش آســیب های اجتماعی 
برداشت.

آمنه فیروزآبادی افزود: وب سایت مرکز مشاوره 
دانشگاه آزاد اســلامی واحد بردسیر به نشانی 
bardsir.iau.ir/moshaver در 
دســترس عموم جامعه قرار دارد و متقاضیان 
از این پــس می تواننــد بــرای دریافت نوبت 
اینترنتی، مشــاهده اخبار، اطلاعات و ســایر 
برنامه های آموزشــی و علمی مرکز مشاوره به 
آدرس ذکر شــده مراجعه و یا با شــماره تلفن 
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تعهد ارزی سد راه صادرات پسته
رئیس هیأت  مدیره انجمن پسته :علاوه بر کاهش تولید به دلیل خشکسالی و سرمازدگی باغات، صادرکنندگان با مشکل تعهد 

ارزی روبه رو هستند مجبوریم ارز را به نرخ مصوب دولت صادر کنیم که این نرخ 15 درصد پایین تر از میزان واقعی است
  رئیس سازمان توسعه تجارت: تصمیمات ارزی خاصی برای صادرات پسته گرفته خواهد شد

120 شهر کشور فاقد کتابخانه عمومی  است

نخستین کلینیک حقوقی دانشگاههای کرمان در دانشگاه آزاد اسلامی بردسیر افتتاح شد
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ایران

۴.5 میلیون هکتار از بیابان های 
کرمان عرصه های حساس به 

فرسایش بادی هستند
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیــزداری اســتان کرمان با اشــاره به 
خشکسالی های چند سال اخیر در این استان گفت: حدود 4.5 میلیون 
هکتار از مجموع بیابان های کرمان، عرصه های حساس به فرسایش بادی 
هستند. مهدی رجبی زاده افزود: فقر پوشش گیاهی در مناطق حساس 
به فرسایش بادی به حدی است که با اندک وزش باد، ذرات خاک در قالب 

گرد و خاک و یا طوفان های شن به حرکت در می آیند.
او تصریح کرد: تمرکز فعالیت های منابع طبیعی شمال استان کرمان بر 

مهار کانون های بحرانی حساس به فرسایش بادی است.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمان افزود: اجرای عملیات ها 
در راستای بیابان زدایی نقش موثر و مهمی در امنیت زیستی ساکنان 
مناطق بیابانی ایفا می کند و این یک عامل نقش مهمی در استمرار تولید و 

پیشگیری از مهاجرت افراد از مناطق بیابانی به سایر مناطق دارد.
او گفت: براســاس آمارها از 16 شهرستان شمال اســتان کرمان 13 

شهرستان یا بیابانی هستند یا در معرض بیابانی شدن قرار دارند.
رجبی زاده تصریح کرد: ۲8 کانون بحرانی حساس به فرسایش بادی در 
13 شهرستان استان کرمان وجود دارد که مساحتی حدود 1.۲ میلیون 

هکتار را در بر می  گیرد.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمان اظهار داشت: حدود 3۲ 
میلیون هکتار عرصه بیابانی در کشور وجود دارد که ۲0 درصد از این مقدار 
معادل 6.3 هکتار از عرصه های بیابانی کشور در شمال این استان قرار دارد.
او بیابان زدایی را یکی از عوامل اصلی توسعه یافتگی در جهان امروز اعلام 
کرد و گفت: اقدامات زیادی در شمال  استان کرمان در راستای پیشگیری 

از بیابان زایی انجام شده است.
رجبی زاده افزود: هر چه قطر ذرات جا به جا شــده خاک توسط باد به 
میکرون نزدیک تر باشد پدیده گرد و غبار را ایجاد می کند و هر چه قطر 

ذرات بیشتر باشد حرکت شن های روان را موجب خواهد شد.
او فعالیت های بیابان زدایی در کرمان از دهه 40 آغاز شده است تاکید کرد: 
ســابقه اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمان در مقابله با 

بیابان زایی حدود 55 سال است.
او بارزترین عملیات مقابله با بیابان زدایی را ایجاد جنگل تاغ زار پیرامون 
شهر کرمان عنوان کرد و گفت: امروز شهر کرمان تاثیرات مثبت این پروژه 
را شاهد است. بیابان زایی یکی از معضلات جامعه  جهانی در هزاره سوم 
است و بهره برداری بی رویه از منابع آبی تاثیر بسزایی در گسترش این 
معضل دارد. برداشت بی رویه آب از منابع زیرزمینی در کرمان یکی از 

عوامل اصلی بیابان زایی محسوب می شود.

مدیر کل دامپزشکی استان کرمان از اجرای مرحله 
ششم طرح ملی ایمن سازی طیور بومی و روستایی 
علیه بیماری نیوکاسل در سراسر استان کرمان خبر 
داد. حسین رشیدی گفت: نیوکاسل از جمله بیماری های مهم 
پرندگان است که در صورت ابتلای پرنده به آن، تلفات بالایی را در 
صنعت مرغداری به همراه دارد.   او افزود: مرحله ششم طرح ملی 
مایه کوبی طیور بومی علیه بیماری نیوکاسل در سطح روستا های 
استان کرمان اجرا می شود.  مدیر کل دامپزشکی استان کرمان بیان 
کرد: این طرح از اواخر تیرماه امسال به صورت رایگان در روستا های 
16 شهرستان استان کرمان آغاز می شود و تا اواخر شهریور ماه ادامه 
دارد. او تصریح کرد: به منظور تحقق رهنمود شعار امسال تحت عنوان 
»تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین« در مدت اجرای این طرح، 
بیش از یک میلیون قطعه تحت پوشش عملیات ایمن سازی قرار 
خواهند گرفت. رشیدی هدف از اجرای طرح ملی واکسیناسیون 
طیور روستایی را کمک به اقتصاد خانوار روستایی، جلوگیری از تلفات 
طیور خانگی و جلوگیری از انتشار و انتقال این بیماری از طیور خانگی 
به طیور صنعتی و در پی آن کاهش خسارات اقتصادی ناشی از این 
بیماری اعلام کرد. او گفت: واکسیناسیون نیوکاسل طیور به صورت 

آشامیدنی و با واکسن زنده مقاوم به حرارت صورت می پذیرد،
مدیر کل دامپزشکی استان کرمان بیان داشت: در زمان وقوع به 
دلیل سرعت بالای انتشار بیماری در جمعیت طیور صنعتی و بومی 
نمی توان درمان خاصی انجام داد و برای پیشگیری از این بیماری باید 
تمام طیور واکسینه شوند و از آنجا که پرندگان بومی و روستایی از 
ناقلین مهم ویروس نیوکاسل می باشند؛ بنابراین با انجام واکسیناسیون 
طیور در سطح شهرستان ها، گام موثری برای جلوگیری از انتشار 
بیماری برداشته می شود. او گفت: بیماری نیوکاسل دستگاه تنفسی، 
گوارشی و عصبی طیور را درگیر می کند و لاشه کشتاری، ترشحات و 
مخاط چشم طیور آلوده، منشاء اصلی انتقال ویروس هستند. رشیدی 
تصریح کرد: روستا هایی که حداقل ۲ ماه از واکسیناسیون قبلی آن ها 
علیه بیماری نیوکاسل گذشته است در اولویت واکسیناسیون قرار 
دارند. او افزود: در اجرای این طرح از تمام توان فنی، تخصصی، نظارتی 

و پشتیبانی اداره کل دامپزشکی استان کرمان استفاده خواهد شد

رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی کرمان گفت: دولت الکترونیک 
با هدف شفاف سازی، کاهش هزینه و کاهش فساد اداری در این 
استان پیگیری می شود که به بهبود فضای کسب و کار به عنوان 
اولویت کرمان کمک می کند. جعفر روردی در نشست شورای 
راهبری و توسعه کرمان افزود: برخی دستگاه های اجرایی مهم و 
تاثیرگذار در فرایند برنامه.ریزی این استان قرار ندارند و ۲4 دستگاه 
باید در این فرایند ورود یابند تا به سمت اصلاح فرایندها برویم. او با 
اشاره به بخشنامه ارزیابی عملکرد سال 1400 دستگاه های اجرایی 
کرمان و جشنواره شهید رجایی اظهار داشت: شورای راهبری و توسعه 
مدیریت استان کرمان در این حوزه ظرفیتی مهم و تاثیرگذار است اما 
متناسب با ظرفیت قانونی از آن استفاده نشده است. رییس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کرمان ادامه داد: این شورا برای طراحی ساز و 
کار مناسب و اجرای سیاست های کلی ابلاغی مقام معظم رهبری 
در سال ۹3 مصوب شورای اداری کشور، تایید و ابلاغ شد. او افزود: 
شورای راهبری و توسعه یک تکلیف کشوری محسوب می شود و 
تشکیل جلسات آن هر سه ماه یکبار در استان ها برگزار می شود و 
مهمترین برنامه های آن اصلاح فرایندها و رویه های بین دستگاه های 
اجرایی است. دبیر شورای راهبری و توسعه استان کرمان گفت:امروز 
بخش زیادی از ناکارآمدی سیستم اداری به دلیل فرایندها درون و بین 
دستگاهی است که اقدامات خوبی برای این حوزه تعریف شده است. 
او با اشاره به ارتقای میز خدمت که در گام نخست به صورت حضوری، 
سپس نیمه حضوری و الکترونیک پیگیری می شود یادآور شد: ارتقای 
جایگاه وب سایت سازمان ها با نگاه اطلاع رسانی و نگاه خدمت است. 
او تاکید کرد: فضای کسب و کار استان کرمان در رتبه ۲۷ کشور قرار 
گرفته که این رتبه باتوجه به حجم کار و تلاش های در حال انجام، 

زیبنده این استان نیست.
افزایش درصد مصارف بانک های کرمان نسبت به منابع

رییس کمیسیون بانک ها استان کرمان نیز گفت: قواعد پرداخت 
تسهیلات در این استان نظام مند شده که در این زمینه ۷۲ صدم 
درصد نسبت مصارف به منابع بانک های استان را افزایش دادیم. 
الله داد محمدی ادامه داد: تکلیف بانک مرکزی پرداخت 50 درصد 
تسهیلات در سطح کلان است و مردمی سازی یارانه ها تکالیفی است 
که دولت برای بانک ها تعیین می کند. او افزود: جمع آوری منابع و 
پرداخت نکردن تسهیلات برای بانک ها با توجه به هزینه جمع آوری 

منابع، نوعی خودزنی است.

معاون مسکن و بازآفرینی شهری راه 
و شهرســازی جنوب کرمان از اعطاء 
تســهیلات 350 میلیون تومانی برای 
ســاخت مســکن به متقاضیان خود 
مالک و بافت های فرســوده شــهری 
در طرح نهضت ملی مسکن خبر داد. 
پیمــان توکلــی معــاون مســکن و 
بازآفرینــی شــهری اداره کل راه و 
شهرســازی جنــوب کرمــان گفت : 

متقاضیان خود مالک و بافتهای فرسوده شــهری  برای استفاده از تسهیلات 
ســاخت در طرح نهضــت ملــی مســکن میتوانند بــا مراجعه به ســامانه 
saman.mrud.ir از تسهیلات طرح خود مالکی و تسهیلات بافت های 
فرسوده شهری در طرح اقدام ملی مســکن ) در چارچوب مصوبات شورای 
پول و اعتبار( بهره مند شــوند و سقف دریافت این تســهیلات 350 میلیون 

تومان است.
  او در خصوص مدارک مورد نیاز برای اســتفاده از تســهیلات اظهار داشت : 
پروانه ســاختمان و ســند مالکیت ملک  برای دریافت این تسهیلات ضروری 
اســت و مالکین این اراضی می توانند به ازای هر واحد، تسهیلات اخذ نمایند 
و در مرحله فروش اقســاطی افراد مورد نظر را جهت اخذ کارت قسط به بانک 

عامل  معرفی نمایند.
توکلی گفت : افرادی که جهت دریافت تســهیلات معرفی می شوند نیازی به 

بررسی فرم )ج ( ندارند.

حجت الاسلام حمیدی گفت: پرونده های 
مربوط به تصادفات، دومین اتهام پرتکرار در 
بردسیر هستند و متوسط زمان رسیدگی به 

پرونده ها در بردسیر 6۲ روز است.
حجت الاسلام ابراهیم حمیدی در دیدار با 
کارکنان اداری و قضایی شهرستان بردسیر 
گفت: در 4 ماهه ابتدای امسال، 6 هزار و 61۹ 
پرونده به حوزه قضایی بردسیر وارد و 6 هزار 
و ۷۲6 از پرونده های گذشــته و حال مورد 

رسیدگی قرار گرفته است. او ضمن تاکید بر لزوم تسریع در روند رسیدگی های قضایی و 
تکریم مراجعان، افزود: متوسط نرخ رسیدگی به پرونده ها در این حوزه قضایی 10۲ درصد 
است. نماینده عالی قوه قضاییه در استان کرمان بیان کرد: ۹۷ درصد اوراق قضایی در این 
حوزه به صورت الکترونیک ابلاغ می شود و توسعه استفاده از فناوری های نوین برای اجرای 

اهداف قوه قضاییه و تسهیل دسترسی مردم به خدمات قضایی تاثیر به سزایی دارد.
او بر توسعه فرهنگ صلح و سازش در جامعه نیز تاکید کرد و ادامه داد: در 4 ماهه امسال هزار و 
۹۲5 پرونده به شورا های حل اختلاف شهرستان بردسیر وارد و هزار و 8۹3 پرونده رسیدگی 

شده است که در مجموع 565 پرونده به مصالحه ختم شده است.
حجت الاسلام حمیدی در ادامه از تلاش های همکاران اداری و قضایی شهرستان بردسیر 
قدردانی و بر لزوم استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود به منظور توسعه خدمات رسانی 

قضایی به مردم تاکید کرد.
او بر تکریم مراجعان به دستگاه قضایی تاکید کرد و گفت: قضات و کارکنان دستگاه قضایی 

بایستی با حسن خلق و سعه صدر پاسخگوی مراجعان به سیستم قضایی باشند.

مدیر آب و خاک و امورفنی و مهندســی 
سازمان جهاد کشــاورزی استان کرمان 
گفت: در سیل اخیر، هزار و 60 رشته قنات 

در استان کرمان، دچار خسارت شدند.
کهنوجی گفت: در سیل اخیر، هزار و 60 
رشته قنات در استان کرمان دچار خسارت 
شــدند که قریب به هزار میلیارد تومان 
برآورد خسارت وارد شــده به این قنوات 

می باشد.
او بیان کرد: بیشــترین خسارت سیل به قنوات  در شهرســتان های رفسنجان، زرند، 
شهربابک، سیرجان، بافت و کرمان بوده است که خواستار تخصیص اعتبارات استانی و 

ملی برای بازسازی قنوات خسارت دیده می باشیم.
مدیر آب و خاک و امور فنی و مهندسی سازمان جهاد کشاورزی استان کرمان افزود: با 
هماهنگی بخش خصوصی و استفاده از ماشین آلات سنگین، آب بعضی از قنوات خسارت 

دیده رها سازی شده است تا بهره برداران با آسیب کمتری مواجه شوند.
او با اشاره به اینکه قبل از سفر ریاست جمهوری به استان کرمان، 1۷0 میلیارد تومان برای 
بازسازی قنوات خسارت دیده مصوب شده بود که خواستار تسریع در تخصیص اعتبارات 
مذکور و همچنین اعتبار مصوبات سفر و نیز اعتبار سایر بخش های کشاورزی به بازسازی 

قنوات خسارت دیده از سیل اخیر استان کرمان هستیم.
بیش از 60 هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان کرمان پایاب )در معماری بخشی از 
سازه است که برای دسترسی آسان ساکنان به آب کاریز )قنات( ساخته می شده است.( 

قنوات هستند.

در راستای طرح نهضت ملی مسکن در جنوب کرمان اعلام شد

تسهیلات 350 میلیون تومانی
 برای ساخت مسکن

رئیس کل دادگستری استان کرمان:

پرونده های مربوط به تصادفات، دومین 
اتهام پرتکرار در بردسیر است

خسارت سیل به بیش از 1000 رشته قنات
 در استان کرمان

اجرای طرح ملی ایمن سازی طیور 
علیه بیماری نیوکاسل در کرمان

رییس سازمان مدیریت کرمان: 

دولت الکترونیک با هدف 
کاهش فساد اداری در این 

استان پیگیری می شود
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مدیرکل دفتر طیور معاونت امور تولیدات 
دامی وزارت جهاد کشاورزی از پرداخت 8 
هزار میلیارد تومان تسهیلات بانکی از محل 
اجرای طرح مردمی سازی و اصلاح یارانه ها 
تاکنون به دامداران و واحدهای مرغداری 

کشور خبر داد.
به گزارش ایرنا از وزارت جهاد کشاورزی، 
» امیــد امینی« افــزود: امســال از محل 
طرح مردمی ســازی واصــلاح یارانه ها، 
۲0 هزار میلیارد تومان تســهیلات بانکی 
برای دامــداران و واحدهــای مرغداری 
اختصاص داده شده که از این مبلغ تا کنون 
تولیدکنندگان مبلغ حدود 8 هزار میلیارد 

تومان دریافت کرده اند.
مدیرکل دفتر طیور معاونت امور تولیدات 
دامی وزارت جهاد کشاورزی اظهار داشت: 
این تســهیلات با کارمزدهای مختلف و با 
توجه به ظرفیت و شرایط تولید 10 درصد، 
1۲ درصد و 16 درصد در اختیار دامداران و 

واحدهای مرغداری قرار گرفت.
وی درباره وضعیت زنجیره ارزش گوشت 
مرغ نیز اظهار داشــت: امسال پیش بینی 
می کنیم با رفع موانع تولید، سهم زنجیره 
ارزش در تولید گوشت مرغ کشور به بالای 

۲0 درصد برسد.
امینی خاطرنشــان کرد که سهم زنجیره 
ارزش از تولید گوشت مرغ کشور در سال 

گذشته 18 درصد بوده است.
وی ادامه داد: بر اســاس تفاهمــی که با 
انجمن شرکت های زنجیره ارزش گوشت 
مرغ صورت گرفته، هدف گذاری شده ظرف 
دو سال آینده ســهم تولید از این ناحیه به 
30 تــا 40 درصد کل تولید گوشــت مرغ 

کشور برسد.
مدیرکل دفتر طیور معاونت امور تولیدات 
دامی وزارت جهاد کشاورزی  در مورد مرغ 
سایز گفت: سالانه به طور میانگین نزدیک 
به 30 تا 40 درصد تولید گوشــت مرغ در 

دامنه سایز صورت می گیرد.
وی با اشــاره این که تولید مرغ ســایز از 
سیاست های معاونت امور تولیدات دامی 
اســت، تصریح کرد: در راســتای اجرایی 
شــدن تولید مرغ سایز در کشــور یکی از 
برنامه های ما فرهنگ سازی در حوزه تولید 

و مصرف است.
امینــی اظهار داشــت: تولید مرغ ســایز 
دســتوری نیســت بلکــه تولیدکننده و 
مصرف کننده باید روی یک ســایز تفاهم 
کنند، زیرا تولید محصول باید باب میل و 

سلیقه مصرف کننده باشد.

کمتر از یک چهارم 
ناشران کشور فعال اند

مدیرعامــل خانه کتــاب و ادبیات ایران 
گفت: بیــش از ۲۲ هزار مجوز نشــر در 
کشور داریم اما در ســال گذشته حدود 
5 هزار ناشــر فعــال بودند.بــه گزارش 
خبرگزاری مهر، علی رمضانی مدیرعامل 
خانه کتــاب و ادبیات ایــران در توئیتی 
دربــاره تعــداد ناشــران کشــور گفت: 
»اطلاعات صحیح و دقیــق این حوزه را 
خانه کتاب و ادبیات ایران که مرجع آمار 
نشر در کشور اســت دارد در کشور بیش 
از ۲۲ هزار مجوز نشــر داریم، اما در سال 
گذشته حدود 5 هزار ناشر فعال بوده اند. 
یعنی در یکسال حداقل یک کتاب چاپ 
یا تجدید چاپ کرده اند. احتمالاً بیشترین 
تعداد ناشران فعال در طول یکسال باشد.

چرا بقیه ۲۲ هزار ناشــر فعال نیستند؟ 
طبیعی اســت که مثل هر کســب و کار 
دیگری این صنعت هم هر ساله تعدادی 
جدیدالورود و تعدادی تعطیل شده دارد 
یکی از عوامل این اســت که بسیاری از 
مشــاغل را داریم که فرزندان شغل پدر 
را ادامــه نمی دهند البته ناشــران قریب 
صد ساله یا خاندان های نشر هم در ایران 

داریم.
بخشــی از این همان طور کــه گفتید از 
دغدغه فرهنگی است و بخشی هم شاید 
به واسطه اینکه مجوز نشر از آسان ترین 
مجوزهای کســب و کار در کشور است و 
حمایت های دولــت در بیمه مالیات و هر 
از چندی کاغذ و غیــره رغبت برانگیزش 
کرده. اما مهم این اســت که بدانیم این 
یک کج کار کردی در صنعت هم به وجود 

آورده.
اینکه برخلاف صنایع دیگر در این صنعت 
تعــداد تولیدکنندگان )ناشــر( از تعداد 
عرضه کنندگان )کتابفروش( بیشتر است 
برای همین نقص در توزیع و ویترین را به 
وضوح می بینیــم همینطور پایین آمدن 
کیفیت تولید و کپی کاری ها و غیره با این 
حال بدنه فعال درستکار و واقعی همین 
تعداد ناشر و تولیدات آنها در منطقه حرف 
اول را می زند و در برخــی جهات )مثل 
تصویرگری کتاب کودک( در دنیا در حال 
رقابت و دریافت جایزه های جهانی است.

معاون اقتصادی وزارت اقتصاد با بیان اینکه 
روزانه ۷ هزار تن آرد توزیع می شود که به دست 
مردم نمی رسد از احتمال اجرای آزمایشی 
طرح کالابرگ الکترونیکی در مهر ماه خبر داد.
به گزارش ایلنا، سید هادی سبحانیان معاون 
سیاست گذاری های اقتصادی وزارت اقتصاد با 
بیان اینکه براساس آمارهای موجود طی دهه 
گذشته رشد اقتصادی بسیار پایینی را تجربه 
کردیم، گفت: بین سالهای ۹1 تا 1400 رشد 
اقتصادی ما حدود یک درصد بوده است. در 
بحث درآمد سرانه کشور نیز طی دهه گذشته 
با کاهش 3۲ درصدی مواجه بودیم که نشان 

دهنده افزایش فشار اقتصادی بر مردم است.
وی افزود: در حوزه تشکیل سرمایه نیز شاهد 
سیر نزولی بودیم. این موضوع خود سبب شد 
تا نتوانیم رشد اقتصادی مطلوبی داشته باشیم. 
ما نه تنها در حوزه تشکیل سرمایه نتوانستیم 
به درستی عمل کنیم بلکه در برخی سال ها 
مانند سه سال اخیر میزان استهلاک بیشتر 

سرمایه گذاری بوده است.
این در حالی است که متغیرهای افزایش های 
قابل توجهی داشته است. این موضوع شامل 
پایه پولی و نقدینگی می شود. نقدینگی از 630 
هزار میلیارد تومان در سال ۹۲ به پنج هزار هزار 
میلیارد تومان رسیده است.در شرایطی که 
تولید نیز افزایش پیدا نکرده است این افزایش، 
سبب تورم شده است. عواملی نظیر کسری 
بودجه دولت نیز سبب افزایش پایه پولی شده 
که سبب تورم شده است. این وضعیت برای 
دولت جدید هشدار دهنده بوده است و ما به این 
نتیجه رسیدیم که اگر تغییر ریل صورت نگیرد 

شاهد تورم های بالاتر خواهیم بود.
اخیر  سال  هشت  کرد:طی  تاکید  وی 
هزینه های صندوقهای بازنشستگی افزایش 
600 درصدی داشته است. همچنین بده های 
دولت به بانک ها حدود 500 درصد رشد داشته 
است. بدهی دولت به بانک مرکزی نیز حدود 
400 درصد رشد داشته است. این موضوع از 
جمله چالش هایی است که دولت سیزدهم 
با آن مواجه بوده است. ضمن اینکه اقدامات 
دولت ها در این بازه زمانی به گونه ای بوده است 

که شرایط را بدتر کرده است.
سبحانیان ادامه داد: با روی کار آمدن دولت 
سیزدهم تلاش شد تا اقداماتی در این حوزه 
انجام شود. تلاش شد تا بتوانیم ضمن گسترش 
عدالت، بتوانیم کارآمدی را نیز دنبال کنیم. به 
همین دلیل از ابزارهایی نظیر هوشمندسازی 
و پرداختن واقعی به اقتصاد دانش بنیان 
استفاده کردیم. باید بتوانیم در عمل از دانش 
و تکنولوژی در حکمرانی استفاده کنیم. 

بحث دیگر موضوع شفاف سازی بوده است. 
تسهیل گری و رفع موانع تولید نیز از جمله 
اقداماتی بوده که در دستور کار وزارت اقتصاد 

قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه آمارها نشان داد که در تیر ماه 
تورم کاهش قابل توجهی نسبت به ماه قبل 
داشت، گفت: با سیاست عادلانه سازی یارانه ها 
دولت یکی از عوامل تورم که ارز 4۲00 تومانی 
بود را کنترل کرد. امیدوار هستیم با تامین ارزی 
بانک مرکزی بتوانیم تورم را به صورت مداوم 
کنترل کنیم. باید توجه داشت که در حوزه 
نان این تصور وجود دارد که کسی که بیشتر از 
نان استفاده می کند تمکن مالی کمتری دارد. 
در این بین هر کیسه آرد حدود 35 هزار تومان 
بود در حالی که در بازار آزاد تا ۷00 هزار تومان 
قیمت داشت. برای آنکه جلوی بستر خطا را 
بگیریم، یک بستری ایجاد شد تا بتواند قیمت 
نان را ثابت نگاه دارد و در عین حال از رسیدن 

نان به دست مردم مطمئن شویم.

مدیرکل دفتر حقوقی سازمان امور مالیاتی از رشد 
116 درصدی مالیات ابرازی پزشکان، دندانپزشکان 
و داروخانه ها در سال جاری با اشراف اطلاعاتی و 

حاکمیت داده در سازمان امور مالیاتی خبر داد.
به گزارش مهر به نقل از سازمان امور مالیاتی کشور، 
حسین تاجمیر ریاحی با بیان اینکه افزایش مالیات 
پرداختی پزشکان با توجه به اشراف اطلاعاتی نظام 
مالیاتی بر فعالان اقتصادی و حاکمیت داده در سازمان 
امور مالیاتی در سال 1401 رخ داده است، گفت: 
نظام مالیاتی با کنترل اطلاعات و داده ها مانند میزان 
بیمه نامه ها، نقل و انتقالات دارایی ها، قراردادهای 
پیمانکاری در خصوص مالیات مودیان مختلف 

بررسی کارشناسی و تصمیم گیری می نماید.
وی بیان داشت: در مجموع مالیات ابرازی پزشکان، 
دندان پزشکان و داروخانه ها به طور متوسط در سال 
1400، در بخش اظهارنامه 116 درصد و در بخش 
تبصره ماده صد، ۹۷ درصد نسبت به سال قبل رشد 
داشته است. تاجمیر ریاحی ادامه داد: مالیات ابرازی 
هر پزشک در اظهارنامه مالیاتی به طور متوسط ۹۲ 
درصد و در تبصره ماده صد ۹5 درصد رشد، مالیات 
ابرازی هر دندانپزشک در اظهارنامه مالیاتی به طور 
متوسط 1۲۷ درصد و در تبصره ماده صد 106 درصد 
رشد و مالیات ابرازی هر داروخانه در اظهارنامه مالیاتی 
به طور متوسط 155 درصد و در تبصره ماده صد ۹3 

درصد رشد داشته است.
مدیرکل دفتر حقوقی و قراردادهای مالیاتی سازمان 
امور مالیاتی کشور با بیان اینکه، بر اساس قوانین و 
مقررات موضوعه فرار مالیاتی، جرم بوده و مرتکبین 
آن تحت تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت، اظهار 
داشت: سازمان امور مالیاتی مکلف به اجرای قانون 
و ملزم به پیگیری مطالبات مردمی در اخذ مالیات 

حقه از تمام اصناف و تشکل ها است. وی با بیان اینکه 
میزان ابراز مالیات نسبت به سال قبل دو برابر شده 
گفت: این موضوع نشان دهنده این است که حاکمیت 
داده در نظام مالیاتی رو به افزایش است و سازمان امور 
مالیاتی با هوشمندسازی کامل می تواند حجم داده ها 
را نسبت به فعالان اقتصادی کشور به سطح قابل قبولی 
افزایش دهد. تاجمیر ریاحی با تاکید بر اینکه سازمان 
امور مالیاتی با افرادی که تکالیف قانونی خود را انجام 
نمی دهند و با فرار مالیاتی به اقتصاد کشور و رفاه مردم 
لطمه وارد می کنند برخورد جدی می کند، گفت: نظام 
مالیاتی مکلف به اجرای قانون و موظف به پیگیری 
مطالبات مردمی در اخذ مالیات حقه دولت و ملت 

از کلیه مودیان مالیاتی و اصناف و تشکل ها می باشد.
تاجمیر ریاحی با اشاره ضمانت های اجرا که قانونگذار 
برای عدم اجرای قانون از ناحیه مکلفین و مشمولین 
در نظر گرفته است از جمله اخذ جرائم مالیاتی، 
تعطیلی محل کسب و معرفی متخلفین به مراجع 
قضایی، اظهار امیدواری کرد: کلیه مشمولین قانون 

با اجرای صحیح و به موقع قوانین، مشمول ضمانت 
اجراهای فوق نشوند. وی با بیان اینکه مخفی کردن 
دستگاه های کارتخوان در هنگام مراجعه مردم به 
بعضی از اصناف مشکلات عدیده ای را برای شهروندان 
ایجاد می نماید که علاوه بر خلاف اخلاق حرفه ای 
بودن این اقدام می تواند مشمول ضمانت اجراهای 
متعدد نیز گردد، تصریح کرد: سازمان امور مالیاتی 
کشور برابر قوانین موضوعه با متخلفین که با اقدامات 
خود موجبات تضییع حقوق بیت المال را فراهم 
می نمایند برخورد خواهد کرد. مدیرکل دفتر حقوقی 
و قراردادهای مالیاتی با بیان اینکه سازمان امور مالیاتی 
سعی نموده است ضمانت های اجرای قانون و تبعات 
عدم انجام تکالیف و جرایم احتمالی را به شیوه های 
مختلف برای مودیان مالیاتی و مردم تشریح نماید 
افزود: اقدامات رسانه ای خوبی در این زمینه انجام شده 
است، اما میزان موفقیت این تلاش ها به میزان الزام به 
تعهدات همه ما و همراهی مودیان مالیاتی به اجرای 

تکالیف و عمل به قانون وابسته است.

مالیات پرداختی پزشکان و داروخانه ها
 2برابر شد

روزانه 7 هزار تن آرد یارانه ای در نانوایی ها به سرقت می رود
معاون اقتصادی وزارت اقتصاد: اجرای آزمایشی طرح کالابرگ الکترونیکی  در مهر ماه

بر اساس به روزترین آمار رسیده از سازمان توسعه تجارت، صادرات 
صنایع کشور به ۲55 هزار تن رسیده است، این در حالی است که میزان 
صادرات صنایع در مدت مشابه سال گذشته ۲33 هزار تن بود. بر این 
مبنا میزان صادرات صنایع کشور 10 درصد نسبت به سال گذشته 

متوسط 10 رشد را تجربه کرده است.
این مسئله در شرایطی رخ می دهد که میزان برق فروخته شده به صنایع 
بزرگ کشور در تیرماه 1400 نسبت به سال گذشته رشد 13 درصدی را 
به ثبت رساند. با توجه به آمار ذکر شده، تامین برق صنایع در سال جاری 
نسبت به سال گذشته شرایط بهتری را تجربه کرده و همین مسئله در 

مثبت شدن وزن صادرات اثر مستقیم داشته است.
 بر اساس آمار به دست آمده از واحدهای صنعتی ثبت شده در وزارت 

صنعت، معدن و تجارت، 630 هزار صنعت فعال در کشور وجود دارد.
بر این اساس از کل تعداد صنایع بزرگ و کوچک ثبت شده از یک واحد 
ساخت قطعه اتومبیل یا یک واحد تراشکاری کوچک در یک مغازه 
گرفته تا یک واحد بزرگ تولید فولاد در کشور، 580 هزار واحد اساسا 
بدون هیچ محدودیتی در دوران فصل گرم نسبت به تولید خود ادامه 
می دهند. به معنای دیگر ۹۲ درصد از واحدهای صنعتی کشور در دوران 

فصل گرم بدون هیچ برنامه مدیریت مصرفی نداشته اند.
در همین رابطه، آیت اله غفاری، یک فعال صنعتی در حوزه وسایل 
سرمایشی در گفت وگو با خبرنگار فارس گفت:» تابستان امسال تا 
امروز که ۲۷ مرداد است،  قطعی برق نداشته ایم و حتی از میزان دیماند 
مصرفی خود هم بیشتر مصرف کردیم و مشمول افزایش تعرفه شدیم، 

اما کار و تولید متوقف نشد.«
این فعال صنعتی تاکید کرد:» امسال هم طبق روال همه سال های قبل، 
تصور قطعی برق مکرر داشتیم، حتی به اغلب مشتریان اعلام کردیم، 
حدود ۲ ماه نیمه تعطیل هستیم و کمتر سفارش گرفتیم، اما  15 روز که 
از خرداد گذشت و سپس به  ابتدای تیر که رسیدیم، متوجه عدم قطعی 

برق شدیم و این برای فعالان صنعتی خوشایند بود. «

رشد 10 درصدی صادرات
 صنعت کشور

پیش بینی افزایش
 20 درصدی تولید 
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بیشترین موارد شکایات مردمی ثبت شده در سامانه 1۹0 در طول هفته 
گذشته مربوط به عدم رعایت پروتکل های بهداشتی در نانوایی ها است.

با اعلام مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت در هفته گذشته از 
تاریخ 1۹ تا ۲6 مرداد از مجموع ۹ هزار و 356 تماس پاسخ داده شده 
مردمی در سامانه 1۹0 بالغ بر 3 هزار و ۹۲ مورد مربوط به شکایات ثبت 
شده است که بیشترین شکایات مردمی از نانوایی ها به دلیل رعایت 
نکردن پروتکل های بهداشتی همچون عدم رعایت بهداشت دست و 

استفاده نکردن از ماسک، بوده است. 
بنا بر این گزارش در طول این هفته 1۷0 هزار و 543 مورد بازرسی از 
مراکز تهیه، توزیع و عرضه و فروش مواد غذایی، اماکن عمومی و واحد های 
کارگاهی انجام شده است که در نتیجه 33 هزار و 304 مورد معرفی به 

مراجع قضایی و 558 مورد نیز پلمپ شده اند.

عدم رعایت بهداشت در نانوایی ها، در 
راس شکایات مردمی

تحقیق و تفحـص از فـولاد مبارکـه در روزهای گذشـته 
فضـای مجـازی فارسـی را تحـت تاثیـر خـود گذاشـته 
اسـت. فسـاد گسـترده ای که بار دیگـر زنگ خطر فسـاد 
سیستماتیک را در کشور به صدا درآورده است. پرداختن 
بـه ایـن گـزارش از ایـن بـاب بـرای کرمانی هـا می تواند 
ارزش خبـری داشـته باشـد کـه نمونه های این شـرکت 
به لحاظ گـردش مالـی در ابعـادی متفاوت تر در اسـتان 
کرمـان هـم وجـود دارد. در برخـی از ایـن شـرکت های 

مشـابه همواره شـائبه بروز فسـاد وجود داشـته اسـت.
طی سـه سـال بیـش از 3میلیـارد تومـان بـه عظیمیان 
مدیـر عامل وقـت فـولاد مبارکـه پرداخت شـده اسـت. 
فـردی کـه در طـی دوران مدیریتش تخلفاتـی همچون 
اسـتخدام سفارشـی ۲00 بازنشسـته، پرداخـت ماهانه 
60میلیـون تومان بـه مشـاورانی کـه حتـی در اصفهان 
حضور نداشـتند و انتصاب مدیرانی وابسـته به مسئولان 
دولتـی و نماینـدگان مجلـس داشـته اسـت . ایـن تنها 
بخشـی از فسـادهای مدیر عامل وقت فولاد مبارکه است 
که در گـزارش تحقیق و تفحص مجلس رو شـده اسـت.

درخواسـت تحقیق و تفحـص از شـرکت فـولاد مبارکه 
اصفهـان در مهرمـاه ۹۹، مطابـق بـا مـاده ۲1۲ قانـون 
آیین نامـه داخلی بـا امضـای 18 نفـر از نماینـدگان ارائه 
شـده و در آذرمـاه ۹۹ بـه تصویـب کمیسـیون صنایع و 
معـادن مجلـس رسـید. در ۲4 دی مـاه ۹۹ نماینـدگان 
مجلـس بـا اکثریـت آرا بـا ایـن طـرح موافقـت کردنـد. 
مجتمـع عظیـم فـولاد مبارکـه به عنـوان بزرگ تریـن 
مجتمع تولید فولاد در کشـور و موتور محرکه دسـت کم 
3 هـزار کارخانه و شـرکت در کشـور اسـت. این شـرکت 
به طور مستقیم و غیرمسـتقیم برای 350 هزار نفر شغل 
ایجاد کرده اسـت. درآمد عملیاتی گروه در سـال گذشته 
حدود 184 هزار میلیارد تومان)معـادل 14 درصد بودجه 
کشور( بوده است. این شرکت از سـال 13۹۷ با مشکلات 
بسیاری مواجه شـده که علت اصلی آن در سوءمدیریت، 
به کارگیـری مدیـران بازنشسـته و تبانی پشـت پـرده و 
فسـادهای احتمالی در انعقاد قراردادهـا و نادیده گرفتن 
منافع مجتمع و سهامداران بورسـی آن است که تخلفات 

متعـددی را در ایـن مجتمع صنعتـی رقم زده اسـت.
تخلف 57هزار میلیارد تومانی در تولید و فروش

یکـی از بخش های مهـم تخلفات فـولاد مبارکـه، بخش 
مربوط بـه تولید و فروش محصـولات اسـت. ارزش ریالی 
تخلفـات در ایـن حـوزه 5۷ هـزار و ۷6۹ میلیـارد تومان 
بـرآورد شـده اسـت. بخـش عمـده تخلفـات ایـن حوزه 
مربوط به تفـاوت حاصل از تفـاوت مابین قیمـت فروش 
فولاد مبارکه اصفهـان با بازار اسـت. در این بخش نزدیک 
به 54هـزار میلیـارد تومـان تخلـف برآورد شـده اسـت. 
ایجاد رانـت نزدیک به سـه هزار میلیـارد تومانـی از دیگر 

بخش هـای تخلفات ایـن حوزه اسـت. 
تقدیم رانت به سایپا و ایران خودرو

در بخشـی از گزارش تحقیـق و تفحص آمده اسـت یکی 
از تخلفـات فـولاد مبارکـه، فـروش محصولات فـولادی 
بـه شـرکت های ایران خـودرو و سـایپا مـازاد بـر نیـاز و 
عدم تناسـب بـا تولید خـودرو آن هـم با قیمـت پایین تر 
اسـت که به موجـب صورت هـای مالی حسابرسی شـده 
شـرکت های ایران خـودرو و سـایپا بـه علـت مـازاد بـر 
نیاز ورق خریداری شـده، ایـن محصـول مـازاد را در بازار 
فروخته اند و تحت عنـوان سـود و زیان فروش مـواد اولیه 
شناسایی شـده اسـت که بیانگر عدم کنترل دقیق میزان 
نیاز ایران خـودرو و سـایپا با میـزان تولید خودرو توسـط 
وزارت صمـت یـا عدم تطبیـق فـولاد مبارکه با سـهمیه 

تعیین شـده در سـامانه بهین یـاب اسـت. 
تخلف 26 هزار میلیارد تومانی در قراردادها

طبـق گـزارش تحقیق وتفحـص از فـولاد مبارکـه، 
بررسی های صورت گرفته از نحوه انعقاد قرارداد و انتخاب 
اشـخاص طرف قـرارداد حاکـی اسـت عمـده قراردادها 
از طریـق اخذ اسـتعلام یـا ترک تشـریفات منعقد شـده 
اسـت، به عنـوان نمونـه از سـال 13۹۷ تا مهرمـاه 1400 
مجموعا 15 هزار و 550  فقره سـفارش خرید در شـرکت 
فولاد صـورت پذیرفتـه کـه ۷3 درصـد از لحـاظ قیمت 

به صـورت تـرک تشـریفات انجام شـده اسـت.. 
رقـم تخلفـات ایـن بخـش در مجمـوع ۲6 هـزار و 641 
میلیـارد تومان بـرآورد شـده کـه حـدود پنج هـزار و ۷0 
میلیارد تومـان آن مربوط بـه قراردادهای ریالـی و مابقی 
مربوط به قراردادهـای ارزی )عمدتا یورو( اسـت، ازجمله 
ارقام درشـت این بخـش، تخلـف ۲۲۲ میلیـون یورویی 

خریـد الکتـرود و عـدم رعایت نـرخ مصوب  اسـت. . 
پرداخت حقوق ماهیانه 60 میلیونی برای 

مشاوران خیالی 
یکـی از بخش هـای تخلفـات فـولاد مبارکـه، تخلفـات 
مربوط بـه ارتباطات و نیروی انسـانی اسـت. به کارگیری 
مدیـران غیرمرتبـط و عـدم توجـه بـه نظام شایسـتگی 
لازم برای مشـاغل، اولویت ملاحظات سیاسـی و ترجیح 
ارتباطات شـخصی، پرداخت  های غیرمتعـارف، دور زدن 
فرآیندهـای قانونـی اسـتخدام و... از جملـه مـوارد سـوء 
مدیریـت در این حـوزه اسـت. طبـق گـزارش تحقیق و 
تفحص، مدیرعامل فولاد مبارکه )حمیدرضا عظیمیان( 
مبتنی بر اظهارنظر صریح دسـتگاه های مسئول نظارتی 
بازنشسـته بـوده و اعـاده بـه کار وی پـس از انتصـاب و 
فاقـد وجـه قانونـی بـوده اسـت. همچنیـن بنابـر اظهار 
نظـر سـازمان بازرسـی کل کشـور، دیـوان محاسـبات 
کمیسـیون اصل ۹0 و همچنین مبتنی بر سیاسـت های 

وزارت صمت، به کارگیری بازنشسـتگان در فولادمبارکه 
غیرقانونـی و مخالـف سیاسـت های اعلامی دولـت بوده 
اسـت. از طرف دیگر عظیمیان فاقد تخصـص در صنعت 
فولاد بوده و بنابر نظر کارشناسـان متخصص این صنعت 
و با توجه به سـابقه سه سـاله مدیریت در این بنگاه بزرگ 
ملی، وی فاقد صلاحیت تخصصی برای اداره این شـرکت 
بـوده اسـت. نکتـه قابل تامـل اینکـه، وی به همـراه خود 
بیـش از 30 نفر افـراد فاقد صلاحیـت را به فـولاد مبارکه 
می آورد. بـا توجه به بررسـی های به عمل آمده، بـا ۲0 نفر 
از افراد قراردادهایی تحت عنوان مشـاوره توسـط شرکت 
فنی ومهندسـی جـی )۹۹ درصـد سـهام آن متعلـق به 
فولادمبارکه اسـت(، منعقد شـده که برای اکثر مشاوران 
ثبـت کارکردی صـورت نمی  پذیـرد و بـا توجه بـه اینکه 
محل سـکونت تعـدادی از آنها در اسـتان دیگـری به جز 
اصفهـان اسـت، عمـلا خدمـات قابل توجـه و موثـری از 
سـوی آنان ارائه نمی شـود. این افـراد ماهانه بیـش از 60 

میلیون تومـان حقـوق دریافـت کرده اند.  
 استخدام سفارشی 200 بازنشسته 

در فولاد مبارکه 
طبـق بررسـی های صورت گرفتـه بیـش از ۲00 نفـر از 
بازنشسـتگان طـی ایـن مـدت در فـولاد مبارکه بـه کار 
گرفته شـده اند. سـپردن اغلب کرسـی های هیات مدیره 
شـرکت های تابعـه و سـرمایه پذیر بـه افراد معرفی شـده 
از طرف مسـئولان دولتـی و برخی نماینـدگان مجلس، 
رویه جـاری مدیر عامـل وقت فـولاد مبارکه بوده اسـت.

*حقوق 77 میلیونی مدیر روابط عمومی 
براسـاس گزارش تحقیق و تفحص، مدیـر روابط عمومی 
شـرکت که از تاریخ ۲0 بهمن ۹۹ در این شرکت منصوب 
شـده، مبلـغ قـراردادش بـرای یـک سـال 580 میلیون 
تومان )ماهـی بیش از 48 میلیـون تومان( بـوده که البته 
وی برای 6 ماه و 10 روز حـدود 468 میلیون تومان )بابت 
حقـوق، مزایا، ماموریت و پاداش( دریافتی داشـته اسـت. 

به عبارتی وی بـه ازای هر مـاه، حدود ۷6 میلیـون تومان 
حقـوق دریافـت کـرده اسـت. مـورد قابل تامـل این کـه 
وی درحالـی متولـد سـال 1363 اسـت کـه در مـدارک 
اسـتخدامی تاریخ تولید وی سـال 1348 ذکر شده است.

3 میلیارد تومان حقوق دریافتی مدیرعامل!
14مهر 13۹۷ با استعفای بهرام سـبحانی از مدیرعاملی 
شـرکت فولادمبارکـه، حمیدرضـا عظیمیـان به عنـوان 
مدیرعامل جدید این شرکت انتخاب شـد. طبق گزارش 
تحقیق و تفحص، مجمـوع پرداختی هـای صورت گرفته 
به مدیرعامـل تا پایـان شـهریور1400، جمعا مبلغ سـه 
میلیـارد و 5۹ میلیـون تومـان بـوده اسـت. علاوه بـر آن، 
مبلغ ۲16 میلیـون تومان بابـت ماموریت خارجـی بوده 
اسـت. از کل مبالـغ مذکـور حـدود 831 میلیـون تومان 
آن پـاداش بـوده اسـت. علاوه بـر آن، مبلـغ 31 میلیون و 
600 هزارتومـان نیـز به عنوان سـکه بهـار آزادی دریافت 
کرده اسـت. شـایان ذکر اسـت، پس از حضور گـروه ویژه 
از سـازمان بازرسـی کل کشـور و تاکید آنها بر غیرقانونی 
بودن بخشـی از دریافتی ها، حدود 650 میلیون تومان از 
مبالغ دریافتی برگشت داده شده اسـت. براساس گزارش 
تحقیق و تفحص، حقوق ماهانه عظیمیـان طبق مصوبه 
هیات مدیـره در سـال های ۹۷، ۹8 و ۹۹ بایـد بـه ترتیب 
18.۹، ۲3.6 و 30 میلیـون تومـان می بود اما محاسـبات 
نشـان می دهـد دریافتـی حقـوق و دسـتمزد وی ماهانه 
حـدود 85 میلیـون تومـان بـوده اسـت. امـا در سـطح 
مدیران نیـز دریافتی ها بسـیار قابل تامل اسـت، به عنوان 
نمونه حقـوق و مزایای معاونان شـرکت فـولاد هرمزگان 
در 6 ماهـه ابتـدای سـال 1400 به طور متوسـط ماهیانه 
بالغ بر 100 میلیون تومان بـوده اسـت. در نمونه ای دیگر 
مدیرعامل فولاد سـنگان طـی سـال 13۹۹ جمعا مبلغ 
8۷3 میلیـون تومـان )ماهانـه نزدیـک بـه ۷3 میلیـون 
تومان( و در 6 ماهه ابتدایی سـال 1400 در مجموع 65۲ 
میلیون تومـان )ماهانه نزدیـک به 10۹ میلیـون تومان( 

بوده اسـت.

فساد ۹2 هزار میلیاردی یقه سفیدها در فولاد مبارکه
س

فار
س: 

عک

رئیس شــورای عالی نظام پزشکی کشــور گفت: آمار مهاجرت پزشکان به ویژه 
متخصصان نگران کننده و زنگ خطری برای کشور محسوب می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، منصور جعفری نمین بعد از ظهر شــنبه در نشست با 
خبرنگاران در اردبیل اظهار کرد: سال گذشته با آمار بالای درخواست مهاجرت 
پزشکان روبه رو بودیم به طوری که از استان اردبیل ۲0 نفر از پزشکان این درخواست 

را ارائه داده اند.
وی با اشاره به اینکه تعداد این مهاجرت ها دقیقاً مشخص نیست، تصریح کرد: این پزشکان سرمایه های ملی و 
معنوی کشور هستند که در بلند مدت می تواند مشکل بزرگی را در کشور ایجاد کرده و شاهد فقدان نیروهای 

متخصص در حوزه پزشکی باشیم.
رئیس شورای عالی نظام پزشکی کشور گفت: اطلاع رسانی در این زمینه و آگاهی بخشی در راستای حفاظت از 
سرمایه های انسانی دانش آموخته یکی از رسالت های خبرنگاران است که در این بخش باید مؤثر ظاهر شوند.

رئیس شورای عالی نظام پزشکی کشور به تمکین پزشکان به استفاده از کارت خوان اشاره کرد و افزود: در 
استان اردبیل درصد استفاده پزشکان از سامانه های هوشمند پرداخت ۹5 درصد است.

رئیس شورای عالی نظام پزشکی کشور:

آمار مهاجرت پزشکان نگران کننده است
بررسی بازارروزگذشته خودرو نشان می دهد محصولات ایران خودرو و سایپا 
شاهد کاهش 3 تا ۹ میلیون تومانی قیمت ها بوده است.به گزارش خبرنگار 
اقتصادی خبرگزاری تسنیم، سعید مؤتمنی رئیس اتحادیه نمایشگاه داران 
خودروی تهران با اشــاره به ریزش قیمت ها در بازار خودرو به تسنیم گفت: 

هرچه عرضه خودرو توسط خودروسازان بیشتر شود، قیمت ها قطعاً ریزش بیشتری خواهند داشت. 
وی با بیان اینکه "اثر روانی مذاکرات باعث شده است در هفته های اخیر بازار با شوک شدیدی در قیمت 
انواع خودروهای داخلی و وارداتی روبه رو شود" افزود: فعلاً خریداری در بازار وجود ندارد. مشتری می داند 
که با صورت گرفتن توافقات بین المللی می توان به کاهش بیشتر قیمت ها امیدوار بود و به همین دلیل 

مشتریان از خرید عقب نشینی کرده و منتظرند تا ببینند در آینده چه اتفاقی در بازار رخ خواهد داد.
بر اساس این گزارش در هفته گذشــته گروه بهمن اقدام به عرضه 1۷5 دستگاه خودروی فیدلیتی 
پنج نفره، 1۷5 دستگاه فیدلیتی هفت نفره، ۲50 دستگاه دیگنیتی کرد که این موضوع هم بر کاهشی 
شدن قیمت خودرو در بازار اثرگذار بود.کوییکR و پژو۲0۷ دنده ای کاهش 8 میلیون تومانی را نسبت 

به هفته گذشته تجربه کرده اند.

کاهش 3 تا ۹ میلیون تومانی قیمت ها 
در بازار خودرو

وزیر نیرو گفت: هیــچ برنامه ای بــرات واردات آب نداریم و در حوزه 
دیپلماسی آب در مورد اجرای طرح های مشترک آبی، توسعه صادرات 
خدمات فنی و مهندسی و حق آبه ها با کشورهای دیگر در حال مذاکره 

هستیم.
علی اکبر محرابیان در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه مذاکرات تاکنون پیشرفت خوبی داشته است، 

اظهار کرد: برای صادرات خدمات فنی و مهندسی و حق آبه ها به نقاط خوبی دست یافته ایم.
وی افزود: تقویت دیپلماسی آب و انرژی جزو اولویت های سیاست خارجی دولت سیزدهم است 
 و از ابتدای روی کار آمدن دولــت مردمی با تاکید های رئیس جمهوری این موضوع با جدیت 

دنبال می شود.
او درباره برنامه وزارت نیرو برای اجرای پروژه های نیمه تمام گفت: پروژه ها در حوزه های آب، برق 
و آبفا اولویت بندی شده است؛ به طوری که ۲30 پروژه اولویت دار در حوزه آب و آبفا و حدود 50 
پروژه اولویت دار نیز تنها در بخش نیروگاهی در دستور کار داریم و معادل همین عدد نیز در خطوط 

انتقال و پست و شبکه مورد توجه است.

وزیر نیرو:
برنامه ای برای واردات آب نداریم

وارداتخودرونظام پزشکی

کاغذ اقتصادی
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یکشنبه  30  مرداد ماه 1401

مدیر کل دفتر موزه تاریخ طبیعی 
سازمان محیط زیست خبرداد

ایجاد بانک »نمونه های سلولی حیات 
وحش« با همکاری جهاد دانشگاهی

مدیــر کل دفتر موزه تاریــخ طبیعی و ذخایــر ژنتیکی گفت: 
ارتقای کیفی و کمی بانــک گونه های زیســتی و ژنتیکی که 
در موزه مستقر اســت را هفته آینده به صورت رسمی با مرکز 
ملی ذخایر ژنتیکی جهاد دانشــگاهی آغاز می کنیم همچنین 
همکاری خود را با موسســه رویان برای ایجاد بانک نمونه های 

سلولی حیات وحش آغاز کرده ایم.
به گزارش ایسنا، محمد مدادی در نشست خبری که امروز) ۲۹ 
مردادماه ( به مناسبت هفته دولت در اداره کل محیط زیست 
محیط زیست تهران برگزار شد، به ســه محور اصلی کار دفتر 
تاریخ طبیعی و ذخایر ژنتیکی اشــاره کرد و گفت: در راستای 
عمل به ســه محور موزه ملی تاریخ طبیعی، ذخایر ژنتیکی و 
نظارت بر موزه تاریخ طبیعی کشور اقداماتی از یک سال اخیر 

شروع شده و برخی نیز به نتیجه رسیده است.
وی افزود: جمع آوری نمونه ها از اقدامات انجام شده است که 
بیش از ۲4 هزار نمونه طی یک ســال گذشــته در بخش های 
مختلف جانوری و گیاهی جمع آوری، شناســایی و ساماندهی 
شده اســت. ارزشــگذاری نمونه های موزه ملی تاریخ طبیعی 
از سال گذشته شــروع شــده و با یک مطالعه علمی به پایان 

رسیده است.
مدادی ادامــه داد: حمایت از صندوق ملی محیط زیســت از 
تاریخ طبیعی کشــور را جلب کردیم وتفاهمنامه آن منعقد و 

اجرای آن نیز شروع شده است.
وی با اشــاره به پروژه های مــوزه تاریخ طبیعــی توضیح داد: 
چندین پروژه موزه تاریخ طبیعی در حال اجرا است. به عنوان 
نمونه هفته آینده مــوزه تاریخ طبیعی اداره کل گلســتان به 

مناسبت هفته دولت افتتاح خواهد شد.

وزیر بهداشت ضمن تشریح دسـتاوردهای ایران 
در مدیریـت و کنتـرل کرونـا در کشـور، دربـاره 
طـرح دارویـار، اقدامـات انجـام شـده در جهت 
مانـدگاری پزشـکان در مناطق محـروم، اعتبار 
تخصیص یافته جهت تامین هر چه بهتـر دارو و 
درمان بیمـاران صعب العلاج و ... را تشـریح کرد.

بـه گـزارش ایسـنا، دکتـر بهـرام عین اللهـی در 
آییـن تجلیـل از خبرنـگاران حـوزه سـلامت، 
گفـت: در غائلـه عاشـورا اگـر روایـت صـورت 
نمی گرفت هیـچ کاری انجام نمی شـد و حرکت 
حضـرت زینـب )س( و قافله کربلا این حماسـه 
را بـه نتیجـه رسـاند. پـس این مـوارد حاکـی از 
اهمیـت روایـات اسـت. از نظـر بنـده حرکـت 
خبرنـگاران کاری زینبـی اسـت کـه اتفاقـات را 
بازگـو می کنـد. جامعه  علمی و سـلامت کشـور 
باید قدردان زحمات شما باشـد. در تاریخ کشور 
ما خبرنـگاران جزو گـروه پر افتخاری هسـتتد و 
تمام روایات پیروزی انقلاب از دوسـتان خبرنگار 
و عکاسـی بود که در میـدان بودند. آنهـا در دفاع 
مقـدس هـم روایت گـری مناسـبی داشـتند. 
در دنیـای امـروز کـه هجمـه خبرگزاری هـا و 
رسـانه های بیگانه علیه نظام جمهوری اسلامی 
ایـران وجـود دارد، خبرنـگاران شـجاع مـا بایـد 
رسـالت خـود را نشـان دهنـد و آنهـا تاکنـون 
افتخارآفرینی کردند. خبرنگاران گروهی فداکار 
هسـتند کـه سـلامت مـردم را ترجیـح دادند و 
خدمت رسـانی کردند. هـدف ما و شـما ارتقای 
سـلامت مردم اسـت. در ایـن راه بـا تعـدادی از 
همکارانـی مواجهیـم کـه بـا اینکـه اسـتخدام 
وزارت بهداشت نیسـتند، اما همکار ما هستند و 

بـه سـلامت مـردم کمـک می کنند.  
وی با اشـاره به شـیوع بیمـاری کرونـا در جهان، 
اظهـار کـرد: کرونـا بـرای همـه مـردم جهـان 
یکسـان بـود. ویـروس در هیـچ جـا ضعیف تـر 
نبود. در یک کار تحقیقاتـی وقتی متغیر )کرونا( 
ثابت باشـد یعنـی پژوهش معتبـر اسـت و ما با 
ویروسـی مواجه بودیم که برای همـه  جهان بود 
با این تفاوت کـه ما در تحریم هـای ناجوانمردانه 

روبـرو بودیم.
وی ادامـه داد: این ویـروس در برهه ای توانسـت 
مشـکلات شـدید بـرای مـردم ایجـاد کنـد. بـا 
هجمـه وسـیع ویـروس و امکاناتـی کـه بـرای 
درمـان آن نیـاز بـود و وجـود نداشـت، صحنـه 
نامناسـبی ایجاد شـد و مـا بایـد در زمـان ایفای 
نقش می کـردم. شـما دیدیـد کادر سـلامت در 
ایـن کار پیـروز شـد و مـا نزدیـک 300 شـهید 
مدافع سلامت داشـتیم. وقتی در اوج کرونا همه  
کارها متوقف بود، کادر سـلامت در صحنه آتش 

بودند و خبرنـگاران هم لحظه به لحظـه اتفافات 
را گـزارش می کردنـد و ایـن نقطه عطـف بزرگ 
بود. کشـور مـا در کنتـرل کرونـا یکـی از موفق 
تریـن کشـورها اسـت و این مهـم ممکـن نبود 
مگـر بـا کمـک مـردم و دانشـمندان که سـبب 

پیشـرفت علمـی بسـیار زیادی شـد.  
او تاکیـد کـرد: موضـوع مهـم دیگـر برقـراری 
پوشـش سـلامت برای کل مردم بویـژه مناطق 
محروم، تـا عدالت در سـلامت برقرار باشـد. قلم 
خبرنـگاران در روایـات و دادن اخبـار در جهـت 
ارتقـای کار و سـلامت مـردم مهـم اسـت و بـه 
همیـن دلیـل جایـزه ارتباطـات ملـی سـلامت 
برای خبرنگاران پیش بینی شـده است. پارسال 
نشسـتی در کرمـان داشـتیم با عنوان سـلیمان 
سـلامت و امسـال ایـن بحـث جایـزه ارتباطات 
ملی سـلامت با شـاخص هایـی که مشـخص و 
اعلام می شـود، انجـام خواهد شـد. در هرعلمی 
اگـر شـاخه هایی کارشناسـی و تخصصـی وارد 
شـود، پیشـرفت می کنند و در حوزه خبرنگاران 

سـلامت هـم، چنین اسـت.  
او به خبرنـگاران توصیه کـرد: در رابطه بـا کرونا 
خواهـش دارم خبرنـگاران روایـات را آغاز کنند. 
الان در بحـث بهداشـت و درمـان دفـاع مقدس 
مقالات کمـی داریـم؛ درحالـی کـه در آن زمان 
کادر درمان حماسـه هـای بزرگـی آفریدنـد. از 
ابتـدای کرونـا تاکنـون هـم نیـاز بـه روایـت 
ایثارگری هـای کادر درمـان داریـم. در کرونـا 
مقطعی بود که هیچ آمادگی نداشـتیم و ماسک 
و دارو نداشـتیم و ما هـم نمی دانسـتیم باید چه 
کنیـم امـا کادر سـلامت دورهـم جمع شـدند.  
وی درباره واکسـن کرونا نیز افـزود: پس از تولید 
واکسـن در دنیا در آبـان 13۹۹، ایـران در حلقه 
کووکـس قـرار گرفت تـا پـس از تولید واکسـن 
به مـا هم واکسـن بدهنـد. اولین گروهـی که در 
ایـران واکسـینه شـدند؛ کادر درمان با واکسـن 
اسـپوتنیک بود کـه گروه کمـی بودنـد و چیزی 
بیشـتر از 1000 دز نبود. پس از آن نیز کووکس 
تعهـدات خـود را اجرایی نکـرد. البتـه بلافاصله 
واکسـن  سـازهای داخلی کار را آغـاز کردند ولی 
مشکلاتی در تولید وجود داشـت و تولید زمان بر 

شـد؛ تا اینکه نهایتـا دولت تغییـر کرد.
او ادامـه داد: مـا حتـی در روز یـک میلیـون و 
600 هـزار دز تزریق داشـتیم که این نسـبت به 
جمعیت ایران رکورد بی سـابقه بود و در هفته 8 
میلیـون و 600 هـزار دز تزریق داشـتیم که این 
اندازه جمعیت برخی کشـورهای حاشیه خلیج 

فارس اسـت.  
وزیـر بهداشـت افـزود: در آغـاز بـه کار دولـت 

سـیزدهم تعداد زیادی بیمار در ICU بسـتری 
بودند و روزی بالاتر از ۷00 مرگ و میر داشـتیم؛ 
حـدود 8000 بسـتری در آی سـی یو داشـتیم 
و وقتـی بـه بیمارسـتان مراجعـه می کردیم در 
حیاط خانواده هـای عـزدار را می دیـدم و در این 

وضعیـت واکسـن به مـا کمـک کرد.
وی ادامـه داد: تـا الان 143 هـزار مـرگ و میـر 
کرونایی در کشـور داشـتیم اگر به آمـار مراجعه 
کنید تا قبل از شـروع قابل قبول واکسیناسیون 
در کشور، 13۲ هزار فوتی داشتیم  و از آذر 1400 
که واکسیناسـیون جدی شـد تاکنـون 11 هزار 
فوتی داشـتیم. ضد واکسـن ها بایـد این آمـار را 
ببینند تا تاثیر واکسـن را درک کننـد. با افزایش 
واکسیناسـیون میزان مرگ و میر کم شـد و این 
موفقیـت جمهـوری اسـلامی ایـران اسـت. این 
یـک کار بـزرگ و مردمـی اسـت. امـروزه قدرت 
کشـورها تنها بـه سـلاح نیسـت بلکه بسـته به 
حمایت مردم اسـت کـه ما هـم ایـن موفقیت و 

قـدرت را داریم.
بـه گفتـه وزیـر بهداشـت، بـالای ۹6 درصـد 
جمعیـت یکبـار تزریـق و  بـالای86 درصـد دو 
دز واکسـن و بیـش از 55 درصـد 3 دز  واکسـن 
تاکنـون تزریـق کردنـد. مهم تریـن راه کنتـرل 
بیمـاری کرونـا، واکسیناسـیون یـادآور اسـت 
کـه تضمیـن کنتـرل بیمـاری باشـد. از طـرف 
دیگر هنـوز هم رعایـت پروتکل های بهداشـتی 

ضـروری اسـت.
عین اللهـی ادامـه داد: دانشـمندان مـا انـواع 
پلتفرم هـای تولیـد واکسـن را فعـال کردنـد 

و امـروزه 6 مرکـز تولیـد واکسـن داریـم کـه 
تکنولوژی تولید واکسـن مـدرن را آوردنـد.  این 
کار با به کارگیـری انواع بایـو ری اکتورها ممکن 
شـد تا به ما تضمین دهد در آینده هر ویروسـی 
پدیدار شـود امـکان تولید واکسـن وجـود دارد؛ 
چون سیسـتم تولید هوشـمند شـده اسـت. در 
مجموع نزدیک 153 میلیون دز واکسـن تامین 
کردیـم و 50 میلیـون دز ذخیره داریـم و فعلا به 
واکسن سـازها گفتیم نمی توانیـم با آنهـا قراداد 
ببندیم زیـرا فکر می کنیم فعلا میـزان ذخیره ما 
کافی اسـت. برای صادرات نیز هر کشـوری از ما 
درخواسـت کند این آمادگـی وجـود دارد مانند 

صادراتـی که بـه ونزوئلا داشـتیم .   
او بـه شـکل گیری کمیتـه علمـی کرونا اشـاره 
کـرد و ادامـه داد: در کمیتـه علمـی در مبـارزه 
بـا کرونـا بهترین پزشـکان کشـور را گـردآوری 
کردیـم و 60 پزشـک درجه یـک آوردیـم و آنجا 
گفتیـم از پراکنده گویی دسـت برداریم و اجماع 
ایـن کمیته علمی بر سـر مباحث مختلـف برای 

ما مهم بـود و ایـن از افتخـارات مـا بود.
وی به طراحی کیت تشـخیصی اومیکرون اشاره 
کـرد و دربـاره سـایر اقدامـات وزارت بهداشـت، 
اظهـار کـرد: افزایـش دو برابری تخت هـای آی 
سـی یو اطفال یکی از اقدامات مهم مـا در دوران 
کرونا بود. از طرفی واکسیناسـیون بیـش از ۲.5 
میلیون نفر از اتباع یک کار انسـانی در جمهوری 
اسـلامی ایران بـود؛ زیرا جـان آنها هـم برایمان 

عزیـز بود.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر ضمن اشاره 
به »سن اعتیاد« در کشــور گفت: گاهی گفته 
می شود سن اعتیاد کاهش یافته؛ ممکن است 
سن شروع مصرف فردی به پایین تر از 10 سال 
هم برسد اما ســن اعتیاد در کشور که میانگین 

سن معتادان است، حدود ۲4 سال است.
به گزارش ایســنا، سردار اســکندر مومنی در 
نشســتی خبری با بیان اینکه ما ســه رویکرد 
اساسی را در ســتاد مبارزه با مواد مخدر دنبال 
می کنیم اظهار کرد: مردمی سازی و مشارکت 
مردمی و اســتفاده از ظرفیت خیرین در امور 
مربوط به حوزه مواد مخدر، استفاده از شرکتهای 
دانش بنیان و علمی کردن اقدامات و فرآیندها 
و موضوع ســوم تقدم اصل پیشگیری با اولویت 
آموزش و پرورش؛ ســه رویکردی است که در 
ســتاد مبارزه با مواد مخدر دنبال می شــود و 
تمام اقدامات و برنامه ها حول این ســه رویکرد 
می چرخد.  وی با اشاره به حوزه مردمی سازی 
گفت: هیچ دولتی به تنهایی نمی تواند موضوع 

آسیبهای اجتماعی از جمله مواد مخدر را سامان 
دهد و ما هیچ گریــزی نداریم جز اینکه از همه 
ظرفیت های مردمی و نهادهای فرهنگ ســاز 
بهره بگیریم، زیرا شــاید بخش کمی از آسیب 
اجتماعی برخوردهای قضایی و انتظامی باشد، 
اما بخش عمده آن فرهنگ ســازی و استفاده 
از ظرفیت هــای مردمی برای مردمی ســازی 
و اجتماعــی کردن امر مبارزه اســت.  دبیرکل 
ســتاد مبارزه با مواد مخدر با اشاره به استفاده 
از شرکتهای دانش بنیان گفت که در این راستا 
اقدامات خوبی در یک سال گذشته با هماهنگی 
شرکتهای دانش بنیان و معاونت علمی و فناوری 

ریاست جمهوری صورت گرفت. 
مومنی در ادامه با بیان اینکه در حوزه پیشگیری 
هم گریزی نداریم جز اینکه پیشــگیری را در 
اولویت قرار دهیم در عین حال که بقیه اقدامات 
سر جای خود اســت، افزود: ما در کنار کشوری 
زندگی می کنیم که بالاترین تولید مواد مخدر را 
در دنیا و منطقه دارد و در ۲0 سال گذشته هم در 

دوران اشغال توسط ناتو و آمریکایی ها تولید مواد 
مخدر به حدود 50 برابر رسید؛ از حدود ۲00 تن 

به بیش از ۹500 تن رسید. 
افزایش تولید مواد مخدر صنعتی با 

حمایت آمریکایی ها
دانش و مواد اولیه تولید این مخدرها در اختیار 

افغانستان قرار گرفت
وی با اشاره به افزایش مواد مخدر صنعتی ادامه 
داد: اتفاق مهم دیگری که در دهه اخیر افتاده، 
با حمایت آمریکاییها تولید مواد مخدر صنعتی 
افزایش یافته و به تعداد لابراتوارها اضافه شده 
است. مواد مخدر صنعتی نیاز به سه موضوع مواد 
اولیه، فناوری و دانش لازم دارد که این در اختیار 
افغانستان قرار گرفت. چون آمریکاییها از منطقه 
دور بودند و مستقیما به خودشان برنمیگشت 
این را توسعه دادند. مواد مخدر صنعتی یک بلای 
خانمان سوز اســت بنابراین گریزی نداریم جز 

اینکه پیشگیری را در اولویت خود قرار دهیم. 

ممکن است سن شــروع مصرف موادمخدر به 
پایین تر از 10 ســال هم برسد اما میانگین سن 
اعتیاد معتادان ۲4 سال اســت وی درباره سن 
اعتیاد نیز به ارائه توضیحاتی پرداخت و افزود: 
گاهی گفته می شود که سن اعتیاد کاهش یافته 
است. ممکن است سن شروع مصرف فردی به 
پایین تر از 10 سال هم برسد اما سن اعتیاد در 
کشور که میانگین ســن معتادان است، حدود 
۲4 سال اســت. وی افزود: در چند سال پیش 
با اقدامات پیشــگیرانه و طرح یاریگران زندگی 
آهنگ کاهش سن متوقف شده است. سن اعتیاد 
معدل مجموع معتادان اســت که در کشور ۲4 

سال و در دنیا 1۹ سال است.
کشف ۹0 درصد تریاک 

جهان توسط ایران 
به گفته دبیرکل ســتاد مبارزه بــا مواد مخدر، 
در منطقه ۹0 درصد کشــفیات تریاک جهان، 
48 درصد کشفیات مورفین جهان و ۲6 درصد 
کشفیات هرویین جهان مربوط به ایران است؛ 
این آمار رسمی سازمان ملل است. این موضوع 
نشان می دهد که ایران چه اقدامات گسترده ای 

انجام می دهد.

وزیر بهداشت اعلام کرد

اعلام نیاز ۳0هزار نیرو در وزارت بهداشت

24 سال؛ میانگین »سن اعتیاد« در کشور

رییس آزمایشگاه مرجع کشوری کرونا در انستیتو پاستور:
نمی توان پیش بینی

 مطلقی از کرونا داشت
رئیس آزمایشگاه مرجع کشوری کووید1۹ در انستیتو پاستور، 
گفت: احتمال بروز موج های هشتم و یا بیشتر کرونا همچنان 
وجود دارد، اما همه چیز به این وابســته است که چه واریانتی 
از ویروس به وجود آید؛ بنابراین نمی تــوان گفت موج هفتم، 

آخرین موج کرونا در ایران است. 
دکتر مصطفی صالحی وزیری در گفت وگو با ایسنا، درباره روند 
فعلی شیوع کرونا در کشور، گفت: زیرسویه جدید امیکرون که 
با نام BA۲.۷5 شناخته می شود هنوز در ایران شناسایی نشده 
است . درحال حاضر بیشترین واریانت موجود از کووید1۹ در 
کشور ) بیش از ۹0 درصد( سویه BA۵ است که در سایر نقاط 

دنیا هم سویه BA۵ فراگیر و غالب است. 
او دربــاره روند بررســی نمونه هــای آزمایشــگاهی کرونا از 
نظر شناســایی نوع زیر ســویه، توضیح داد: با توجه به هزینه 
قابل توجه تســت های تعییــن توالی بــه روش NGS و به 
دلیل محدودیت بودجه، درصــدی از نمونه های مثبت  که به 
آزمایشگاه مرجع کشوری ارسال می شود را مورد سکانس ژنی 
قرار می دهیم.  وی درباره روند طی شدن موج هفتم کرونا در 
کشــور، تصریح کرد: اگر بخواهیم ایران را با سایر کشورهایی 
که  ابتدا در آن ها امیکرون شناســایی شــد، ماننــد آفریقای 
جنوبی مقایســه کنیم، قاعدتــا موج چندان گســترده ای از 
امُیکرون تجربه نخواهیم کــرد، اما در کل نمی توان پیش بینی 
مطلقــی درباره کرونا داشــت؛ زیرا ویروس به ما نشــان داده 
اســت که هر لحظه می تواند اتفاق غیر منتظــره ای رخ دهد. 
این ویروس شــناس تاکید کرد: احتمال بروز موج های هشتم 
و یا بیشــتر کرونا وجود دارد، اما همه چیز به این وابسته است 
که چه واریانتی از ویروس به وجود آید کــه این امر هم متاثر 
از فاکتورهای دیگر است؛ بنابراین نمی توان گفت موج هفتم، 
آخرین موج کرونا در ایران باشــد.  رئیس آزمایشــگاه مرجع 
کشوری کووید1۹ در انستیتو پاســتور در پاسخ به این سوال 
که آیا ممکن اســت موج های بعدی کرونا با سویه های قدیمی 
همچون دلتا مجددا فراگیر شــود؟، اظهار کرد: نمی توان این 
احتمال را منتفی دانســت، ولی این احتمال زیاد نیست. اگر 
بخواهیم روند تکامــل ویروس را درنظــر بگیریم، ویروس به 
سمتی می رود که بتواند انتشــارپذیری بیشتر و بیماری زایی 
کمتر داشته باشد؛ ولی برخی جهش ها می تواند در ویروس رخ 

دهد که سویه هایی با رفتار متفاوت ایجاد شود. 

فرمانده فراجا به موضوعات مختلفی در حوزه پلیس 
از مأموریت اربعین تا گشت های امنیت اخلاقی و 
طرح عفاف و حجاب اشاره و برخی از اقدامات انجام 

شده در این حوزه را تشریح کرد.
به گزارش ایسنا، سردار حسین اشتری در نشست صمیمانه با 
خبرنگاران و مدیران رسانه با تبریک روز خبرنگار به اقدامات پلیس 
اشاره کرد و گفت: پلیس بیش از 30 هزار ماموریت را در روز انجام 
می دهد که این یک آمار بالاست اما همکاران من حضور دارند و در 

تمام نقاط کشور و حوزه های مختلف فعالند.
وی با تاکید بر اینکه پلیس به دنبال این نیست که به کسی ظلم 
شود، گفت: ما دنبال این نیستیم که به کسی ظلم شود، خیالتان 
راحت و اگر جایی به کسی ظلم شد حتما به ما بگویید و ما برخورد 

می کنیم.
استفاده از سیستم و دوربین های جدید برای حل 

مشکل پیامک های اشتباهی
اشتری درباره موضوع ارسال پیامک های اشتباه نیز گفت: بعضی 
پیامک ها اشتباه می آید که ما این را قبول داریم و به دنبال کاهش 
آن هستیم. این موضوع با سیستم و دوربین های جدیدی که داریم 
کمتر هم خواهد شد چرا که بخشی از آن مربوط به دستکاری پلاک 
است و ما با این سیستم می توانیم دستکاری ها را متوجه شویم. وی 
افزود: در حال حاضر هم ما در مورد پلاک ها فقط شماره پلاک را 
بررسی نمی کنیم و رنگ و مدل خودرو هم بررسی می شود. فرمانده 
نیروی انتظامی در ادامه با بیان اینکه اصحاب رسانه جزو بهترین 
افرادی هستند که می توانند جهاد تبیین را که مورد تأکید مقام 
معظم رهبری است، انجام دهند، گفت: امروز دشمن با تمام توان 
به میدان آمده تا مردم را ناامید کند. ما چهل و چند سال پرافتخار را 
پشت سر گذاشته ایم و طی این مدت پیشرفت های ما خیلی زیاد 
بوده است. اشتری با بیان اینکه خبرنگاران پل ارتباطی بین پلیس و 
جامعه هستند، ادامه داد: خبرنگاران انسان های بی ادعایی هستند 
که رویدادهای بزرگی را رقم می زنند. امروز به شما می گویم که 
رسانه مداری یکی از اهداف ما است و در این راستا از همه ظرفیت ها 

استفاده می کنیم.

وزیر کشور با تاکید بر این که ساماندهی کولبران در مراحل نهایی قرار 
گرفته است، گفت:  اکثر بازارچه های مرزی فعال هستند.

به گزارش ایسنا، احمد وحیدی در نشست خبری امروز شنبه در 
تشریح فعالیت بازارچه های مرزی و کولبران در مرزهای کشور 
گفت: بازارچه های مرزی از موضوعات مورد توجه دولت است؛ چرا 
که از چند جهت یعنی تعاملات اقتصادی با کشورهای همجوار، 
افزایش موضوع معیشت مرزنشینان و همچنین کمک در شرایط 
امنیتی کشور حائز اهمیت است، لذا دولت هم مصر بر فعال شدن 
تمام بازارچه های مرزی است و تقریبا بازارچه ها غالبا فعال هستند؛ 
به جز مواردی که به دلیل مسائلی در کشور افغانستان بازارچه ها 

بسته و باز می شوند.
وی ادامه داد: در برخی موارد نیز متناسب با خواست کشور همسایه 
محدودیت هایی وجود دارد که در حال گفت وگو هستیم تا 
بازارچه های مرزی این نقاط نیز فعال شوند. در حقیقت تاکید داریم 
همه بازارچه ها فعال باشند و در حال حاضر غالب این بازارچه ها فعال 
هستند.  وزیر کشور اظهار کرد: درباره کولبران نیز آیین نامه خوبی 
با کمک وزارتخانه های ذیربط تهیه شده و موضوع در دولت مورد 
بحث قرار گرفته اما چند مجوز نیاز دارد که براساس قوانین موجود 
محدودیت هایی وجود داشت که به دنبال اخذ این مجوزها هستیم. 
در حقیقت ساماندهی تجارت مرزی به شکل خرد به اسم کولبران 

در قالب این آیین نامه ساماندهی خواهد شد.
وی تاکید کرد: از طریق این ساماندهی شناسایی کولبران و مشخص 
شدن سقف مجاز کالا برای آنها این امر به صورت مشخص شکل 
خواهد گرفت و تشویقات و تخفیفات گمرکی نیز جزو موضوعاتی 
است که در حال بررسی است در نهایت این ساماندهی چه برای 
کولبران و چه در جنوب کشور تحت عنوان ته لنجی ساماندهی 
خواهد شد. وزیر کشور در پاسخ به سوالی در خصوص تعیین محلی 
برای تجمعات در شهرها و بررسی این طرح توسط مجلس شورای 
اسلامی گفت: تجمعات صنفی که در کشور انجام شده توسط صنوف 
مختلف برای بیان خواسته های خرد انجام می شود البته این موضوع 
باید با اخذ مجوز صورت بگیرد. قطعا در تجمعاتی که با خواست 
طبیعی صنوف مواجه هستیم مشکلی نیست اما عده ای می خواهند 
از این تجمعات سوء استفاده کنند اما عدد آن اندک است اما در 
تجمعات صنوف قرار می گیرند و جهت خواسته ها را تغییر می دهند 

لذا این تلاش از سوی برخی افراد سودجو وجود دارد.

رییس پلیس کشور خبر داد
ناگفته های اشتری از پشت پرده 

برخی کلیپ ها

وزیر کشور اعلام کرد

فعال بودن اکثر 
بازارچه های مرزی
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  اصلاحی  آگهی 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد 
سند رسمی برابر رای اصلاحی شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱۵۲9-
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم  هیات   -۱4۰۱/۰3/3۰
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در 
بلامعارض متقاضی آقای علی امیری  فرزند حسین  بشماره 
شناسنامه 439 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه 
 ۱3 مربع پلاک  متر   ۲۰۲8/۱7 به مساحت  باغچه  بر  مشتمل 
فرعی از۵۰4 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
جیرفت  کهورآباد  اراضی  در  واقع  دو  قطعه  -اصلی   ۵۰4 از 
بخش 4۵ کرمان خریداری از مالک رسمی آقای علی امیری 
در یک  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز 
نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
این  به  را  خود  اعتراض  یکماه  مدت  به  آگهی  انتشار  تاریخ 
از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. م الف:۲63
 جواد فاریابی  - کفیل رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت 
علی ستایی مختاری - تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -۱4۰۱/۰4/۲۱-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱838 شماره  رای  برابر 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
فرزند  شمساری   مهری  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
باب  از بم در ششدانگ یک  999۲ صادره  حسین بشماره شناسنامه 
3۱6/8۰ متر مربع پلاک - فرعی از۵79- اصلی  خانه  به مساحت 
مفروز و مجزی شده از پلاک ۱9 فرعی از ۵79-اصلی قطعه دو واقع 
در اراضی رهجرد جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری از مالک رسمی 

آقای امرالله گیلانی  محرز گردیده است.
روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲۵6

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -۱4۰۱/۰۲/3۱-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۰688 رای شماره  برابر 
و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
ساردو   گروهی  زهرا  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
فرزند یدالله بشماره شناسنامه ۱۲3۲8 صادره از جیرفت درسه دانگ 
مشاع از ششدانگ یک باب خانه دو طبقه  به مساحت ششدانگ  
۲۵6 متر مربع پلاک - فرعی از۵74- اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 6۵ فرعی از ۵74-اصلی قطعه دو واقع در اراضی کلاغ آباد 
از مالک رسمی خانم رخساره  جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری 
اطلاع عموم مراتب در دو  به منظور  قرشی محرز گردیده است.لذا 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این 
تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲33

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  اصلاحی  آگهی 
فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱۵3۰ شماره  اصلاحی  رای  برابر  رسمی  سند 
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول/دوم  هیات   -۱4۰۱/۰3/3۰
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای محمد جواد امیری هنزایی  فرزند عین الله بشماره 
یک  ششدانگ  در  جیرفت  از  صادره   3۰۲۰۰۰۱۲8۵ شناسنامه 
فرعی   3۵۰9 پلاک  مربع  متر   ۱8۵/84 مساحت  به  خانه   باب 
از ۵79  از پلاک ۲۲ فرعی  از۵79- اصلی مفروز و مجزی شده 
-اصلی قطعه دو واقع در اراضی رهجرد جیرفت بخش 4۵ کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای رضا امیری هنزایی محرز گردیده 

است.
شود  می  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در 
انتشار آگهی به مدت  از تاریخ  اعتراضی داشته باشند می توانند 
از اخذ رسید،  اداره تسلیم و پس  یکماه اعتراض خود را به این 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

صادر خواهد شد . 
 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
موضوع  دوم  هیات   -۱4۰۱/۰4/۰9-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱7۱۰ شماره  رای 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
فرزند کرامت   دوماری   امیری  علی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه 39۵ صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  
از۵8۰- اصلی مفروز  به مساحت ۲۲4/74 متر مربع پلاک - فرعی 
در  واقع  دو  قطعه  -اصلی   ۵8۰ از  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و 
اراضی سبزپوشان جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری از مالک رسمی 
اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  فاطمی  حسین  سید  آقای 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض 
یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه 

. نمایند  تقدیم 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  در صورت  است  بدیهی   

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲۵8

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13
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پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم

 سال پنجم | شماره پیاپی 1300
5یکشنبه  30  مرداد ماه 1401 کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در پیامی 
درگذشت کیومرث عباســی قصری شاعر 

غزل سرای توانای کشور را تسلیت گفت.
به گزارش خبرنگار ایرنــا از وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، در پیام محمدمهدی اسماعیلی 
آمده است: همزمان با ایام سوگواری سید و 
سالار شهیدان، حضرت اباعبدالله الحسین)ع(، 
شاعری روشــن ضمیر از خیل ستایندگان 

آل الله، دعوت حق را لبیک گفت.  
استاد کیومرث عباسی قصری، غزل سرایی 
توانا بود که در عیــن پرداختن به مضامین 
گوناگون، در ســتایش ولایت و شهادت نیز 
هیچ کم نگذاشت؛ به گونه ای که می توان غزل 
ایشــان در مدح مولی الموحدین را در شمار 
بهترین اشعار علوی دهه های اخیر قرار داد. 
و البته که آثار باقیمانده از ایشــان در حیطه  
ادبیات دفاع مقدس نیز ارزشــمند و ماندگار 
است. با طلب رحمت و نور برای آن پیر سفر 
کرده، این مصیبت را به خانواده  کرامت مند 
ایشــان و جامعه  ادبی ایران اسلامی تسلیت 
می گویم و سلامت و توفیق شــان را از درگاه 
دوست، خواهانم.«  به گزارش ایرنا، کیومرث 
عباسی قصری در سال 13۲0 در قصرشیرین 
به دنیا آمد. او فارغ التحصیل رشتۀ علوم قضایی 
در مقطع کارشناسی است. قصری در وصف 
امام حسین )ع( شعرهای متعددی را سروده 
است. او در ســال 1361 ریاست راهنمایی و 
رانندگی کرمانشاه را به عهده داشته و با درجۀ 
سرهنگی بازنشسته شد و در سال 1363 به 
تهران آمد. شــعرهای او در جزوات دو سالۀ 
انجمن ادبی کرمانشاه و کتاب های »غزل در 
قلمرو شعر معاصر«، »باغ ابریشم«، »باغ هزار 
ابریشــم« و برخی روزنامه ها و مجلات چاپ 

شده است.
قصری  با انجمن شعرای ایران، انجمن ادبی 
خواجو )تهران(، حوزۀ هنری و فرهنگسراهای 

تهران همکاری داشت.
از آثار او می توان به »حســن ختــام«، »باغ 
ابریشم غزل های کرمانشاهی در قلمرو شعر 
امــروز«، »آیه های زمینــی آواز منتخبی از 
سروده های 135۷ - 13۷۲«، »گزیدۀ ادبیات 

معاصر« و  »زمزمۀ نای و نی« اشاره کرد.

افزایش تولید ملی 
کاغذ راهکار دولت 

سیزدهم برای مبارزه 
با مشکلات حوزه نشر

دولت سیزدهم با راه اندازی کارخانه های تولید 
کاغذ تلاش در رفع نیاز ناشران به این کالای 
حیاتی دارد تا در نتیجه آن مشکلات ناشران، 
شرکت های پخش، کتاب فروشان، مولفان، 

مترجمان و ... رفع شود.  
به گزارش خبرنگار کتاب ایرنا، یکســال از 
سپردن سکان اداره کشور به دولت سیزدهم 
می گذرد، دولتی که به ریاست آیت الله سید 
ابراهیم رئیسی و با شــعار »دولت مردمی، 
ایران قوی« کار خــود را آغاز کرد و به اذعان 
بسیاری از کارشناســان و ناظران، در تاریخ 
دولت های پس از انقلاب، هیچ دولتی به اندازه 
دولت سیزدهم و آیت الله رئیسی میراث دار 
مشکلات، ضعف ها و کاستی های برجای مانده 

از دولت پیش از خود نبوده.
وضعیت بد شــاخص های کلان اقتصادی، 
کسری بودجه، کاهش ارزش پول ملی، تورم 
بالا و بسیاری دیگر از چالش ها که ماحصل 
سیاست گذاری ها و اقدامات نادرست  سال های 
پیش از 1400 بود شرایطی را رقم زد که به 
گفته آیت الله رئیسی در اولین حضور وی در 
جلســه هیات دولت که با وزرای دولت قبل 
برگزار شد، نخستین چالش پرداخت حقوق 

مردادماه بود!
با این حال گرچه چالش ها بسیار زیاد بوده و 
هست، اما با همت مسئولان دولت سیزدهم 
اعم از رئیس جمهور، وزرا و سایر ارکان دستگاه 
اجرایی، طی یکسال گذشــته علاوه بر رفع 
بسیاری از چالش های گذشته و تلاش برای 
ریل گذاری صحیح برای حرکت به ســوی 
شرایط بهتر، اقدامات ارزشــمندی نیز در 
حوزه های مختلف عملکردی صورت گرفته 
است که به نظر می رسد با گذشت یک سال 
از استقرار دولت اکنون نوبت به بازخوانی آن 

رسیده است.
در این گزارش به دستاوردهای دولت در حوزه 

نشر و کاغذ خواهیم پرداخت.
این روزها یکی از اصلی ترین مشکلات روز 
ناشران و فعالان حوزه نشر کمبود دریافت 
کاغذ با یارانه دولتی بود که در نتیجه راه اندازی 
مجدد کارخانه های کاغذسازی و بالا بردن 
تولید داخلی، رو به حل شدن است. از طرفی 
برگزاری نمایشگاه بین المللی کتاب تهران به 
شکل مجازی و حضوری توانست جان تازه ای 

وارد چرخه اقتصادی نشر کند.
چند سالی است که ناشران شرایط سختی را 
به دلیل متوقف شدن ارائه کاغذ با یارانه دولتی 

تجربه می کنند. 

در سه ماه گذشته، آمار نشر کتاب های حوزۀ ادبیات در حالی سایر 
گروه ها را جا گذاشته است که بخش عمده ای ازاین کتاب ها را آثار 
تالیفی دربر می گیرند و البته به نظر می رسد این حوزه بیشتر درگیر 

تعدد عنوان شده است.
به گزارش ایسنا، براساس آمار ماهانۀ نشر کتاب )که در فروردین ماه 
امسال منتشر نشده( و توسط خانۀ کتاب و ادبیات ایران به انتشار 
می رسد، در اردیبهشت ماه سال جاری جمعاً 10.6۷۷، در 
خردادماه 8.86۲ و در تیرماه 8.014 نسخه کتاب در همۀ حوزه ها 

منتشر شده است.
این در حالی است که براساس جزئیات این آمار، در هر سه ماه، 
بیشترین آمار نشر در میان همۀ گروه ها مربوط به کتاب های حوزۀ 
ادبیات بوده است. در اردیبهشت ماه ۲.050، در خردادماه ۲.0۹5 
و در تیرماه 1.650 نسخه کتاب در این زمینه به چاپ رسیده است.

تألیفی ها بازار نشر ادبیات را گرفته اند
آمار نشر کتاب در این سه ماه نشان می دهد که در هر سه دوره، 

میزان نشر آثار تالیفی از آثار ترجمۀ ادبی بیشتر بوده است.
از میان کتاب های ادبی منتشر شده در اردیبهشت ماه، 1.46۹ 
نسخه تالیفی و 581 نسخه ترجمه بوده است. به همین شکل، 
در خرداد ماه نیز 1.3۲۲ نسخه تالیفی و ۷۷3 نسخه ترجمه و در 

تیرماه نیز 1.145 نسخه تألیف و  505 نسخه ترجمه بوده است.
هرچند میزان شمارگان کتاب های ادبیات همانند آمار کلی نشر 
آن ها چندان امیدوارکننده نیست. براساس آمار اردیبهشت ماه 
1401، میانگین شمارگان کتاب های حوزۀ ادبیات ۷50، براساس 

آمار خردادماه، 80۹ و براساس آمار تیرماه، 685 نسخه است.
این میزان، در هر سه ماه نسبت به بسیاری از گروه های دیگر 
همچون فلسفه و روانشناسی، دین، علوم اجتماعی، کودک و 
نوجوان، زبان، تاریخ و جغرافیا و... کم تر است و این موضوع گویای 
آن است که در ناشران حوزۀ ادبیات گرچه در تعدد عناوین از 
دیگران جلو زده اند، اما در بالا بردن یا حتی بعضاً حفظ میزان 

شمارگان نسبت به گذشته چندان موفق نبوده اند.

وزیر فرهنگ درگذشت ادبیات همه را جا گذاشت
کیومرث عباسی قصری 

را تسلیت گفت

انجمن صنفی عکاسان تئاتر ایران برای ورود علاقه مندان و فعالان حوزه 
عکاسی تئاتر، عضو جدید می پذیرد.به گزارش خبرگزاری مهر، انجمن 
صنفی عکاسان تئاتر ایران در راستای اهداف خود و همچنین ایجاد بستر 
مناسب و حرفه ای برای ورود علاقه مندان و فعالان حوزه عکاسی تئاتر، عضو 
جدید می پذیرد. علاقه مندان می توانند از تاریخ یکم شهریور ماه 1401 با 
مراجعه به وب سایت رسمی انجمن صنفی عکاسان تئاتر ایران به نشانی 
www.iatp.ir که در همان روز رونمایی خواهد شد فرم درخواستی را 

همراه با مدارک خواسته شده تکمیل کنند.
مهلت ارسال درخواست های عضویت از طریق وب سایت انجمن تا پایان 

وقت اداری روز 31 شهریور 1401 است و تمدید نخواهد شد.

انجمن صنفی عکاسان تئاتر ایران 
عضو جدید می پذیرد

طـراح صحنـه »یتیـم خانـه ایـران« درباره پوشـش 
یکسـان برخی بازیگران در فیلم هـا می گوید برخی از 
تهیه کنندگان برای صحنه و لباس پـول نمی دهند و 
گاهی از بازیگران خواسـته می شـود لباس بـه همراه 

خـود بیاورند!
عبـاس بلونـدی طـراح صحنـه و لبـاس در گفتگو با 
خبرنـگار مهـر، دربـاره تکـرار و شـباهت در طراحی 
صحنـه و لبـاس آثـار سـینمایی و تلویزیونـی گفت: 
متاسفانه به دلیل شـباهت در طراحی صحنه و لباس 
در آثار سـینمایی و تلویزیونی تاریخی به خصوص در 
حوزه تاریخ معاصـر، مخاطب با تکـرار صحنه و لباس 
در فیلم هـا مواجـه می شـود کـه ایـن خـود می تواند 
بسـیار آزاردهنده باشـد. تصور کنید می خواهید یک 
فیلم با داسـتانی در دهه 50 بسـازید، همـه الگوها از 
روی یک سـری عکس هایـی کـه از آن دوران موجود 
بـوده شـکل می گیرد، امـا مسـاله این اسـت که همه 
پوشـش ها، گریـم و طراحـی صحنـه همه شـبیه به 

هـم می شـود.
وی ادامـه داد: البتـه ایـن را باید بگویم کـه همه چیز 
دسـت به دسـت همه می دهد تـا چنیـن تکرارهایی 
در آثار تاریخی رخ دهد، در واقـع طراح گریم، صحنه، 
لباس، حتی نوع نورپـردازی و قاب دوربیـن می تواند 
دسـت به دسـت هم دهد تا یک اثر نسـبت بـه دیگر 
آثار متفـاوت باشـد. در هر حـال حاضر آثار بسـیاری 

تولید می شـود کـه کپی هم هسـتند.
طراح صحنـه »یتیم خانـه ایران« با اشـاره بـه اینکه 
زمانی که در جشـن خانه سـینما و یا جشـنواره فیلم 
فجـر بـه عنـوان داور حضـور داشـت، بـا فیلم هـای 
تاریخـی مواجـه می شـد کـه دربـاره آن بحث هایـی 
صـورت می گرفت، بیـان کـرد: می گفتـم مابـه ازای 
ایـن فیلم ها کـه شـما می گوئیـد به بـه در سـینمای 
ایران فراوان اسـت. در واقع طراحـی صحنه و یا لباس 
زمانی معنا پیـدا می کند یـک خلاقیت و نـوآوری در 
آن باشـد، یعنـی بدانید کـه طراحـی که یـک پروژه 
صـورت گرفتـه نسـبت بـه کارهـای دیگـر متفـاوت 
اسـت. بـه عنـوان مثـال بـرای سـاخت فیلم هایـی 
بـا موضـوع وقایـع انقـلاب و قبـل از آن 10 هـا فیلم، 
سـریال و مسـتند دیده ایـد و می تـوان گفـت ۹0 
درصـد ایـن آثـار بـه نوعـی بـرای طراحـی صحنه و 
لباس شـابلون گذاشـته شـده و همـه یقه هـای بلند 

و پاچه هـای گشـاد دارنـد.
وی ادامـه داد: معتقـدم تمـام ایـن معضـلات بـه 
پژوهـش و کمبـود آن در سـینما و تلویزیـون بـاز 
می گـردد، یعنـی بـرای یـک پـروژه بایـد تحقیقات 
و پژوهش هـای لازم صـورت گرفتـه و در کنـار آن 
خلاقیـت و نـوآوری مناسـبی صـورت گیـرد تـا در 

طراحی صحنـه و لبـاس تفاوت ها را احسـاس کنیم. 
من به عنـوان یک طراح صحنـه این مشـکل را قبول 
دارم که در بسـیاری از کارهای تاریخی ما کپی کاری 
شـده و همه فیلم ها شـبیه هم شـده اند و ایـن اتفاق 
اصـلًا خـوب نیسـت کـه البته ایـن امـر تنهـا مربوط 
بـه طراحـی صحنـه و یـا لبـاس نیسـت، بلکـه همه 
اجزای یـک فیلـم از کارگـردان گرفته تـا فیلمبردار، 
گریم، صحنـه و لبـاس به یک شـکل واحد بـرای کار 

خود برسـند.
به بازیگر می گویند لباس از خانه بیاور!

بلونـدی در پاسـخ بـه اینکـه خلاقیـت در سـینما با 
داسـتان های روز نیز دیده نمی شـود و اکثراً در کارها 
کپی کاری دیـده می شـود، گفت: ایـن مسـاله نیز به 
دیـد و نگـرش طراح هـا بسـتگی دارد، مسـاله ایـن 
اسـت کـه شـرایط اقتصـادی بـه گونـه ای اسـت که 
هزینه هـای سـنگینی بـرای تولیـد فیلم ها می شـود 
و بیشـتر ایـن هزینه ها بـه بازیگـران اختصـاص داده 
می شـود، پولی که بـرای بخش هـای مختلـف تولید 
باقی می مانـد زمانـی که بـه طراحی صحنـه و لباس 
می رسـد، بودجه چندان مناسـبی نیسـت، به عنوان 
مثال طراح لبـاس برای شـخصیت های فیلم طراحی 
می کنـد کـه بـرای اجـرای آن یـک تیـم لازم اسـت 
اما خیلـی وقت هـا تهیه کننـدگان بـه دلیل شـرایط 
اقتصـادی زیـر بـار چنیـن هزینه هایـی نمی رونـد و 
می گویند بازیگـر در خانه لباس چـی دارد که بیاورد، 
اگر قـرار بـه ایـن باشـد کـه بازیگـر خـودش جلوی 
دوربین می رود و شـخصیت فیلم نیسـت که بخواهد 
بـرای آن طراحـی شـود. همـه این مـوارد دسـت به 
دسـت هم می دهـد تـا کیفیـت کار زمین زده شـود.
وی ادامـه داد: در واقـع طـراح صحنـه و لبـاس بایـد 
بـرای آنچـه می خواهـد بجنگـد، از طـرف دیگر یک 
طراح جـوان و تازه کار پیشـنهادی می دهـد و برخی 
از تهیه کننـدگان زیر بـار آن نمـی رود و البتـه برخی 
از دوسـتان آرتیسـت نیسـتند و تنهـا بـه بازگشـت 
پول خـود فکر می کننـد. تعـداد کمـی تهیه کننده و 
سـرمایه گذار وجود دارند کـه سـینما را می فهمند و 
طراحی و فضاسـازی فیلمشـان را که تعریـف کننده 
روایـت فیلـم هسـتند، می فهمنـد. ایـن در حالـی 
اسـت که برخـی از تهیه کننـدگان می گوینـد بازیگر 
لباس از خانـه بیاورنـد و یـا می گویند برویـد از فلان 
آرشـیو لباس بگیریـد، در این میـان ۲ تـا پیرهن هم 
می خرنـد و همه اینها دسـت به دسـت هـم می دهد 

تا کیفیـت کار پاییـن بیاید.
ایـن هنرمند بیان کـرد: از طرف دیگر در آکسسـوار و 
فضاها نیز باید بگویم، در یک دوره مثلًا در جشـنواره 
فیلـم فجـر می بینیـد چنـد فیلـم از لوکیشـن های 

مشـترک اسـتفاده می کننـد. در واقع تعداد انگشـت 
شـماری خانـه بـرای لوکیشـن ها وجـود دارد و البته 
فیلمسـاز نیـز چـاره ای نـدارد چرا کـه فضایـی برای 
حـق انتخـاب نـدارد. خیلـی وقت هـا کارگردان هـا و 
طراح هـا بـه لوکیشـن های موجـود تـن می دهنـد 
و همـه ایـن مسـائل سـبب می شـود کـه آثار شـبیه 

هـم می شـود.
وی ادامـه داد: متاسـفانه هیـچ سـازوکاری بـرای 
حمایـت از این مـوارد وجـود نـدارد، در حـال حاضر 
تنهـا ۲ یـا 3 جـا اسـت کـه بـرای فیلم هـا می تـوان 
آکسسـوار تهیه کرد، هنوز یـک فیلم تمام نشـده آن 
یـک پـروژه منتظر اسـت از همیـن اکسسـوری های 
تکـراری اسـتفاده کننـد. تصـور کنیـد یک داسـتان 
نوشـته می شـود و طـراح بایـد بـه بعـد تصویـری، 
فضاسـازی و فیزیکـی کار کمـک کنـد تـا نوشـته را 
بـه بهتریـن شـکل بـه عینیـت برسـاند، امـا زمانـی 
که دسـت طراح بسـته اسـت و دسترسـی به چیزی 
نـدارد، نمی تواند کاری کنـد. یک زمانـی قصه خوبی 
داریم اما بـه دلیل امکانـات و فاکتورهایی که هسـت 
مجبور هسـتید به داشـته ها بـه گونه ای کنـار بیایید 
کـه بـه اعتبـار خـودت نیـز صدمـه وارد نشـود، امـا 
نتیجـه کار آن چیـزی نیسـت کـه دنبالش نیسـت.

بلونـدی در جـواب اینکـه طراحـان صحنـه و لبـاس 

بایـد جامعه شناسـان و روانشناسـان خوبی باشـند تا 
بتواننـد طراحـی خوبـی در پروژه ها داشـته باشـند، 
ایـن مسـاله تـا چـه انـدازه در سـینمای امروز مـا به 
فراموشـی سـپرده شـده اسـت، بیان کرد: بـه غیر از 
طراحـان قدیمـی، مـا طراح هـای جوانـی داریـم که 
خوش ذوق و با سـواد هسـتند امـا تعداد آنهـا خیلی 
کم اسـت، بسـنده کردن به سـرچ اینترنتـی و دیدن 
چهـار عکـس جوابگـوی طراحـی نیسـت چـرا کـه 
جزئیـات لازم را بـه ما نمی دهد. شـاید یک وسـیله و 
آکسسـوار در یک مقطع خاص تاریخی آمـده و تمام 
شـده اسـت، امـا می بینیـم کـه آن وسـیله در جایی 
اسـتفاده می شـود که هنوز وجود نداشـته اسـت که 
این برمی گردد بـه تحقیق و پژوهـش، معتقدم حتی 
برای یـک کار شـهری باید تحقیـق و پژوهـش کرد.
وی بیان کرد: همیـن چند وقت پیـش تلویزیون یک 
کاری را پخش می کرد که دسـت بازیگر یک گوشـی 
موبایلـی بـود کـه در آن مقطـع زمانـی اصـلًا نبـوده 
اسـت. اینها مواردی اسـت که باید رعایت شـود، چرا 
می گوینـد یـک کار جنگی یا شـهری درسـت اسـت 
و آن را بـاور می کنیـد و همـراه می شـوید، امـا با یک 
کار نمی توانیـد همذات پنـداری کنیـد چـرا کـه یک 
بخش هایـی از کار غلط اسـت و الفبـای کار را رعایت 

نکرده انـد.

بودجه برای طراحی صحنه و لباس فیلم کافی نیست
هر

س: م
عک

رامیـن راسـتاد، بازیگـر نقـش آیـت الله 
هاشمی رفسنجانی در سریال »راز ناتمام« می 
گویـد: در تمـام این سـال ها بـه خاطـر ارادتی 
که به شـخصیت آیت الله هاشمی رفسـنجانی 
داشـتم دوسـت داشـتم کاری کنـم کـه 
خدا راشـکر توانسـتم و امیدوارم کار برای مردم 

قابل قبـول باشـد.
راسـتاد تغییر نکـردن صدایـش را یکـی از 
چالش های نقش آیت الله هاشمی رفسـنجانی 
می داند و می گویـد: از همان اول بـه کارگردان 
سـریال »راز ناتمام« گفتم اگر بخواهید صدایم 

را دوبلـه کنید مـن بـازی نمی کنم.
سـریال »راز ناتمـام« بـه کارگردانـی و 
تهیه کنندگـی امیـن امانـی و نویسـندگی 
سـید جلال الدین دری کاری از معاونـت امـور 
استانهای سـازمان صدا وسیماست که هرشب 
از شـبکه یک سـیما سـاعت ۲۲ بـه روی آنتن 

مـی رود.
در ایـن مجموعـه فرهـاد جـم نقـش شـهید 
باهنـر، رامیـن راسـتاد در نقـش آیـت الله 
هاشمی رفسـنجانی، سـید جواد هاشـمی در 
نقش شـهید رجایی، علیرضا مهـران در نقش 
آیت الله خامنه ای و مسـعود رحیم پور در نقش 

شـهید بهشـتی بـازی دارند.
از آیت الله هاشمی یک انگشتری 

هدیه گرفته بودم
رامیـن راسـتاد در گفت و گویـی بـا ایسـنا 
ابتـدا دربـاره تجربـه ایفـای نقـش آیـت الله 

هاشمی رفسـنجانی و اینکـه چقـدر ایـن 
شـخصیت را از قبـل می شـناخت، گفـت: 
ارادت بنـده بـه آقـای هاشمی رفسـنجانی بـه 
دوره جوانـی ام برمی گـردد. زمانـی که ایشـان 
رئیس جمهور بودند و مـن در این مملکت یک 
جوان بودم. به یـاد دارم آن زمـان به عنوان یک 
جـوان هشـت سـال جنگیدیـم، بـدون اینکه 
بدانیـم تـورم و اختـلاس چیسـت. بـه نظـرم 
ایشـان یکـی از شـخصیت های تاثیرگـذار و 
درجـه یـک جمهـوری اسـلامی ایـران بودند.

وی ادامه داد: یک بار آقای هاشـمی را از نزدیک 
زیارت کـردم و از ایشـان یک انگشـتری هدیه 
گرفتـم و زمانی هم کـه نقـش ایشـان را بازی 
می کـردم، انگشترشـان را دسـتم مـی کـردم 
که کمـی انرژی بگیـرم. آرزوی قلبـی ام بود که 
به واسـطه ارادتـی که به ایشـان داشـتم بتوانم 
کاری کنم. من 10 سـال پیش خیلی دوسـت 
داشـتم نقش ایشـان را بازی کنم و خدا را شکر 
الان این اتفاق افتاد و توانستم. امیدوارم سریال 

راز ناتمام خروجی قابل قبولی داشـته باشـد.
شباهتم به آیت الله رفسنجانی را 

خیلی وقت پیش فهمیدم
راسـتاد سـپس درباره شـباهتش بعد از گریم 
به آیت الله هاشمی رفسـنجانی و اینکه آیا قبل 
از گریـم بـه شـباهت خود بـه این شـخصیت 
سیاسـی پی برده بود؟ تاکیـد کرد: بلـه، کاملًا 
پی بـرده بـودم. یک بـار سـال ها پیش سـر کار 
دیگـر بودیم کـه مجـری گریم مشـغول گریم 

بنده بود و آقـای عبدالله اسـکندری هم حضور 
داشـتند و از آینه مرا نگاه می کـرد. همان موقع 
به مـن گفـت مـن بـا 10 الـی ۲0 دقیقـه کار 
می توانـم تو را مثـل آقای هاشمی رفسـنجانی 
گریم کنـم؛ بنابراین به نظـرم می آمد که حتما 
شـباهت هایی وجود داشـت که ایشـان هم به 
من گفته بودند. از گریم کار واقعا راضی هسـتم 
چون خیلـی خـوب انجام شـد.  زمانـی هم که 
عکس هایـم وایـرال شـد و از تسـت های گریم 
رونمایـی کردنـد، ۹۹ درصـد ایمـان داشـتم 
کـه گریم هـا فوق العـاده اسـت و بـه نظـرم 

شبیه سـازی ها خـوب انجام شـده اسـت.
ایفای نقش آقای هاشمی  رفسنجانی 

واقعاً برایم سخت بود
او همچنین در پاسخ به پرسشی دیگر مبنی بر 
اینکه ایفای نقش آیت الله هاشمی رفسـنجانی 
چقدر برایش چالش برانگیز بود؟ خاطرنشـان 
کرد: اصولاً بازی در کارهای تاریخی را دوسـت 
نـدارم و اصـلًا توانایـی اش را هم نـدارم چون به 
هر حال یـک بازیگر باید یک سـری شـرایط را 
بـرای ایفـای نقش های تاریخی داشـته باشـد 
که مـن نـدارم و هیچ وقت هـم تجربـه نکردم. 
چندین بـار هـم در این حـوزه پیشـنهادهایی 
داشـتم و تلاش کـردم قبول نکنم. بـا این همه 
یک بار سـابقه بازی در یک مجموعـه تاریخی 
)سـریال معمـای شـاه( آن هـم تاریـخ معاصر 
را داشـتم و بـه نظـرم تاریـخ معاصر بـه مراتب 

سـخت تر است. 

چالش های بازی در نقش آیت الله هاشمی رفسنجانی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
تکلیف  تعیین  قانون  اول موضوع  ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۰689-۱4۰۱/۰۲/۲۱- هیات 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه گروهی 
ساردو  فرزند یدالله بشماره شناسنامه ۲۰7 صادره از جیرفت در سه دانگ مشاع 
از ششدانگ یک باب خانه دو طبقه  به مساحت ششدانگ  ۲۵6 متر مربع 
پلاک - فرعی از۵74- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 6۵ فرعی از ۵74-
اصلی قطعه دو واقع در اراضی کلاغ آباد جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری از 
مالک رسمی خانم رخساره قرشی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲34
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه 
قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شماره ۱4۰۰6۰3۱9۰۱۲۰۰393۲ هيات دوم 
موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك سيرجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای  غلامحسين دادالله پور 
فرزند حسين به شماره شناسنامه ۱۵۱3 صادره از سیرجان در يك 
باب خانه به مساحت ۱9۲/79 مترمربع پلاك ۲۵43 اصلي  واقع 
در مکی آباد بخش 36 کرمان خريداري از مالك رسمي آقاي محمد 
مظفری مکی آبادی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهي مي شود در صورتي كه 
داشته  اعتراضي  مالكيت متقاضي  به صدور سند  اشخاص نسبت 
ماه  دو  مدت  به  آگهي  اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند  مي  باشند 
اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  يك 
قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1401/5/15 
  تاريخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/30
محمد آرمان پور - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1360707

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱8۵۵-۱4۰۱/۰4/۲۲- هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عباس محمودی 
نژاد گردینی  فرزند احمد بشماره شناسنامه ۱ صادره از جیرفت در ششدانگ یک 
باب خانه  به مساحت ۲۰8/۰6 متر مربع پلاک - فرعی از۵64- اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک - فرعی از ۵64 -اصلی قطعه دو واقع دراراضی کهوروئیه 
پارسا مطلق  از مالک رسمی خانم کوکب  جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری 
محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اولین آگهی به مدت دوماه  انتشار  از تاریخ  اعتراضی داشته باشند می توانند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲۵3
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱833-۱4۰۱/۰4/۲۱- هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زینب امیری  
به  باب خانه   رابر در ششدانگ یک  از  فرزند علی بشماره شناسنامه 8 صادره 
مساحت 96۰ متر مربع پلاک - فرعی از ۵49- اصلی مفروز و مجزی شده از 
اراضی کلرود جیرفت بخش  در  واقع  دو  از ۵49 -اصلی قطعه  فرعی   6 پلاک 
است. گردیده  محرز  شریفی  علی  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  4۵ کرمان 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
را  اعتراض خود  دوماه  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت  صورت 

صادر خواهد شد ./م الف: ۲44
 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک

 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  موضوع  دوم  هیات   ۱4۰۱6۰3۱9۰۰8۰۰۰۵74 شماره  راي  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین 
مهدیزاده گزوئی فرزند اسمعیل به شماره شناسنامه ۱۲۲3 صادره از زرند در یک 
باب خانه به مساحت ۲۵۲.6۰ مترمربع از پلاک 7673 اصلی واقع در بخش 
۱3 کرمان به ادرس زرند روح آباد خیابان امام علی کوچه 3 خریداری از مالک 
رسمی آقای مهدی یزدانی احمدآبادی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و  پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضاي مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد

 1401/5/15  : تاریخ انتشار نوبت اول  
   1401/5/30 :تاریخ انتشار نوبت دوم
حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك
شناسه آگهی: 1358213

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱4۰8-۱4۰۱/۰3/۲4- هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
واحدی  فرحناز  متقاضی خانم  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ثبت ملک جیرفت  
اله بشماره شناسنامه 4336 صادره از جیرفت در ششدانگ یک  فرزند حبیب 
باب خانه  به مساحت ششدانگ  8۲6 متر مربع پلاک - فرعی از۵93- اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از ۵93-اصلی قطعه ۵ واقع در اراضی 
گنزیر ساردوئیه جیرفت بخش 34 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای حبیب 
نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  واحدی  الله 
به صدور سند  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت  روز  به فاصله ۱۵ 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲4۱
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک

 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

بحران کم آبی را جدی بگیریم
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با توجه بــه تصمیمات مد نظر ســازمان لیگ 
بســکتبال، می توان اینگونه برداشت که سوپر 
لیگ ایران در کم کم رو به حرفه ای شدن می رود.

به گزارش ایسنا، یکی از اصلی ترین نقاط ضعف 
بســکتبال ایران در هر فصل مشــخص نبودن 
برنامه های لیگ و بی نظمی ها در این زمینه است. 
بدون شــک یکی از اقدامات مثبت فدراسیون 
جواد داوری در ماه های اخیر تشــکیل سازمان 
لیگ اســت که اگر با روش درستی برنامه های 
خود را پیــش ببرد، تاثیرات مثبتــی در بهبود 
روند سوپرلیگ ایران خواهد داشت. در همین 
راستا گفت وگویی با نصرت الله جعفریان، رئیس 
سازمان لیگ ایران داشته ایم که در ادامه آن را 

می خوانید.
 مجبور به کاهش تعداد
 تیم های لیگ هستیم

جعفریان درباره برنامه جدید برگزاری مسابقات 
لیگ برتر بســکتبال ایران برای فصل پیش رو 
که با کاهش تعداد تیم هــا همراه بوده، توضیح 
داد: متاســفانه ما در بحث کاهش تعداد تیم ها 
مجبور شــدیم که چنین تصمیمی بگیریم. به 
عنوان مثال تیم هایی مثل شــیمیدر، سپاهان 
و نظم آوران ســیرجان از حضور در رقابت های 
لیگ برتر انصراف داده اند و تیمی مثل اکســون 
هم توانایی پرداخت بدهی های پیشــین خود 

به بازیکنان فصل گذشته و فدراسیون را ندارد.
او ادامه داد: با این شــرایط آیا ما می توانستیم 
همچنان با 16 تیم لیگ را برگزار کنیم؟ از نظر 
من لیگ برتر ما باید قانونمند شــود،  ضمن این 
که معتقدیم لیگ برتر ایــران ظرفیت 16 تیم 
را ندارد و 1۲ تیم باکیفیت از نظر سازمان لیگ 
ایده آل تر است. ســعی می کنیم این 1۲ تیم را 
برای حضور در رقابت های سوپرلیگ استاندارد 
کنیم. متاســفانه لیگ و تیم های ما در گذشته 
ارزش گذاری نمی شدند که یکی از اصلی ترین 
ضعف هاست که می خواهیم این مشکل را حل 

کنیم.
  تیم های لیگ باید ارزش گذاری شوند

رئیس سازمان لیگ بسکتبال ایران، درباره بحث 
ارزش گذاری تیم ها و لیگ برتر افزود: ما چارت 
سازمانی داریم و کمیته ارزش گذاری هم خواهیم 
داشت. با آغاز لیگ باید تیم ها و هزینه های آن ها 
بررسی شود تا وقتی تیم هایی مثل شیمیدر قم 
و نظم آوران سیرجان از لیگ انصراف می دهند،  
امتیازات خود را برای تیم های داوطلب به فروش 
برسانند. همان طور که گفتم هدف ما قانونمند 
کردن لیگ اســت. تا فصول قبــل وقتی تیمی 
انصراف می داد امتیازات آن باشگاه بیهوده بود، 
در حالی که تیم هایی مثل سیرجان و شیمیدر 

در فصل قبل سوم شده اند.
او تاکید کرد:  هدف این است که وقتی شیمیدر 

یا هر تیــم دیگری که یک فصل در بســکتبال 
زحمت کشــیده اند، در صورت انصراف از لیگ 
به هر دلیلی، بخشــی از هزینه هــای خود را با 
فروش امتیاز لیگ برتری شان به دست  آورند که 
اقدامی در راستای قانونمند شدن و کمک به خود 
باشگاه ها اســت. همه تلاش های ما در راستای 
بهبود شرایط نابســامان لیگ برتر ایران است و 
ســازمان لیگ هم طبق آیین نامه کار می کند. 
هیچ موضوعی بدون کارشناســی نیست. قبول 
دارم که مشکل و نقطه ضعف همیشه وجود دارد 
اما نیاز به زمان داریم تا همه مشکلات چندین 

ساله را سامان دهیم. 
 نباید با زنگ نماینده مجلس یک تیم 

لیگ برتری شود!
جعفریان در پاســخ به این سوال که آیا کاهش 
تعداد تیم ها برای فصــل پیش رو صرفا به دلیل 
انصراف تیم ها بوده است؟ توضیح داد: سوپر لیگ 
یا لیگ برتر در حالت عــادی یک روال و اصولی 
دارد، نباید با زنــگ زدن یک نماینده مجلس یا 
فرد سیاســی یک تیم به لیگ برتر وارد شود! ما 
ورودی 300 میلیون تومانی برای حضور تیم ها 
در لیگ برتر وضع کرده ایم و کمیته ارزشیابی و 
ارزش گذاری هم ورود هر تیم به لیگ را بررسی 
می کند. یک تیم سوپر لیگی باید استانداردهای 

حداقلی را داشته باشد.
 تیم ها باید از نظر مالی

 بدون مشکل باشند
او گفت: در فصل جدید لیگ ما به صورت رفت و 

برگشت برگزار می شود، این که یک تیم در سطح 
ســوپر لیگ پول رفت و آمد خود را نداشته باشد 
خوب نیست. با ورژن جدید برگزاری مسابقات 
لیگ هر تیم در صورت حذف شدن از پلی آف ۲8 
بازی و در صورت حذف نشدن حدودا 43 بازی در 
لیگ خواهد داشت، این یعنی تیم ها باید از نظر 

مالی شرایط استاندارد داشته باشند.
تیمی که با ۴0 اختلاف می بازد،  تاثیر 

مثبتی بر لیگ ندارد
رئیس سازمان لیگ ایران تصریح کرد: ضمن این 
که ما نباید هر تیمی را صرفا به خاطر علاقه اش 
به سوپر لیگ در این سطح از مسابقات راه دهیم، 

یک تیم سوپر لیگی باید از نظر فنی هم شرایط 
بازی در بالاترین سطح بسکتبال ایران را داشته 
باشد. این که یک تیم می آید و با 30 تا 40 امتیاز 
همه مســابقات خود را می بازد، نمی تواند تاثیر 
مثبتی بر پیشرفت بسکتبال ایران داشته باشد 
و با این تصمیم صرفا وقت و هزینه خود را هدر 
داده ایم که خوب نیست. همان طور که گفتم باید 

قانونمند عمل کنیم.
 لیگی با تیم های شایسته می خواهیم

جعفریان در پاســخ به این ســوال که با توجه 
به برنامه فعلی باید منتظــر لیگ 1۲ تیمی در 
فصل پیش رو باشیم؟ توضیح داد: ما ۷ شهریور 
جلسه سازمان لیگ را برای رسیدگی نهایی به 
موضوعات برگزار می کنیم تا در آن جا تیم های 
شرکت کننده را بررســی و در صورت مناسب 
بودن شــرایط معرفی کنیم. ما فعلا برنامه خود 
را با 1۲ تیــم طراحی کرده ایم، امــا این به آن 
معنا نیســت که حتما باید تیم ها به این سقف 
برســند یا از این سقف بیش تر شــوند. ما قصد 
داریم استاندارد سازی کنیم و با احترام به همه 
باشگاه ها تیم های شایســته ای در لیگ داشته 

باشیم.

 باشگاه بدهی های 
خود را تسویه کنند

او در پاسخ به این ســوال که آیا می توانید چند 
نمونه از ویژگی های مد نظر سازمان لیگ برای 
حضور یافتن تیم ها در فصــل پیش رو را اعلام 
کنید؟ تصریح کرد: تیم های داوطلب باید همه 
بدهی های فصول گذشــته خود به بازیکنان و 
فدراسیون را تسویه کنند، به گونه ای که همه 
بدهی های آن ها صفر شــود. سپس یک مبلغ 
ورودی به لیگ داریم که باید پرداخت شــود. 
ضمنا باید تایید کنم که همــه تیم ها نیازمند 
مجوز کمیســیون ماده 5 هســتند. در بحث 
امکاناتی نیز باید حداقل یک سالن استاندارد در 
سطح سوپر لیگ را به عنوان میزبان معرفی کنند 
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را داشته و هم از کفپوش پارکت برخوردار باشد. 

 برنامه لیگ برای فصول
 آینده تغییر نمی کند

جعفریان در پاسخ به این سوال که آیا این برنامه 
مشخص شده برای لیگ در سال های آینده هم 
عملی می شود یا سازمان لیگ باز هم برای فصل 
آینده یک شیوه جدید معرفی می کند؟ توضیح 
داد: بله، ما تصمیم داریم لیگ را در فصول آینده 
هم با همین برنامه برگزار کنیم تا این بی نظمی 
لیگ که هر ســال با یک روش و نحــوه برگزار 
می شــود را برطرف کنیم. برنامه پایه ما با 1۲ 
تیم اســت و حالا اگر تعداد تیم های استاندارد 
بیش از این تعداد باشد ما خوشحال می شویم از 
آن ها استفاده کنیم، اما جدول مسابقات تغییر 

نمی کند.

رد صلاحیت و بازنشستگی 5 نامزد لیگ بسکتبال در مسیر حرفه ای شدن!
انتخابات کمیته ملی المپیک

فهرست نهایی کاندیداهای انتخابات کمیته ملی المپیک هنوز اعلام 
نشده اما خبرنگار مهر کسب اطلاع کرده که از مجموع 31 متقاضی 

این انتخابات، ۲ نفر بازنشسته شدند و 3 نفر هم رد صلاحیت!
به گزارش خبرنگار مهر، انتخابات کمیته ملی المپیک از آن دسته 
رویدادهایی است که برگزاری اش هر روز زاویه ای جدید می گیرد و 
به سمت لغو دوباره نزدیک تر می شــود. این در حالی است که هنوز 
فهرست نهایی کاندیداها که مجاز به شرکت در این انتخابات شده اند، 
اعلام نشده است در حالیکه شرایط برخی کاندیداها در این فهرست 
می تواند خود بهانه جدید و قابل استناد برای منتفی شدن برگزاری 

انتخابات در تاریخ 6 شهریور ماه باشد.
دو کاندیدایی که بازنشسته شدند

طی زمان مقرر برای نام نویسی از متقاضیان حضور در انتخابات کمیته 
ملی المپیک )5 تا ۲0 آبان ماه(، 31 نفر برای تصدی کرســی های 
مختلف هیأت رئیسه )رئیس و نایب رئیس( و هیات اجرایی کاندیدا 
شدند. کیکاوس ســعیدی و محمد علیپور دو نفر از این کاندیداها 

هستند.
سعیدی که به واســطه جابه جایی ها و اســتعفاهای لحظه آخری 
توانســت به عنوان رئیس آکادمی ملی المپیک کاندیدای ریاست و 
نایب رئیسی شود یکی از این بازنشسته هاست. البته در مورد سعیدی، 
بازنشستگی اش و اینکه به واسطه رایزنی و مجوزی که صالحی امیری 
برای او اخذ کرده توانسته صندلی دبیرکلی را حفظ کند )البته تا حدود 
یک ماه پیش که از آن استعفا داد و سرپرستی اش را عهده دار شد(، 
طی یکی دو سال گذشته صحبت زیاد بود اما آنچه مسجل شده، او برای 
انتخابات کمیته ملی المپیک بازنشسته است و نمی تواند کاندیدای 

این انتخابات شود.
محمد علیپور دیگر کاندیدایی است که اعلام شده بازنشسته است و به 
همین دلیل مجاز به حضور در انتخابات نیست. علیپور به عنوان رئیس 

فدراسیون انجمن های ورزشی کاندیدای هیات اجرایی شده است.
یک عضو دیگر مجمع هم بازنشسته شد

به جز دو کاندیدای انتخابات کمیته ملــی المپیک، یکی از اعضای 
ترکیب مجمع این کمیته هم در آستانه انتخابات با حکم بازنشستگی 
مواجه شده است. مسعود سلیمانی رئیس فدراسیون اسکواش هم 
بازنشسته اعلام شده است. البته او از اعضای غیرالمپیکی به حساب 

می آید.
قوز با قوز در ترکیب مجمع

کمیته ملی المپیک در حالی برگزاری انتخابات را پیش رو دارد که 
با معضل ترکیب مجمع مواجه اســت. جایی که به دلیل مدیریت 
سرپرســتی در فدراســیون هایی مانند فوتبــال، وزنه بــرداری، 
ژیمناستیک، دوچرخه سواری و شمشیربازی تعداد اعضای المپیکی 
و غیر المپیکی ترکیب در عدد ۲۹ مساوی شده و اگر در فاصله باقی 
مانده یک نفر دیگر به جمع سرپرستان فدراسیون ها اضافه شود این 
تساوی به نفع غیرالمپیکی های ترکیب تغییر می کند به ویژه اینکه 
دوره ریاست محمدرضا پوریا در فدراسیون بدمینتون به پایان رسیده 
و اگــر وزارت ورزش در چند روز آینده حکم سرپرســتی برای این 
فدراسیون صادر نکند یک عضو دیگر از میان المپیکی های ترکیب 

مجمع کم می شود.
البته این تساوی پرحاشــیه و گذر از آن بدون راه حل نبود اما حالا و 
با بازنشسته شدن سه عضو دیگر اوضاع وخیم تر می شود. علیپور از 
اعضای المپیکی مجمع به حساب می آید که با شرایط جدید نه تنها 
نمی تواند کاندیدای انتخابات شود بلکه طبیعتاً مجاز به شرکت در 

مجمع به عنوان رئیس فدراسیون مربوطه هم نیست.

در شرایطی که عنوان شد "شیخ دیاباته" برای 
حضور در پرســپولیس به تهران آمده، اما این 

بازیکن هم اکنون در ایران حضور ندارد.
به گزارش ایرنا، از ابتدای فصل نقل و انتقالات تا کنون از شیخ 
دیاباته مهاجم سابق استقلال که با این تیم آقای گل لیگ برتر 
شد، به عنوان یکی از گزینه های حضور در پرسپولیس یاد شد 

اما این انتقال تاکنون عملی نشده است.
پرسپولیس در شرایطی لیگ برتر را آغاز کرده که در دو بازی 
برگزار شده، به گل نرسیده است. از طرفی آمار شوت زده در 
چارچوب پرسپولیسی ها در این دو مسابقه به حدی بد بوده 

که باعث نگرانی هواداران شده است.
در اولین اقدام لوکادیا به جمع سرخپوشــان اضافه شد اما 
شرایط بدنی او نشــان داد که این بازیکن هنوز زمان زیادی 
لازم دارد تا به شــرایط ایده آل برســد. به همین خاطر او از 
فهرست تیم برای بازی با فولاد خط خورد و کادر فنی برنامه 
ویژه ای برای مهاجم هلندی خــود در نظر گرفته تا او آماده 

نگه دارد.
با این حال یحیی گل محمدی سرمربی تیم تاکید دارد که تا 

بازی بعد مهاجم جدید جذب شود.
شیخ دیاباته با وجود اینکه بدون تیم مانده اما هنوز سرمربی 

پرسپولیس راضی به جذب این بازیکن نشده است.

وزیر کشــور گفت:  اگر کســی با دســتگاه 
داخلی مشکلی دارد و مشــکلات ورزش را 
به فدراســیون های بین المللی بگوید، حتما 

با مسوولیت های ملی تناقض دارد.
احمد وحیدی در بازدید از ایرنــا در گفت وگو با خبرنگار 
ورزشــی این خبرگزاری در مورد بحث حضور بانوان در 
ورزشگاه ها اظهار داشت: هر جایی که بتوانیم ورزشگاه را 
برای حضور بانوان آماده کنیــم، این موضوع مانعی ندارد 

اما شرط آن این است که ورزشگاه ها آماده باشند.
وی ادامــه داد: طبیعتا تا این آمادگی ها بــه وجود بیاید، 
زمان می برد. ورزشــگاه هایی که مانند استادیوم آزادی 
آمادگی دارنــد، اگر مــواردی پیش بیاید تــا حدی که 
بتوانند این بحث را پوشــش بدهنــد، منعی برای حضور 

بانوان ندارند. 
وزیر کشــور در مورد نامه اخیر فیفا به فدراسیون فوتبال 
و اینکه به نظر می رســد برخی افراد از داخل به فیفا خط 
می دهند تا فوتبال ایران آســیب ببیند، عنوان کرد: این 
کارها با مســئولیت ملی تطابق ندارد. یعنی اگر کســی 
حتی با دستگاه داخلی مشــکلی دارد، این موضوع را به 
مرجعــی بین المللی بگوید، حتما با مســوولیت های ملی 

تناقض دارد.
وی تاکید کرد: اگر حرفی هــم دارند باید در داخل بزنند. 
ضمن اینکه فدراســیون ها تقریبا یک اســتقلالی دارند و 

باید موضوعات را به آن ها انتقال دهند.

دیاباته در تهران نیست
گزینه سوم پرسپولیس که 
سروصدای زیادی به پا کرد

وزیر کشور: خط   دهی به 
فدراسیون های جهانی با 

مسئولیت ملی تطابق ندارد
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جعفریان درباره برنامه جدید برگزاری مسابقات لیگ برتر بسکتبال ایران برای فصل پیش رو که با کاهش 
تعداد تیم ها همراه بوده، توضیح داد: متاسفانه ما در بحث کاهش تعداد تیم ها مجبور شدیم که چنین 
تصمیمی بگیریم. به عنوان مثال تیم هایی مثل شیمیدر، ســپاهان و نظم آوران سیرجان از حضور در 
رقابت های لیگ برتر انصراف داده اند و تیمی مثل اکسون هم توانایی پرداخت بدهی های پیشین خود 

به بازیکنان فصل گذشته و فدراسیون را ندارد.
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نامه قانون تعیین  آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر 
رای شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱4۰9-۱4۰۱/۰3/۲۵- هیات اول /دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه خزاعی سلطان آباد  
فرزند کرامت  بشماره شناسنامه 3۰۲۰43۱638 صادره از جیرفت 
در ششدانگ یک باب مغازه  به مساحت 6۰ متر مربع پلاک - 
فرعی از۵79- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۲ فرعی از 
۵79 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی رهجرد جیرفت بخش 4۵ 
کرمان خریداری از مالک رسمی آقای علی کامکارراینی محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
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  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رسمی سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 

تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -۱4۰۱/۰4/۰4-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱۵98 شماره  رای  برابر 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
شجاعی    امیر  رقیه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
جیرفت  از  صادره   3۰۲۰7۵۱77۲ شناسنامه  بشماره  فرامرز   فرزند 
 - پلاک  مربع  متر   ۲۵۰ مساحت  به  خانه   باب  یک  ششدانگ  در 
از  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی  از۵۲۲-  فرعی 
بخش  جیرفت  باغبابوئیه  اراضی  در  واقع  دو  قطعه  -اصلی   ۵۲۲
محرز  خزاعی  حسین  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  کرمان   4۵
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   ۱۵
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اداره  این  به  را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار 
تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 

۲74 الف:  ./م  مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -۱4۰۱/۰3/۰4-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۰9۰3 شماره  رای  برابر 
و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
فرزند  نظری   محمود  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
محمد رحیم بشماره شناسنامه 4۲۵ صادره از جیرفت در ششدانگ 
 - پلاک  مربع  متر   ۱6۲9/۵۲ مساحت  به  بنزین   سوخت  جایگاه 
فرعی از۲6- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از ۲6-
اصلی قطعه یک واقع در اراضی دولت آباد اسفندقه جیرفت بخش 
پرتابی وسبزعلی  امیر  آقایان  از مالک رسمی  44 کرمان خریداری 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  بهزادی 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو 
باشند می  اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  نسبت 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را 
از  ماه  یک  مدت  رسید، ظرف  اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به 
به مراجع قضایی تقدیم  را  اعتراض،دادخواست خود  تاریخ تسلیم 
نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲68

  جواد فاریابی  - کفیل رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت .علی ستایی مختاری 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین  قانون و ماده ۱3  آگهی موضوع ماده 3 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
برابر رای شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱837-۱4۰۱/۰4/۲۱- هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
نژاد   منظری   رضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
در  جیرفت  از  صادره   ۱۵94 شناسنامه  بشماره  محمدرضا   فرزند 
ششدانگ یک باب مغازه  به مساحت 4۵/۰7 متر مربع پلاک - 
فرعی از۵49- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱ فرعی از ۵49 
-اصلی قطعه دو واقع در اراضی کلرود جیرفت بخش 4۵ کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای محمد دژ محرز گردیده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  اعتراض خود  دوماه  مدت 
اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه  رسید، ظرف مدت یک 
بدیهی است در صورت   . نمایند  تقدیم  به مراجع قضایی  را  خود 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: ۲6۵

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  نامه  آئین  و ماده ۱3  قانون  آگهی موضوع ماده 3 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱87۲-۱4۰۱/۰4/۲3- هیات 
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
فرزند  مسلمی   غلامرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
به مساحت  باغچه   و  باب خانه  از جیرفت در ششدانگ یک  84۱۱ صادره  محمد  بشماره شناسنامه 
از ۵۵6 -اصلی  از پلاک - فرعی  ۵۰۰ متر مربع پلاک - فرعی از۵۵6- اصلی مفروز و مجزی شده 
رسمی  مالک  از  خریداری  34 کرمان  بخش  ساردوئیه جیرفت  اراضی سنگ سفید  در  واقع   ۵ قطعه 
آقای سهراب شریفی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف: ۲79

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

 آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یکباب خانه پلاک ۲۱  فرعی از ۱۲۲7- اصلی به مساحت 
۱۲۲۵متر مربع  واقع در اراضی خرمشاهی دلفارد جیرفت بخش 34 کرمان 
مورد تقاضای آقای ایوب مولایی زاده دلفارد به استناد رای هیات محترم حل 
اختلاف ثبت جیرفت به شماره ۱4۰۰6۰3۱9۰۱4۰۰4۲36 مورخ ۱4۰۰/۱۰/۰4 در مالکیت نامبرده 
قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای 
فاقد سند رسمی و ماده ۱3- آیین نامه قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی 
قرار نگرفته ونیاز به تحدید حدود دارد لذا حسب درخواست شماره 6۲۱۰ مورخ  ۱4۰۱/۰۵/۲۲ 
مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن با ستناد تبصره ماده ۱3 قانون مزبور منتشر و 
عملیات تحدید ی آن از ساعت 8 صبح روز دوشنبه مورخ ۱4۰۱/۰6/۲8  در محل وقوع ملک 
شروع و به عمل خواهد آمد لذا به مالک یا مالکین املاک مجاور رقبه مزبور اخطار میگردد 
که در موعد مقرر در این اعلان به محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین 
عملیات تحدید ی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین بر حدود وحقوق ارتفاقی 
آن اعتراض داشته باشد بر طبق ماده ۲۰ قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از تنظیم 
صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت 3۰ روز به این اداره اعلام و دادخواست 
به مراجع ذیصلاح قضایی تقدیم و گواهی دادخواست به این اداره ارائه نماید وپس از گذشت 

مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.

تاریخ انتشار : 1401/05/30- روز : یکشنبه - جواد فاریابی
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک جیرفت.

آگهی حصر وراثت
فرزند  کندر  طاهری  مهدی  وراثت  حصر  رونوشت  خواهان 
به کلاسه   شده  ثبت  تقدیمی  دادخواست  شرح  به  حسن  
حصر  درخواست گواهی  دادگاه  این  از   ۱4۰۱۲۱9۲۰۰۰۱3۱94۱9
وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان حسن طاهری کندر فرزند محمد 
در اقامتگاه دائمی خود بدرود حیات گفته و ورثه حین الفوت ان منحصر است 

به :
۱-  مهدی طاهری کندر فرزند حسن ش م 469۰36۲۱۰6 ت ت ۱38۰/8/۲۲
۲-  ریحانه طاهری کندر فرزند حسن ش م 6۰8۰۲8۲798 ت ت ۱389/۵/۲8

ت  ت   469۰333۲38 م  ش  حسن  فرزند  کندر  طاهری  فاطمه    -3
۱379/4/۲8)فرزندان متوفی(

4-  زهرا بناوند فرزند حسین ش م 6۰89783۲69 ت ت ۱3۵4/۱۱/4)همسر 
متوفی(

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور یک نوبت آگهی می گردد تا 
چنانچه شخصی اعتراضی دارد و یا وصیت نامه ای از متوفی نزد او می باشد از 
تاریخ نشر آگهی ظرف مدت یکماه به این دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد .

مسئول دفتر شعبه  شورا حل اختلاف شعبه شورای حل اختلاف شهرک 
شهید بهشتی شهرستان منوجان –حمیده محمودی نوذر.م الف :21

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱8۰۵-۱4۰۱/۰4/۱8- هیات 
اول  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی دولت جمهوری اسلامی ایران 
به نمایندگی دانشگاه علوم پزشکی وخدمات بهداشتی درمانی جیرفت  در ششدانگ یک باب خانه 
بهداشت روستای قلعه نو به مساحت ۲۵۲متر مربع پلاک - فرعی از۵47- اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک - فرعی از ۵47 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی قلعه نو جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری 
از مالکین رسمی روستا محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف:۲8۱
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
قانون  موضوع  اول  هیات   -۱4۰۱/۰3/3۱-۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱۵4۰
رسمی  سند  فاقد  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
فضلعلی   فرزند  پور  ایلخانی  مهدی  محمد  آقای  متقاضی  بلامعارض 
زمین  ششدانگ  در  بافت  از  صادره   3۱3۰837۰۵۱ شناسنامه  بشماره 
34۰۰۰۲ متر مربع پلاک - فرعی از493- اصلی  زراعی  به مساحت 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 493 -اصلی قطعه دو واقع 
از  خریداری  4۵ کرمان  بخش  جیرفت  ایلخانی  سعیدآباد  اراضی  در 
به  است.لذا  گردیده  محرز  پور  ایلخانی  فضلعلی  آقای  رسمی  مالک 
می  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در  شود 
به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد ./م الف: ۲7۵

جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/13
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پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم

 سال پنجم | شماره پیاپی 1300
7یکشنبه  30  مرداد ماه 1401 کاغذ سیاست

خبرخبر

معاون رئیس جمهور در امور مجلس با تأکید 
بر ضرورت همکاری و حمایــت وزارتخانه ها 
و نهادهــای دولتی بــا گروه هــای جهادی، 
اظهارداشت: بدون تردید همکاری دستگاه های 
مختلف دولتی با گروه هــای جهادی، برکات 

فراوانی برای مردم به همراه دارد.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، سید محمد 
حسینی روز شنبه در مراسم افتتاح وبیناری 
سامانه شبکه ملی سلامت و خدمات درمانی 
مرهم قرارگاه جهادی امام حسین علیه السلام، 
تشکیل این شبکه را اقدامی ارزشمند توصیف 
کرد و اظهارداشت: کمک به بیماران و کاستن 
از نگرانی خانواده آنان بویژه بیماری های نادر و 

پرهزینه، عبادتی ارزنده و خداپسندانه است.
معاون رئیس جمهور با قدردانی از گروه های 
جهادی و جوانانی که در این قالب وارد عرصه 
خدمت رسانی به اقشار مختلف جامعه شده 
اند، گفت: دولت هم با توجه به اهمیت اینگونه 
فعالیت ها، حمایت و پشتیبانی ها از این گروه ها 

را در دستور کار خود قرار داده است.
حسینی خاطرنشــان کرد: اوایل انقلاب هم 
جوانان بــا دغدغه منــدی وارد عرصه جهاد 
سازندگی شدند و با تشکیل جهاد سازندگی 
به مناطق محروم و روســتاها عزیمت کرده و 
منشــاء خدمات فراوانی شدند و قطعا یکی از 
اشتباهات انجام شده ادغام این نهاد با برکت در 
وزارت کشاورزی بود. او با قدردانی از پزشکان و 
پرستارانی که با این قرارگاه جهادی همکاری 
می کنند، به اقدامات دولت در عرصه بهداشت و 
درمان اشاره کرد و اظهارداشت: اولویت نخست 
دولت مردمی، تأمین سلامت مردم بوده و در 
کنار تلاش برای کنترل و مقابله با بیماری کرونا، 
تأمین داروهای مورد نیاز بیماران را با جدیت 
پیگیری کرده است تا مردم برای تهیه برخی 
داروها مقابل داروخانه ها در صف های طولانی 

قرار نگیرند.
معاون رئیس جمهــور با تأکید بــر ضرورت 
همکاری و حمایــت وزارتخانه ها و نهادهای 
دولتی بــا گروههای جهادی، اظهارداشــت: 
بدون تردید همکاری و هم افزایی دستگاه های 
مختلف دولتی با گروه های جهادی که نمونه 
موفق آن را در تشــکیل شبکه ملی سلامت و 
خدمات درمانی مرهم شاهد هستیم، می تواند 
برکات فراوانی برای مردم و رفع نگرانی های آنان 

به همراه داشته باشد.

تأکید رئیس جمهور 
بر تزریق دُز یادآور 

واکسن کرونا 
 رئیس جمهور با اشــاره در پیش بودن آئین 
راهپیمایی بزرگ اربعین حسینی و بازگشایی 
مراکز آموزشی کشــور، بر ضرورت تزریق دُز 
یادآور واکســن کرونا و استمرار رعایت کامل 

دستورالعمل های بهداشتی تأکید کرد.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، آیت الله 
»سید ابراهیم رئیسی« در جلسه صبح شنبه 
ستاد ملی مقابله با کرونا، با قدردانی از زحمات 
و مجاهدت های کادر بهداشــت و درمان در 
صیانت از جان مــردم در برابر ویروس کرونا، 
گفت: ایثار، از خودگذشتگی و مجاهدت های 
همه اعضای کادر بهداشت و درمان در طول 
مواجهه با همه گیری کرونا، برگ درخشانی 
تاریخ این مرز و بوم است و در حافظه جمعی 
ملت ایران ماندگار خواهد بود.  رئیس جمهور 
در ادامه با اشاره به حرکت آغاز شده به سوی 
خودکفایی کشور در حوزه دارو، ضمن قدردانی 
از داروسازان داخلی خاطرنشان کرد: دولت از 
تلاش  برای تولید همه داروهای مورد نیاز کشور 

توسط داروسازان داخلی حمایت می کند.
آیت الله رئیسی با اشــاره به گزارشی مبنی بر 
تولید بیش از ۹0 درصد از داروهای مورد نیاز 
توسط شــرکت های داخلی، این دستاورد را 
افتخارآمیز دانست و افزود: استمرار این روند 
بدون تردید یک گام راهبردی در حوزه سلامت 
عمومی در کشور است و دولت با همه توان از آن 

حمایت می کند.
رئیس جمهور همچنین با اشاره به بازگشایی 
قریب الوقوع مراکز آموزشی و همچنین در پیش 
بودن اربعین حسینی گفت: همانطوری که با 
تلاش های کادر درمان و البته همراهی جدی 
مردم توانستیم بر خیزهای مختلف بیماری غلبه 
کنیم، هم اکنون نیز همچنان همراهی مردم در 
رعایت دستورالعمل ها ضرورت دارد و پیش نیاز 
توفیق سیاستگذاری ها در مدیریت کروناست.

آیت الله رئیسی همچنین لزوم تزریق دُز یادآور 
واکسن را مورد تأکید قرار داد و اظهار داشت: 
بررسی ها نشان می دهد تزریق دُز یادآور واکسن 
کرونا در صیانت از جان افراد مؤثر بوده و کسانی 
که دُز یادآور تزریق نکرده اند، بیشتر در معرض 

آسیب قرار دارند.
او انجام تست و شناسایی مبتلایان به کرونا در 
مرزها و مبادی ورودی کشــور را نیز ضروری 
برشمرد و از همه مردم خواست که برای ایمن 
ماندن از کرونا و سویه های جدید آن، نسبت 
به رعایت کامل اصول بهداشتی اهتمام ویژه 

داشته باشند.

عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی جزییات 
طرح مجلس برای ارائه مشوق های مختلف جهت خدمت پزشکان در 
مناطق محروم را تشریح کرد.  مهرداد ویس کرمی در گفت وگو با خبرنگار 
حوزه پارلمانی ایرنا گفت: طرحی که مدتی است در کمیسیون آموزش، 
تحقیقات و فناوری مجلس در دست بررسی قرار دارد و چند هفته ای 
است که همکاران ما روی آن زحمت می کشند بحث اصلاح قانون برقراری 
عدالت آموزشی است. پزشکانی که در مناطق محروم کار می کنند، 
پذیرفته شده اند و تعهد کرده اند که در مناطق محروم کار کنند. نماینده 
مردم خرم آباد در مجلس شورای اسلامی افزود: بررسی هایی که انجام شده 
نشان می دهد مدت تعهدی که این پزشکان دارند براساس قانون سال 8۹ 
و ۹۲ مجلس چندان معقول و منطقی نیست یعنی سه برابر مدت تحصیل 
تعیین شده است. این موضوع باعث شده یکسری از پزشکان یعنی حدود 
85 نفر بعد از فارغ التحصیلی برای گذراندن مراجعه نکرده اند و دیگران هم 
کارشان سخت است. ضمن اینکه تا زمانی که حدود نیمی از این مدت را 
نگذراند نمی توانند در امتحان تخصص شرکت کنند. ویس کرمی بیان کرد: 
در بررسی هایی که ما در کمیته آموزش و پژوهش کمیسیون آموزش، 
تحقیقات و فناوری مجلس انجام دادیم تلاش کردیم که اولاً این مدت 
تعهد را کاهش بدهیم تا معقول شود. از طرفی مشوق هایی برای پزشکان 
در نظر گرفته شود که با رغبت بیشتری در مناطق محروم کار کنند. او 
تصریح کرد: از این جهت در قانون اصلاحات و تغییراتی انجام شد؛ نخست 
اینکه مدت تعهد برای رشته های دکترای عمومی، پزشکی، دندانپزشکی 
و داروسازی به 1.۷ یک و هفت دهم برابر دوره تعریف شده است یعنی اگر 
دوره پزشکی ۷ سال است ضرب در 1.۷ می شود و پزشک تعهد دارد که این 
مدت را خدمت کند. بعد از سپری کردن نیمی از این مدت هم می تواند در 
آزمون تخصصی دستیاری شرکت کند و بعد از آنکه دوره تمام شد تعهد هر 

دو مقطع را سپری کند.

جزییات طرح مجلس برای 
»خدمت پزشکان در مناطق محروم«

حسینی: همکاری 
نهادهای دولتی با 

گروه های جهادی یک 
ضرورت است

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس از طرحی تحت عنوان افزایش حداکثر 
سن داوطلبان شرکت در آزمون های استخدامی دستگاه های اجرایی، 

خبر داد.
به گزارش تسنیم،  علی بابایی افزود: بر اساس این طرح پیشنهادی، میزان 5 
سال به سن داوطلبان مشارکت در آزمون های استخدامی در دستگاه های 

اجرایی افزوده خواهد شد و سقف مجاز از 35 به 40 سال افزایش می یابد.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس با بیان اینکه طبق این طرح در تلاش 
هستیم سقف مجاز بودن شرکت کنندگان در آزمون های استخدامی را 
افزایش دهیم، ادامه داد: طرح افزایش حداکثر سن داوطلبان آزمون های 
استخدامی به کمیسیون اجتماعی مجلس ارائه شده است و در نوبت 

رسیدگی قرار دارد.

طرح افزایش سن شرکت در آزمون های 
استخدامی؛ سقف مجاز به ۴0 سال 

افزایش می یابد

وزیـر کشـور گفـت: فضاهـا و مکان هـا بـرای برگـزاری 
تجمعات باید به گونه ای باشـد که پاسـخگوی این نیازها 
باشـد، بعضی از شـهرهای بـزرگ هسـتند کـه نیازمند 
۲ الـی 3 مکان انـد کـه باید بررسـی شـود. وجـود چنین 
مکان هایی برای جلوگیری از بروز مشـکلات لازم اسـت.

به گـزارش ایرنـا، احمـد وحیدی روز شـنبه در نشسـت 
خبری که در خبرگزاری جمهوری اسـلامی برگزار شـد، 
گفـت: هـدف دولت ایـن اسـت کـه تعامـلات اقتصادی 
با کشـورهای هم جـوار را بیشـتر کنیـم. از طرفـی دیگر 
مرزنشـینان برای معیشـت از تجارت مرزی بهره بگیرند 
و مهمتـر اینکـه این امر بـه بحث هـای امنیت کشـور در 

مرزها هـم مـی تواند کمـک کند.
وزیر کشـور با بیان اینکه تقریبا همه بازارچـه های مرزی 
فعال هسـتند، گفت: فقط فعالیت بازارچه مرزی کوهک 
به دلیـل مسـائل افغانسـتان دچار نوسـان اسـت. برخی 
متناسب با خواست کشـور مقابل دچار محدودیت هایی 
اسـت که بـه دنبـال آن هسـتیم کشـورهای مقابلی که 
موافق نیسـتند گفتگو داشـته باشـیم و ظرفیت را فعال 
کنیم چون تاکیـد دولت بر فعـال بودن بازارچه ها اسـت.

مصوبه ای برای کولبران
رییس شـورای امنیت کشـور با اشـاره بـه تدویـن آیین 
نامه مفصـل کولبـران بـا کمـک وزارتخانه هـای ذیربط، 
گفـت: ایـن آییـن نامـه نیازمنـد مجوزهایـی بـود امـا 
محدودیت هایی وجود داشـت و قرار اسـت ایـن مجوزها 

صـادر و افراد شناسـایی شـوند. 
او ادامـه داد: افـرادی که برای تجـارت مـرزی در جنوب و 
مرزها فعال هسـتند، قرار اسـت طبـق این آییـن نامه به 
صـورت تجـارت خـرد، فعالیت کننـد دهند تا در سـقف 

مشـخصی واردات و صـادرات از مرزها انجام شـود.
وزیـر کشـور اظهـار داشـت: کالاهـای وارداتـی را وزارت 
صمت تعیین می کنـد تا آثار سـویی بر تولیـدات داخلی 

نداشـته باشد.
مشکل تجمعات موج سواری

 و سواستفاده برخی افراد است
وحیـدی در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه درنظـر گرفتـن 
مکانـی بـرای تجمعـات صنفی بـه کجا رسـیده اسـت، 
گفت: تجمعـات صنفی بایـد با اخـذ مجوز باشـد و اینکه 
با خواسـته های طبیعی صنوف مواجه هسـتیم مشکلی 

نیسـت.
او افـزود:  اما مشـکل عمـده، موج سـواری بـر اعتراضات 

صنوف اسـت کـه عده ای سـعی دارنـد جهت و خواسـته 
اعتراضات صنـوف را تغییـر دهند.

وزیـر کشـور خاطرنشـان کـرد: ایـن تجمعـات گاهـی 
موجـب کنـدی عبـور و مـرور می شـود و منطقی اسـت 
این تجمعات پس از اخذ مجوز انجام شـود تـا مردم دیگر 

درگیـر این مشـکلات نباشـند.
او با بیان اینکه هنوز روی این مسـاله به طور جـدی ورود 
نکرده ایـم، گفـت: بایـد ببینیم بـا چه شـرایطی ایـن امر 
شـدنی اسـت چون هم مـکان باید پاسـخگوی ایـن نیاز 
باشـد و در شـهرهای بزرگ مانند تهران باید بیش از یک 

مـکان در نظر گرفته شـود.
گروه های سیاسی 

در چارچوب اساسنامه فعالیت کنند
وزیر کشـور در خصوص فعالیت های گروه های سیاسـی 
اضافه کـرد: این موضوع جدی اسـت گروه های سیاسـی 
که قصـد فعالیـت قانونـی دارنـد و از وزارت کشـور مجوز 
دارند، باید در چارچوب هایی که اساسـنامه بـر آن تأکید 
دارد فعالیت کنند. در این اساسـنامه ها التزام به ارزشهای 
نظام و ارزش های جمهوری اسلامی مسئله مهمی است.   
او ادامه داد: افراد اندکی ایـن ارزش ها را رعایت نمی کنند. 
طبیعی است که گروه های سیاسـی که قصد دارند که در 
چارچوب نظام جمهوری اسـلامی حرکت می کنند باید 
موضع خود را نسـبت به این موضوعات مشـخص کنند. 
وحیـدی اظهـار داشـت: البته غالـب گروه های سیاسـی 
اینگونه هسـتند اما کسـانی هسـتند کـه ناآگاهانـه و یا 
خط گرفته از دشـمنان این مرز و بوم عمـل می کنند، اما 
گروه های سیاسـی بایـد موضع خود را مشـخص کنند تا 

ولو با سـکوت، هم راسـتا با ایـن افراد نباشـند. 
لایحه جامع انتخابات به سرعت

 در حال تدوین است
وحیـدی در ادامـه در توضیـح آخریـن وضعیـت لایحـه 
جامع انتخابات و اینکه آیـا دولت تصمیمی برای ارسـال 
ایـن لایحه بـه مجلـس دارد، گفـت: طرحـی در مجلس 
برای اصلاح قانـون انتخابات تهیه شـده اسـت، در دولت 
سـابق نیز لایحـه ای در این خصـوص پیگیری شـده بود 
اما با توجـه به اشـکالاتی که داشـت، پیگیر تهیـه لایحه 

جدیدی هسـتیم.
وزیر کشـور افـزود: در مرحلـه فعلـی کارهـای مرتبط با 
لایحه جامـع انتخابـات در وزارت کشـور انجام می شـود 
و سـپس به دولت ارائـه خواهد شـد. او یادآور شـد: لایحه 

جامـع انتخابـات شـامل موضوعـات متعـددی اسـت، 
اگـر بخواهیـم لایحـه ای جامع بـرای اصـلاح قانـون که 
انتخابات مجلس، ریاسـت جمهوری و شـوراها را شـامل 
می شـود،تهیه کنیـم، زمـان بسـیار لازم دارد. مـا اگـر 
بتوانیم،انتخابات، مجلس، ریاسـت جمهوری، شـوراها را 
در جریـان اصلاح قانون انتخابات پوشـش خواهیـم داد و 
لایحه جامع انتخابات شامل انتخابات ریاست جمهوری، 

مجلـس و شـوراها را تهیه و بـه مجلس می فرسـتیم.
وحیـدی تصریـح کـرد:  لایحـه بایـد منطبـق بـا 
سیاسـت های کلی انتخابات انجام شـود کـه این موضوع 
چندین سـال اسـت که مغفـول مانده اسـت و از مسـائل 
مهـم وزارت کشـور اسـت تا طبـق بیانـات رهبـر معظم 
انقلاب انجام شـود و دوسـتان در تلاشـند سـرعت انجام 

آن بیشـتر شـود.
تیراندازی مرزی با طالبان حل شدنی است

او در ادامـه دربـاره درگیـری مـرزی در مرزهـای شـرقی 
کشـور اظهـار داشـت: بیشـتر  تیراندازی هـای مـرزی از 
سـوی مرزبانـان طالبان انجام شـده اسـت،  ایـن موضوع 
به دلیل این اسـت که مسـئولان مـرزی طالبـان توجیه 
نیسـتند البته همـه مـوارد دربـاره همـکاری بـا طالبان 
بررسـی شـده اسـت. وحیدی تاکید کرد: لازم اسـت این 
مسـائل به نرمی حل شـود و با مـردم مسـتقر در مرزها  و 
نیروهای طالبان صحبـت شـود، در مرزها نیـز در تلاش 
هستیم حساسـیت مضاعف درسـت نشـود و امیدواریم 

که موضـوع مدیریـت و کنترل شـود.
ستاد کل نیروهای مسلح موظف شده که طرح 

انسداد مرزی را پیگیری کند
او در پاسـخ به سـوالی در مورد مشـخص کـردن خطوط 

مرزی، بیـان داشـت: سـتاد کل نیروهای مسـلح موظف 
شـده که طرح انسـداد مرزی و بعضی ابهاماتی که ممکن 
اسـت در لبه مرزی وجود داشـته باشـد را پیگیـری کند.  
وحیدی تصریح کـرد: در برخی مواقع ممکن اسـت خط 
مرزی با دیوار فاصله داشـته باشـد، برخی تصور می کنند 
که دیوار کشیده شـده به عنوان مرز محسـوب می شود و 
لذا این اشتباهات قابل قبول نیسـت. اما در برنامه انسداد 

مرز مورد بررسـی مجدد قـرار خواهد گرفت.
عملکرد استانداران دولت سیزدهم 

موفق بوده است
وحیـدی در پاسـخ به سـوال خبرنـگار ایرنـا در خصوص 
فعالیت هـای اسـتانداران در طـول یـک سـال گذشـته، 
گفت: یکـی از وجهه های بسـیار خوب دولت فعـال بودن 

اسـتانداران و مجموعـه اسـتانی در صحنه بوده اسـت. 
وزیر کشـور ادامه داد: اسـتانداران در وقایعی مثل سیل، 
زلزلـه، اصـلاح نظـام ارزی، خواسـته های اجتماعـی 
مـردم، موضوعـات اقتصـادی و سـفرهای اسـتانی و 
پیگیری مصوبات آن، سـال بسـیار پرتلاشـی داشـتند 
که چهـره خـوب و پرتلاشـی از خود بـه جا گذاشـتند. 
اما ارزیابی های مـا در همـه مـوارد ادامـه دارد.   او افزود: 
وزارت کشور مجموعه گسـترده ای از سازمان های تابعه 
و اسـتانداری ها اسـت. اسـتانداران بایـد هرچه بیشـتر 
بایـد تـلاش کننـد تـا بتوانیـم پاسـخگوی مطالبـات و 
برخـی از نیازهای مردم باشـیم.  وزیر کشـور اضافه کرد: 
اما اگـر بخواهیـم بـه لحـاظ عرفی بررسـی کنیـم، هم 
سـازمان های تابعـه کشـور و هـم اسـتانداری ها در این 
راسـتا فعالیتهای ارزشمندی داشـتند و در فرصت های 
خاص بررسـی خواهد شـد امـا می تـوان آن هـا را موفق 

قلمـداد کرد.

وجود اماکنی برای برگزاری تجمعات لازم است
 وزیر کشور: تلاش می کنیم لایحه جامع انتخابات با سرعت آماده و به مجلس ارسال شود

موسسه خیریه کمک رسانی حضرت زهرا)س( درراستای جذب نیروی کارشناس تخصصی خود در حوزه های روانشناسی و مددکاری اجتماعی از طریق خریدخدمت ساعتی جهت ارائه خدمات 
به افراد آسیب دیده ودر معرض آسیب اجتماعی , درشهرستانهای ؛ کرمان-جیرفت-بم- راور-بردسیر-سیرجان- زرند-کهنوج-بافت-رفسنجان- رابر-انار- نرماشیر- فهرج- ریگان- رودبار جنوب . 
ازبین واجدین شرایط خانم وآقابه تعداد 43  نفراقدام به برگزاری سنجش علمی بصورت کتبی نماید . حداکثرسن متقاضیان درمقاطع کارشناسی 35 سال و  درمقطع کارشناسی ارشدوبالاتر40 سال 
می باشد لذاواجدین شرایط میتوانندحداکثرتاتاریخ 1401/06/05  نسبت به ارائه و تحویل مدارک تحصیلی و هویتی خود)حضوراً( شامل اصل و کپی کارت ملی، اصل و کپی شناسنامه، اصل و کپی آخرین 
مدرک تحصیلی، اصل و کپی کارت پایان خدمت)آقایان( و اصل و کپی گواهینامه رانندگی )آقایان متقاضی شغل راننده( به آدرس کرمان – خیابان شریعتی – قدمگاه – خیابان شهید فتحعلیشاهی – بعد 
از کوچه 3 – خیریه کمک رسانی  حضرت زهرا )س(اقدام نمایند.تاریخ برگزاری سنجش و مکان آزمون متعاقبا اعلام خواهد گردید. در ضمن برای کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 03432237726 
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موسسه خیریه کمک رسانی حضرت زهرا)س( 
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آگهی مزایده اموال منقول پرونده 
اجرایی کلاسه 140000552

به موجب پرونده اجرايي كلاسه ۱4۰۰۰۰۵۵۲ موضوع وصول مهریه 
علیه متعهد: عليرضا صادقي نژاد پاريزي   - متعهدله: زهرا حاتمي 
موضوع سند ازدواج ۱۵4۱6 مورخ ۱399/۰۱/۲9 با موضوع لازم الاجرا تعداد 3۰ 
عدد سكه طلاي تمام بهار آزادي  خودرو سمند ال ایکس  به شماره انتظامی ۵3 
6۲3 ایران 7۵ رنگ :سفید روغنی نوع : سواری شماره شاسی ۲68۵۵۰ شماره 
موتور : ۰۲66۵93  نقایص ظاهری:-  صندلی و داشبورد :معمولی  لاستیک: ۵۰ 
درصد موتور و گیربکس و دیفرانسیل : فعال، اتاق و بدنه: در حد معمول،بیمه 
: ندارد  تاریخ انقضا بیمه ۱399/۰9/۰7، قیمت پایه  ۱9۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال )معادل 
صد و نود میلیون تومان ( برآورد و تعیین میگردد. متعلق به عليرضا صادقي 
نژاد پاريزي با شماره ملی 3۰6۰۱399۱۱ توقیف شده در پارکینگ امین  كه طبق 
نظر كارشناس رسمي به مبلغ ۱9۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال  قطعی شده، از ساعت 9 الي ۱۲ 
روز چهارشنبه مورخ ۱4۰۱/۰6/۰9  واقع در اداره ثبت اسناد سيرجان به نشانی 
سيرجان بلوار هجرت بعد از بيمارستان امام رضا)ع( اداره ثبت اسناد و املاك 
سيرجان واحد اجراي اسناد رسمي از طريق مزايده به فروش مي رسد. مزايده از 
مبلغ ۱9۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال شروع و به بالاترين قيمت پيشنهادي با در دست داشتن 
فیش  سپرده ده درصد از مبلغ ارزیابی  نقداً فروخته مي شود و كليه هزينه 
هاي قانوني به عهده برنده مزايده است و نيم عشر و حق مزايده نقداً وصول 
خواهد شد خریدار مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج 
روز از تاریخ مزایده به حساب ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر 
مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده 
و به حساب خزانه واریز خواهد شد و مزایده ابطال و تجدید میگردد و چنانچه 
روز مزايده تعطيل رسمي اعلام گردد، مزايده روز اداري بعد از تعطيلي در همان 

ساعت و مكان مقرر برگزار خواهد شد. 
مسئول واحد اجرای اسناد رسمی سیرجان - صالح آزادی
شناسه آگهی: 1366847

آگهی تحدید حدود اختصاصی
  ۱4۵4 پلاک  خانه  یکباب  ششدانگ  چون 
فرعی از ۵49- اصلی بمساحت ۲67 مترمربع 
 4۵ بخش  جیرفت  کلرود  اراضی  در  واقع 
آبادی  مهدی  رنجبران  شیما  خانم  تقاضای  مورد  کرمان  
به استناد رای هیات محترم حل اختلاف ثبت جیرفت به 
شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۰77۲ مورخ ۱4۰۱/۰۲/۲7 در مالکیت 
تعیین  قانون  ماده 3  موضوع  آگهی  و  گرفته  قرار  نامبرده 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده ۱3- آیین نامه قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد 
واخواهی قرار نگرفته ونیاز به تحدید حدود دارد لذا حسب 
درخواست شماره 6369 مورخ  ۱4۰۱/۰۵/۲4 مالک بدینوسیله 
آگهی تحدید حدود آن با ستناد تبصره ماده ۱3 قانون مزبور 
منتشر و عملیات تحدید ی آن از ساعت 8 صبح روز چهارشنبه 
به عمل  و  مورخ ۱4۰۱/۰6/3۰  در محل وقوع ملک شروع 
خواهد آمد لذا به مالک یا مالکین املاک مجاور رقبه مزبور 
اخطار میگردد که در موعد مقرر در این اعلان به محل وقوع 
ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدید 
ی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین بر حدود 
ماده ۲۰  طبق  بر  باشد  داشته  اعتراض  آن  ارتفاقی  وحقوق 
قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از تنظیم صورتمجلس 
تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت 3۰ روز به این اداره 
اعلام و دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی تقدیم و گواهی 
دادخواست به این اداره ارائه نماید وپس از گذشت مهلت یاد 

شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.
تاریخ انتشار : 1401/05/30- روز : یکشنبه - جواد فاریابی - 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک جیرفت.م الف:272

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یکباب خانه پلاک 4۱  فرعی از 
در  واقع  مترمربع  بمساحت 484  اصلی   -۵93
اراضی گنزیر ساردوئیه جیرفت بخش 34 کرمان  
مورد تقاضای اقای غلامرضا واحدی به استناد رای هیات محترم 
 ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۰76۵ شماره  به  جیرفت  ثبت  اختلاف  حل 
آگهی  و  گرفته  قرار  نامبرده  مالکیت  در   ۱4۰۱/۰۲/۲7 مورخ 
اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  موضوع 
وساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱3- آیین نامه قانون 
ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته ونیاز به 
مورخ   درخواست شماره 6448  لذا حسب  دارد  تحدید حدود 
۱4۰۱/۰۵/۲۵ مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن با ستناد 
تبصره ماده ۱3 قانون مزبور منتشر و عملیات تحدید ی آن از 
وقوع  محل  در    ۱4۰۱/۰7/۰۲ مورخ  شنبه  روز  8 صبح  ساعت 
مالکین  یا  مالک  به  لذا  آمد  خواهد  عمل  به  و  شروع  ملک 
در  مقرر  موعد  در  میگردد که  اخطار  مزبور  رقبه  مجاور  املاک 
این اعلان به محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه 
مجاورین عملیات تحدید ی با معرفی مالک انجام و چنانچه 
کسی از مجاورین بر حدود وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته 
باشد بر طبق ماده ۲۰ قانون ثبت و ماده 86- اصلاحی پس از 
تنظیم صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا ظرف مدت 
ذیصلاح  مراجع  به  دادخواست  و  اعلام  اداره  این  به  روز   3۰
نماید  ارائه  اداره  این  به  دادخواست  و گواهی  تقدیم  قضایی 
مسموع  ادعایی  هیچگونه  شده  یاد  مهلت  گذشت  از  وپس 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار : 1401/05/30- روز : یکشنبه - جواد فاریابی - رئیس 
اداره ثبت اسناد و املاک جیرفت.م الف:276

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ هر یک از پلاکهای ذیل از 496-
چهار  قطعه  قلعه گنج   شهرستان  در  واقع  اصلی 
قانون   3 ماده  موضوع   آگهی  46 کرمان  بخش 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  اراضی  وضعیت  تکلیف  و  تعیین 
وماده ۱3 آیین نامه قانون ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی 
قرار نگرفته ونیاز به تحدیدی حدود دارند.لذا حسب درخواست کتبی 
ماده  تبصره  باستناد  آن  تحدید  آگهی  مالک  مورخه ۱4۰۱/۰۵/۲4 
۱3 قانون مزبور منتشر وعملیات تحدید آن از ساعت 8 صبح روز 
چهارشنبه مورخه ۱4۰۱/۰6/3۰ در محل شروع و به عمل خواهد آمد.

 4۲۰ فرعی از 496-اصلی امیر مصطفوی فرزند علی ششدانگ یک 
قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 4۰۰.۲7متر 

مربع واقع در قلعه گنج شهرک گاو چاه  .
4۲۲ فرعی از 496-اصلی سهیلا طاهری جازی فرزند اکبر ششدانگ 
یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی  به مساحت 3۰۰ متر مربع 

واقع در قلعه گنج شهرک فرهنگیان  .
لذا به مالکین  و مجاورین رقبه فوق اخطار می گردد که در موعد مقرر 
محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات 
تحدید ی با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین بر حدود 
وحقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد طبق ماده ۲۰ قانون ثبت و 
ماده 86 اصلاحی پس از تنظیم صورت جلسه تحدیدی اعتراض خود 
را کتبا به این اداره اعلام و ظرف مدت 3۰ روز دادخواست به مراجع 
ذیصلاح قضایی تقدیم نماید و گواهی دادخواست مربوطه را به این 
اداره ارائه نماید. و پس از گذشت مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی 

مسموع نخواهد بود .
 تاریخ انتشار :شنبه 1401/05/29- هوشنگ سالاری
 معاون  اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج .م الف:612

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی اصلاحی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای اصلاحی شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱79۱-
۱4۰۱/۰4/۱8- هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای جواد رستمی سالاری  فرزند کرم  بشماره شناسنامه 664 صادره از جیرفت 
در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت ۲63/۲۲ متر مربع پلاک 98۰9 فرعی از۵74- 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 89 فرعی از ۵74 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی 
جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری از مالک رسمی آقای درویش مرادی محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در یک نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
آگهی به مدت یکماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت  است در صورت 

صادر خواهد شد . 
 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی اصلاحی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای اصلاحی شماره ۱4۰۱6۰3۱9۰۱4۰۰۱۵3۱-
۱4۰۱/۰3/3۱- هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای یوسف تربتی  فرزند علیجان بشماره شناسنامه ۱۲64 صادره از جیرفت در 
ششدانگ یک باب خانه  به مساحت ۱86 متر مربع پلاک 3۵۱۰ فرعی از۵79- اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۲ فرعی از ۵79 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی رهجرد 
جیرفت بخش 4۵ کرمان خریداری از مالک رسمی آقای رضا امیری هنزایی محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در یک نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
آگهی به مدت یکماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت  است در صورت 

صادر خواهد شد .
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/30
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

اسکان فرهنگیان تا 15 شهریور 
در کرمان ادامه دارد

معاون امور رفاهی اداره رفاه و پشتیبانی آموزش و پرورش استان کرمان گفت: اسکان 
فرهنگیان که از اول تیرماه آغاز شده است تا 15 شهریور ادامه خواهد داشت.

مجید یاعباسی گفت: به علت کرونا طی ۲ سال گذشته اسکان فرهنگیان در تابستان 
انجام نشده بود؛ ولی امسال با رعایت شیوه نامه های بهداشتی در کرمان اجرایی شد.

او ادامه داد: امسال 60 مدرسه برابر با 300 کلاس درس، در سراسر استان کرمان طی 
ایام تابستان برای اسکان فرهنگیان در نظر گرفته شده است.

معاون امور رفاهی اداره رفاه و پشتیبانی آموزش وپرورش استان کرمان بیان داشت: 
ظرفیت هر کلاس 5 نفر است و امکان پذیرش تا 8 نفر وجود دارد.

به گفته او مبلغ در نظر گرفته برای هر کلاس ۷00 هزار ریال است.
یاعباسی بیان کرد: 1۹ پایگاه اعم از مدارس ناحیه 1 و۲ کرمان، ماهان، راین، سیرجان، 

رابر، انار چترود، بافت، گلباف و...  برای پذیرش مسافر در نظر گرفته شده است. 
او افزود: تاکنون ۹ هزار و ۷50 مسافر برابر با ۲ هزار و ۷0۷ خانوار به استان کرمان وارد 

و از اسکان فرهنگیان استفاده کرده اند.

خبر

خبر

خبرخبر

خبر

ادامه یادداشت از صفحه یک 

مسئول واحد HSE شهرداری از راه اندازی ایستگاه پایش 
کیفی هوا در سیرجان به درخواست اداره محیط زیست و 

همکاری شهرداری و شرکت گل گهر خبر داد.
 مکان نصب دستگاه پایش هوا جانمایی شده است و به محض 
مشخص شدن پیمانکار طی یک ماه آینده انجام می گیرد و 
شهرداری بایستی زیرساخت های لازم اعم از عمرانی، مخابرات، 

برق و… را آماده کند.
سودابه شهبا توضیح داد: نتایج بررسی وضعیت هوای 
شهر)سالم، نسبتا سالم، ناسالم، ناپایدار، خطرناک( بر روی 
نمایشگر دستگاه پایش برای رفع و کاهش آلاینده ها و نیز حفظ 
سلامت گروه های پرخطر نظیر کودکان، افراد سالخورده و 

بیماران نشان داده می شود.

به گزارش کرمان نو محمد مهدی فداکار استاندار کرمان در شورای 
راهبری توسعه خواست تا اولویت تمام جلسات پنجره واحد باشد.

فداکار از رویه برخورد دستگاه های اجرایی با سرمایه گذاران در 
استان کرمان انتقاد کرد و گفت: بندرعباس یک دفترچه از پروژه های 
سرمایه گذاری در استان با میزان سرمایه اولیه و دوره بازگشت سرمایه 
دارد و تضمین می دهد که یک هفته ای مجوز دهد، اما در استان کرمان 
نه تنها این رویه شکل نگرفته بلکه در مواردی به شخصه دیده ام که پدر 

سرمایه گذار در استان کرمان را درآوردید .
فداکار همچنین در این جلسه وضعیت وب سایت های دستگاه های اجرایی 
را نامناسب خواند و گفت: در برخی از وب سایت های هنوز عکس آقایانی که 
مسئولیتی ندارند روی وبسایت است و این مایه آبروریزی است، در برخی 

دیگر از وب سایت های هم صفحاتی وجود دارد که اصلا باز نمی شوند.

رئیس اداره انجمن اولیا و مربیان آموزش و پرورش استان کرمان، مصوبات نرخ نامه سرویس 
مدارس در شهر کرمان تشریح شد.

سید میثم حسینی گفت: ساماندهی سرویس رفت و آمد دانش آموزان مدارس شهر کرمان 
)ناحیه یک و دو( با پوشش حدود 65000 نفر دانش آموز در قالب 5000 خودروی واجد شرایط 

در طول سال تحصیلی در حال انجام است.
او افزود: حذف هزینه های روز های تعطیل )پنج شنبه و جمعه( از هزینه ایاب و ذهاب دانش 
آموزی و لحاظ کردن هزینه ی سرویس به صورت روزشمار با ۲۲ روز کاری، همچنین نظارت 
سازمان حمل و نقل، بار و مسافر بر کارت خودروی راننده به منظور کنترل تعداد سرنشین و واریز 

هزینه های ایاب و ذهاب دانش آموزان از طرف اولیا صرفا به حساب مدرسه مصوب شده است.
رئیس اداره انجمن اولیا و مربیان آموزش و پرورش استان کرمان اظهار داشت: 13 شرکت واجد 
شرایط به مدارس شهر کرمان جهت انعقاد قرارداد معرفی شده اند و ضرورت دارد نرخ نامه ی 
مصوب شده سرویس مدارس در دید اولیا در دفتر مدیر و تابلو اعلانات مدرسه نصب شود، در 
ضمن مدیران شرکت های حمل و نقل حق هیچ گونه سرویس دهی مدارس را ندارند و این 

موضوع صرفا از طریق رانندگان واجد شرایط معرفی شده از طرف شرکت ها صورت می گیرد.

شهرداری سیرجان خبر داد
سیرجان، به ایستگاه پایش کیفی هوا مجهز می شود

استاندار کرمان:
اولویت تمام جلسات پنجره واحد باشد

نرخ سرویس مدارس کرمان مصوب شد

عکس نوشت

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان کرمان با اشاره به طرح توسعه صنایع دستی 
این استان گفت: »در راستای این طرح 300 
میلیارد ریال برای ساخت بازارچه در شهرهای 
ملی صنایع دستی اختصاص یافت.«  فریدون فعالی 
با اشاره به اینکه طرح مذکور جزو مصوبات سفر 
ریاست جمهور به استان کرمان بوده است اظهار 
کرد: »این بازارچه ها در شهرهای کرمان، راور، راین، 
شهربابک و قلعه گنج ساخته می شود.« مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
کرمان در ادامه از مرمت، بازسازی، تکمیل و تجهیز 
خانه تاریخی اوشیدری کرمان به عنوان بازارچه 
دایمی صنایع دستی که جزو مصوبات سفر ریاست 
جمهوری بود خبر داد و افزود: »برای این پروژه 
100 میلیارد ریال اختصاص یافته است.« او گفت: 
»از محل همین اعتبارات 100میلیارد ریال برای 
ایجاد و تکمیل خانه های خلاق صنایع دستی این 
استان اختصاص یافت که شهرستان های کرمان، 
بم، بردسیر، سیرجان و کهنوج مشمول این طرح 
می شود.« فعالی خاطرنشان کرد: »خوشبختانه 
در سفر ریاست جمهوری به کرمان 3500میلیارد 
ریال در حوزه توسعه زیرساخت های سه حوزه 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اختصاص 
یافت و این در حالیست که در سفر دوره های قبلی 
ریاست جمهوری به کرمان هیچ مصوبه ای پیشنهاد 

نشده بود.«

باب  ر نی، تکریم ا ستای خدمت رسا ا در ر
مردم،  مشکلات  به  پاسخگویی  و  رجوع 
ز شروع خطبه های نمازجمعه ، میز  پیش ا
خدمت شرکت آبفا استان کرمان با حضور 
بفا شهر  مور آ مدیر ا نین، و مل، معا مدیرعا
کرمان و مدیران حراست  و روابط عمومی 

برگزار شد.

یی میز خدمت  ز برپا گفتنی است، هدف ا
ز  نما مصلی  و  مذهبی  مکان های  در 
ه بر کاهش فاصله بین مردم  جمعه، علاو
و مدیران و تکریم ارباب رجوع، تسریع در 
نع  ا حل مشکلات، درخواست ها و رفع مو
موجود نیز است تا مدیران مستقیم و بدون 
تشریفات به خواسته های مردم پاسخ دهند.

به گفته معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی 
، دستگاه های شاخص در فضای کسب و کار 
در میز خدمت حضوری ضعیف عمل کردند 
و در سال گذشته صرفا 33 درصد از برنامه 

محقق شده است.
به گزارش کرمان نو به گفته معاون توسعه 
مدیریت و منابع انسانی سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی در سال گذشته فقط 33 درصد 
برنامه هدف میز خدمت حضوری محقق 

شده است.
وحیدی در شورای راهبری توسعه مدیریت 
استان در این رابطه توضیح داد: سال 1400 
از ۹84 خدمت صرفا 333 خدمت به انجام 
رسیده است و در رابطه با اصلاح فرایندها نیز 

55 درصد اهداف محقق شده است.
به گفته وحیدی میز خدمت حضوری در 
ادارات تبدیل به میز اطلاع رسانی شده که 
تاق مدیر و  صرفا کار اطلاع رسانی را که ا
و  گرفته  برعهده  نشان  معاونین کجاست 
نتوانسته وظیفه خود را به درستی محقق کند.
معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی درصد استانداردسازی 
وبسایت های دستگاه های اجرایی را 6۷ درصد 
رزیابی کرد. به  اعلام کرد و آن را ضعیف ا
گفته او وب سایت های دستگاه ها در اختیار 
روابط عمومی دستگاه های اجرایی است و این 
افراد بیشتر کار اطلاع رسانی را انجام می دهند 

و نسبت به این امر توجه کافی ندارند.

نماینده مردم جیرفت در مجلس با بیان اینکه لایحه تشکیل استان کرمان جنوبی در 
دولت به تصویب رسیده و باید به مجلس ارجاع شود، گفت: مقدمات تشکیل استان کرمان 
جنوبی در کمیسیون امور داخلی کشور اعم از استعلامات و بررسی های کارشناسی 

صورت گرفته است تا کار سریع تر پیش رود.
ذبیح الله اعظمی ساردوئی، ضمن تشکر از سفر رئیس جمهور به کرمان و برقراری میز 
خدمت در جیرفت و شنیدن مشکلات و دغدغه های مردم گفت: رئیس جمهور با 
هلی کوپتر به شهرستان های جنوبی کرمان آمد و طوفان شن هم نتوانست مانع او برای 

ادامه بازدیدها شود.
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس شورای اسلامی در ادامه با انتقاد از اینکه 
علیرغم وعده های دولت های قبل برای محرومیت زدایی از طریق تقسیم استان پهناور 
کرمان، این اقدام صورت نگرفت، عنوان کرد: سال ۹۹ طرح تفکیک استان کرمان برای 
شکل گیری استانی تحت عنوان کرمان جنوبی را به کمیسیون امور داخلی کشور دادم، 
با این حال دولت نیز لایحه این موضوع را جداگانه تنظیم کرد و تیرماه بود که در هیأت 
دولت مصوب شد. او در ادامه با اشاره به بازدیدهای رهبر معظم انقلاب از استان کرمان، 
اظهار کرد: ۲۲ مرداد 5۷ رهبری از این استان بازدید کردند و در سال 84 نیز دیداری در 
جیرفت داشتند و وقتی مردم درخواست تفکیک استان را مطرح کردند، ایشان گفتند اول 

زیرساخت ها تکمیل شود که اکنون از آن زمان بیش از ۲0 سال گذشته است.
اعظمی ساردوئی ادامه داد: امسال رئیس جمهور نیز خبر از تفکیک استان کرمان داد که 
البته باید لایحه مربوط به آن به صحن کمیسیون بیاید و نمایندگان به عنوان تصمیم 

گیرنده نهایی در این خصوص اظهار نظر کنند.
سخنگوی کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای 
اسلامی در ادامه با بیان اینکه لایحه دولت باید به مجلس بیاید و از طرح نمایندگان نیز در 
زمان بررسی آن استفاده شود، خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه کمیسیون امور داخلی 
کشور در مجلس تمام مقدمات اعم از استعلامات و بررسی تمام زوایا را صورت داده،کار 

یک سال جلو افتاده و با سرعت بیشتری به صحن مجلس خواهد رسید.
عضو مجمع نمایندگان استان کرمان درباره این طرح عنوان کرد: استان کرمان با 11 
درصد وسعت کشور به عنوان پهناورترین استان و از نظر جمعیتی رتبه نهم را دارد و 
فاصله بین شمالی ترین تا جنوبی ترین نقطه استان کرمان بیش از 800 کیلومتر است 
که باعث خسارات زیاد به خصوص تضییع حقوق شهروندان مناطق دوردست نسبت به 
مرکز استان شده و توزیع نامتوازن را نیز رقم زده است از این رو لازم است استان کرمان 

جنوبی تشکیل تا مشکلات مربوطه برطرف شود

ایجاد بندها آبخیزداری به منظور کاهش سـرعت 
حرکت آب و نفـوذ هر چه بیشـتر آب در مسـیر 
حرکت بـرای تقویـت سـفره های زیـر زمینی و 

مقابله غیرمسـتقیم با بیابـان زایی

عکس: ایسنا

اختصاص 300میلیاردریال برای 
ساخت بازارچه صنایع دستی 

تشکیل میز خدمت  آبفا در نماز جمعه

معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی استاندار کرمان
کرمان در اصلاح نظام اداری ضعیف عمل کرد

اعظمی ساردوئی:
مقدمات تشکیل استان کرمان جنوبی 

در مجلس فراهم است

خبر

شهردار کرمان با اشاره به افزایش نیازهای اقامتی و خدمات 
تجاری در محدوده طرح پارک گردشگری، گفت: پیگیر 
هستیم طرح پارک گردشگری در محدوده »پردیسان 
قائم)عج(« را بعد از همکاری آستان قدس در زمینه مالکیت 

مربوط، هرچه سریع تر اجرا کنیم.
  سعید شعرباف در جلسه ای که به منظور بررسی اصلاحات 
طرح ساماندهی آرامستان هنرمندان و احداث پارک 
گردشگری، با حضور معاون فرهنگی اجتماعی، معاون 
خدمات شهری، معاون مالی و اقتصادی و معاون حمل ونقل 
و امور زیربنایی شهردار کرمان، شهردار منطقه یک کرمان 
و سرپرست سازمان موقوفات یزد و کرمان آستان قدس 
رضوی، برگزار شد، افزود: جهت انعقاد قرارداد پیمانکاری، 
به تخمین میزان متراژ، هزینه و نوع متریال و زیرسازی طرح 
توسط مشاور در کوتاه ترین زمان نیاز داریم و جزئیات طرح 

طی دوماه آینده می تواند ارائه شود.
او درخصوص طرح احداث پارک گردشگری نیز خاطرنشان 
کرد: مدیران آستان قدس می خواهند بدانند طرح پارک 
گردشگری با توجه به اینکه مصوبه  کمیسیون ماده پنج 
را دارد، سرانه های تجاری و فضای سبز آن به چه نسبتی 
طراحی شده، به خصوص در بخش صدهکتاری متعلق به 

آستان قدس.
شهردار کرمان بیان کرد: پیگیر هستیم طرح پارک 
گردشگری را بعد از همکاری آستان قدس در زمینه مالکیت 
مربوط، هرچه سریع تر اجرا کنیم و باید سریع تر در مورد 

سطوح کاربری به توافق برسیم.
شعرباف یادآور شد: طی جلساتی که با آستان قدس داشتیم، 
موافق هستند که همین مشاور، طرح را اجرا کند، اما 
می خواهند بدانند سطوح کاربری در نظر گرفته شده صرفه 

اقتصادی دارد یا نه. او بیان کرد: در طراحی و اجرای پارک 
گردشگری باید در نظر داشته باشیم که نیازهای اقامتی و 

خدمات تجاری در این محدوده افزایش پیدا کرده است.
شهردار کرمان تأکید کرد: در مورد پارک گردشگری، رعایت 
حرایم میراثی و موضوع انتفاع آستان قدس برای ما اولویت 
دارد و هر توافقی که آستان قدس با میراث داشته باشند، 

مورد تأیید ماست.
شعرباف بیان کرد: تلاش ما بر این است که قبل از مراسم 
سالگرد شهادت سردار سلیمانی، بخشی از پارک گردشگری 

را اجرا کنیم.
مهدی نیکویی، معاون حمل ونقل و امور زیربنایی شهردار 
کرمان هم در این جلسه، بیان کرد: طرح آرامستان هنرمندان 
به صورت کلی تأیید شده و در مورد طرح پارک گردشگری 
هم منتظر تعیین وضعیت مشاور ازسوی آستان قدس بودیم. 
محمد قلی زاده، سرپرست سازمان موقوفات یزد و کرمان 
آستان قدس هم در این جلسه بیان کرد: در طرح پارک 
گردشگری باید مشخص شود چند درصد به فضاهای تجاری، 

فرهنگی، تفریحی و فضای سبز اختصاص داده شده است.
در این جلسه همچنین اصلاحات موردنظر شهرداری در 
طرح آرامستان هنرمندان، توسط مرتضی ادیبی، مشاور 

طرح که به صورت آنلاین در جلسه حضور داشت، ارائه شد.
ادیبی خاطرنشان کرد: قرار بود ارتباط درون و بیرون پروژه 
بیشتر شود و پارکینگ کنار ورودی پیش بینی شود که 

اصلاحات یادشده انجام شد.
او با بیان اینکه اجرای طرح ساماندهی آرامستان هنرمندان، 
سخت نیست و می شود فاز به فاز، کار را پیش برد، افزود: به 
نقشه برداری برای جای دقیق مقبره ها نیاز داریم و اطلاعات 
اولیه موردنیاز شهرداری را نیز در کمتر از یک ماه می توانیم 

تحویل دهیم.
مشاور طرح آرامستان هنرمندان و پارک گردشگری کرمان، 
طرح پارک گردشگری را یک پروژه کاملًا انتفاعی دانست و 
خاطرنشان کرد: این پروژه را به گونه ای طراحی می کنیم 
که هم درآمدزا باشد و هم کیفیت فضا و منظر شهری را 

تأمین کند.

عنوان کتاب: اثر مرکب
 نویسنده: دارن هاردی

مترجم: اکبر عباسی، شاهین بیات
ناشر: انتشارات نسل نواندیش

اگر  می  سازید.  را  آن  خودتان  که  چیزی ست  سرنوشت 
کنید،  هموار  خود  برای  را  موفقیت  جاده ی  می خواهید 
کتاب اثر مرکب به قلم دارن هاردی راهگشای شما در این 
مسیر پر پیچ و خم است. کتابی که در حال حاضر در گروه 

پرفروش ترین آثار نیویورک تایمز و آمازون قرار دارد.

 فراخوان رقابت بین المللی 
2023 Animayo پوستر

مهلت: 30 دی 1401
جشنواره  تنها  و  اولین   Animayo انیمیشن  جشنواره 
انیمیشن اسپانیا است که اکنون فراخوان خود را برای سال 
۲0۲3 اعلام نموده است. شرکت در این رویداد برای تمامی 
افراد 16 سال به بالا آزاد است. برای مشاهده آثار برگزیده 

سال های قبل،به وب سایت فستیوارت مراجعه کنید.
لینک ها و دانلودها:

۲0۲3 Animayo وبسایت رقابت بین المللی پوستر

کتاب

فراخوان 

شهردار کرمان تأکید کرد:

اجرای سریع تر پروژۀ پارک گردشگری

 این فقط یک ادعا نیست زیرا امسال وقتی میزبان سیل در »رودبال« استهبان بودیم 
و زنگ ورود سیلاب در کشور به صدا درآمد انتظار این نبود که در همه مناطق کشور 
غافلگیر شده و هیچ کاری از دستمان برنیاید. نکته بسیار مهم دیگر که همچنان در 
ادبیات مدیران و تصمیم گیران و حتی پژوهشگران ملموس است اینکه همچنان 
به فکر »مقابله« با پدیده ای چون سیل هستند. در حالی که ما همه توان علمی 
و اجرایی امان قادر به لحظه ای مقابله با طبیعت نیست. هوشمندانه ترین انسان ها 
آن ها هستند که خود را با طبیعت و قواعد آن تطبیق داده اند و برخلاف آن اقدامی 
نمی کنند. اینک که گزارش »پژوهشکده سوانح طبیعی« منتشر شده بار دیگر 
بر نکاتی در آن تأکید شده که غفلت ما از همین رویه را ملموس تر و برجسته تر 
می کند. در همه مناطق مورد بررسی تجاوز به حریم رودخانه، ساخت و ساز در 
شیب تند ارتفاعات مشرف به رودخانه، فقدان هرگونه طرح های آبخیزداری و 
آبخوان داری و فعالیت های مختلف ازجمله کشاورزی در بستر رودخانه به وضوح 
دیده می شود. جالب اینجاست که با توجه به وضعیت آبی کشور از سال 13۹6 
مقرر شد کشت برنج به جز در سه استان شمالی در سایر نقاط کشور ممنوع باشد. 
گزارش این مرکز نشان می دهد که مزارع برنج سرقلعه در چهارمحال و بختیاری 
به دلیل کاهش عرض رودخانه و کاشت در مسیر قدیمی رودخانه همه از بین رفته 
است. آیا بهتر نبود قانون در مورد کشت برنج در کشور اجرا می شد و نهاد بزرگ و 
 با نفوذی چون وزارتخانه جهاد کشاورزی دراین زمینه مانع از نقض قانون می شد؟
به جز این گزارش بر نکاتی تأکید کرده است که جای تأسف دارد هنوز تصمیم گیران 
کشور ما در این زمینه حاضر به سرمایه گذاری نشده اند و آن در سالی که با توصیف 
»دانش بنیان« نامگذاری شده بفهمیم که ما هنوز در زمینه سنجش قادر به 
استفاده از تصاویر ماهواره ای نیستیم و نیازمند مراکز مجهزتری به پیشرفته ترین 
سوپرکامپیوترها و سامانه های نرم افزاری هشدار به هنگام هستیم. براساس گزارش 
»پژوهشکده سوانح طبیعی« مرکز اروپایی پیش بینی میان مدت وضع هوا از بارش 
»معنی دار« در مرداد در سرزمین ما خبر داده بود و حتی پژوهشکده اقلیم شناسی 
و تغییر اقلیم نیز از بارش در فاصله 4 مرداد تا 13 شهریور1401 خبر داده بود. اما 
به نظر می رسد همان طور که در گزارش این نهاد تأکید شده در خصوص مخاطرات 
از نظر فنی متخصصان علمی و صاحب نظران در مدیریت مخاطرات بهره گیری 
شود همچنان ما به موقع توان استفاده از پیش بینی ها را نداریم. این به جز نداشتن 

تکنولوژی های مدرن در این عرصه است.


